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ΚΑΪΡΟ
στην Αίγυπτο, οι 
αντικυβερνητικές 
διαδηλώσεις έχουν 
στραφεί εσχάτως και 
κατά του Προέδρου 
της χώρας, με την 
αστυνομία να 
λαμβάνει αυξημένα 
μέτρα ασφαλείας 
πέριξ του 
Προεδρικού 
μεγάρου.

SMS
Συναδέλφισσες   
και συνάδελφοι

Τη «βαρυχειμωνιά» 
που μας 
επιφυλάσσει  
η Τρόικα δεν μπορεί 
να την προβλέψει 
καμία 
Μετεωρολογική 
Υπηρεσία.  
Τη βιώνει,  
την αισθάνεται και 
την αντιμετωπίζει 
καθένας με το δικό 
του τρόπο. Τούτες 
τις Άγιες Ημέρες 
των Χριστουγέννων, 
της Πρωτοχρονιάς 
και των Φώτων,  
ας κάνουμε ό,τι 
μπορούμε για να 
μην παγώσουν και 
οι ψυχές μας.

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 54 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr
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Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27

Τηλ.: 210 7770.685, Fax: 210 7770.682
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Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Λ ίγες μέρες μας χωρίζουν από 
τα φετινά Χριστούγεννα και 
την Πρωτοχρονιά και δεν 

πρέπει να λησμονούμε ότι ένας 
ολόκληρος κόσμος, ο κόσμος των 
παιδιών, των δικών μας παιδιών 
προσμένει με λαχτάρα το δώρο του. 

Η οικονομική κρίση μπορεί να 
μας στερεί τόσα και τόσα, δεν 
πρέπει ωστόσο να μας εμποδίσει 
από το να χαρίσουμε το χαμόγελο 
στα παιδιά μας. Όσοι λοιπόν 
επιλέξετε να το κάνετε, 
προσφέροντάς τους κάποιο 
ηλεκτρονικό παιγνίδι, λάβετε 
υπόψη σας τις συμβουλές που 
απευθύνει το Ελληνικό Κέντρο 
Ασφαλούς Διαδικτύου, 
αγοράζοντας το σωστό παιχνίδι για 
κάθε παιδί.Τα περισσότερα 
παιχνίδια που κυκλοφορούν αυτή 
τη στιγμή στο εμπόριο έχουν 
χαρακτηρισθεί με το σύστημα 
PEGI, σύμφωνα δηλαδή, με το 
Πανευρωπαϊκό Σύστημα 
Ταξινόμησης για τα Ηλεκτρονικά 
Παιχνίδια (Pan European Game 
Information). Είναι το πρώτο 
πανευρωπαϊκό σύστημα 
αποτίμησης των ορίων ηλικίας για 
τα ηλεκτρονικά παιχνίδια και τα 
βιντεοπαιχνίδια και εφαρμόζεται 
στην Ελλάδα και σε άλλες 29 
ευρωπαϊκές χώρες. Στόχος του 
είναι να παράσχει στους γονείς και 

γενικά στους καταναλωτές 
αξιόπιστη πληροφόρηση, σχετικά 
με το περιεχόμενο ενός 
ηλεκτρονικού παιχνιδιού και την 
καταλληλότητά του για 
συγκεκριμένες ηλικιακές ομάδες. 
Αναλυτικά, το σύστημα προβλέπει: 
• Την κατάταξη του παιχνιδιού σε 
πέντε ηλικιακές ομάδες: 3+, 7+, 12+, 
16+, 18+. Το εικονίδιο της 
κατάταξης ενός παιχνιδιού  
αναγράφεται στην μπροστινή και 
την πίσω όψη της συσκευασίας 
DVD ενημερώνοντας ότι το 
παιχνίδι είναι κατάλληλο μόνο για 
μια συγκεκριμένη ηλικία και πάνω. 
• Τον χαρακτηρισμό του 

περιεχόμενου: ναρκωτικά, χυδαία 
γλώσσα, διακρίσεις, φόβος, τζόγος, 
σεξ, βία. Σε περίπτωση που το 
παιχνίδι έχει χαρακτηριστεί ως το 
περιεχόμενό του, τότε τα 
αντίστοιχα εικονίδια 
αναγράφονται στην πίσω όψη της 
συσκευασίας DVD. 
• Ενημερώνουν τον αγοραστή εάν 
το εν λόγω παιχνίδι περιέχει άμεση 
ή έμμεση αναφορά στο είδος 
περιεχομένου που περιγράφει ο 
κάθε χαρακτηρισμός:
• Για τα online παιχνίδια, 
εφαρμόζεται επιπλέον το PEGI 
Online. Πρόκειται για ένα 
εικονίδιο που αν το συναντήσουμε 

στην ιστοσελίδα ενός online 
παιχνιδιού, γνωρίζουμε ότι το 
παιχνίδι αυτό πληροί κάποιες 
προϋποθέσεις σχετικά με την 
ασφάλεια των παιδιών. Ειδικότερα: 
δεν περιλαμβάνει παράνομο και 
προσβλητικό περιεχόμενο ή 
ανεπιθύμητους συνδέσμους, ενώ 
παράλληλα οι δημιουργοί του 
δεσμεύονται να προστατεύουν την 
ιδιωτική ζωή των ανήλικων 
παικτών.

Συμβουλή του Saferinternet.gr 
Είναι ιδιαίτερα σημαντικό να 
αγοράζουμε για τα παιδιά μας το 
κατάλληλο παιχνίδι για την ηλικία 
του, και ποτέ παιχνίδι που είναι 
για μεγαλύτερες ηλικίες. Κάποιο 
λόγο θα έχει το σύστημα PEGI για 
να ταξινομεί τα παιχνίδια, 
αναφορικά με την ευημερία των 
παιδιών μας. Επίσης, πρέπει πάντα 
να λαμβάνουμε υπόψη τους 
χαρακτηρισμούς περιεχομένου 
που έχει το εκάστοτε παιχνίδι, και 
να αναρωτηθούμε, εάν θέλουμε τα 
παιδιά μας να έρθουν σε επαφή με 
αυτό το είδος του περιεχομένου, 
πριν αγοράσουμε τα παιχνίδι αυτό. 

Τέλος, ας βρούμε λίγο χρόνο 
να παίξουμε το παιχνίδι αυτό οι 
ίδιοι, ώστε να αποκτήσουμε 
άποψη πριν το δώσουμε στο 
παιδί μας.

Το σωστό παιχνίδι για κάθε παιδί!
Συμβουλές από το Ελληνικό Κέντρο Ασφαλούς Διαδικτύου με αφορμή  
τις χριστουγεννιάτικες αγορές για τα παιδιά μας
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«Οχρόνος είναι χρήμα..». 
Και ποιος δεν γνωρίζει 
την μνημειώδη αυτή 

φράση του Βενιαμίν Φραγκλίνου, 
αλλά πόσο άραγε εξακολουθεί να 
ισχύει στις μέρες μας, όταν η οι-
κονομική κρίση έχει τρελάνει 
ακόμα και τους δείκτες των ρολο-
γιών που για άλλους δείχνουν 
συνεχώς μεσάνυχτα και για άλ-
λους διαρκώς ηλιόλουστες μέ-
ρες; Πόσες και πόσοι δεν έχουν 
καταραστεί την ώρα και τη στιγ-
μή που πίστεψαν στις μεγαλο-
στομίες για σκληρά νομίσματα 
και για ευημερούσες οικονομίες 
για να βρεθούν σήμερα σε ολο-
κληρωτικό κενό αέρος, καίτοι εί-
χε μια και δυο φορές χτυπήσει ο 
συναγερμός; 

Αρκεί μια αναδίφηση σε 
ιστορικά γεγονότα ή έστω 
μια απλή ανάγνωση συ-

γκεκριμένων φιλοσοφικών ανα-
ζητήσεων και αποφθεγμάτων για 
τη ζωή και τον άνθρωπο για να 

διαπιστώσει κανείς, εξάλλου, ότι 
δεν είναι όλα χρήμα, όσο απαραί-
τητο κι αν είναι αυτό για την επι-
βίωση του ανθρώπινου γένους 
πλέον. «Ο χρόνος είναι το νόμι-

σμα της ζωής σου. Είναι το μονα-
δικό νόμισμα που έχεις και μόνο 
εσύ μπορείς να αποφασίσεις πώς 
θα το ξοδεύεις. Πρόσεχε μόνο 
μην αφήνεις άλλους ανθρώπους 
να το ξοδεύουν αυτοί για σένα», 
θα δούμε ότι αντιτείνει ένας άλ-
λος και πάλι Αμερικανός, ποιη-
τής αυτή τη φορά, ο  Κάρλ Σά-
ντμπερκ (1878-1967). Ή να πάμε 
ακόμα πιο πίσω στο χρόνο για να 
φιλοσοφήσουμε τη φράση του 
Γάλλου συνθέτη Μπερλιόζ (1803-
1869), που είχε πει ότι «ο χρόνος 
είναι μεγάλος δάσκαλος, αλλά το 
κακό είναι ότι σκοτώνει τους μα-
θητές του». να συλλάβουμε επί-
σης, το νόημα του Διογένη του 
Κυνικού (410-323 π.Χ.) στο κατα-
στάλαγμα της σοφίας του: «Όταν 
είναι κανείς νέος, είναι πολύ νω-
ρίς. Όταν είναι γέρος, είναι πολύ 
αργά». Παίζοντας με το χρόνο, 
αυτός ο μέγας δάσκαλος πίστευε 
ότι η ευτυχία του ανθρώπου βρί-
σκεται στη φυσική ζωή και πως 
μόνο με την αυτάρκεια, τη λιτό-

τητα, την αυτογνωσία και την 
άσκηση μπορεί κανείς να την 
εξασφαλίσει. 

Πού τέτοια λόγια, πόσω 
μάλλον έργα, στο σύγχρο-
νο κόσμο της παγκοσμιο-

ποίησης και της θεοποίησης του 
χρήματος... Επιδοθήκαμε στη μα-
νία της κατανάλωσης, ξεφύγαμε 
από αρχές και αξίες, αψηφώντας 
τη μηχανή του χρόνου, και ω του 
θαύματος, ήρθε η εκδικήτρα φύ-
ση να μας θυμίσει ότι ο χρόνος 
δεν ...περιμένει. Απαιτητικός 
όπως είναι πάντα, διεκδικεί μέρα 
- νύχτα, ώρα την ώρα, λεπτό το 
λεπτό. Όσοι τον ακολουθούν, 
ζουν με την ελπίδα της επιβεβαί-
ωσης και της δικαίωσης των 
ονείρων τους. Οι υπόλοιποι, 
απλώς γίνονται βάρος των πρώ-
των, που νοιάζονται και γι’ αυ-
τούς για να θυμόμαστε και το χρι-
στουγεννιάτικο μήνυμα των τε-
λευταίων ημερών του 2012.

Καλή χρονιά σε όλους

Ο χρόνος δεν περιμένει…
5•12•12
συνάντηση με τον πρόεδρο 
του μΤσ κ. Χαράλαμπο 
σωτηρόπουλο με αντικείμενο 
το βοεΑ, τη συμμετοχή μας 
στο διοικητικό του συμβούλιο 
κλπ.

6•12•12
σε «υγειονομικές βόμβες» 
έχουν μετατραπεί τα 
κρατητήρια λόγω των 
συνθηκών κράτησης ακόμα 
και ποινικών κρατουμένων, 
καταγγέλλουν Πρωτοβάθμιες 
ενώσεις και ΠοΑσΥ.

13•12•12   
Πραγματοποιήθηκε 
συνάντηση των προεδρείων 
των ομοσπονδιών με τον 
υπουργό δημόσιας Τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη κ. 
Νικόλαο δένδια, παρουσία 
του Γενικού Γραμματέα κ. 
Αθανάσιου Ανδρεουλάκου για 
την αναδιάρθρωση των 
Υπηρεσιών.

17•12•12
Αίτημα για συνάντηση με τον 
υπουργό εργασίας, 
κοινωνικής Ασφάλισης και 
Πρόνοιας κ. ιωάννη βρούτση 
για τα Ταμεία.

19 •12•12
συνεδρίαση του διοικητικού 
συμβουλίου της ΠοΑσΥ.

19•12•12
συνεδρίαση της Γραμματείας 
Γυναικών της ΠοΑσΥ. 
Αποφασίζεται να γίνουν 
παρεμβάσεις σε επίπεδο 
Αστυνομικών διευθύνσεων 
όσο και στο Αρχηγείο για τα 
προβλήματα της αστυνομικής 
οικογένειας.

20 •12•12
επιστολή διαμαρτυρίας στον 
υπουργό δημόσιας Τάξης για 
την μη προώθηση 
συγκεκριμένων ζητημάτων, 
που είχαν συμφωνηθεί σε 
προηγούμενη συνάντηση με 
την ομοσπονδία.

20•12•12
Η ΠοΑσΥ υποβάλλει στον 
πρόεδρο του δ.σ. του 
ΤεΑΠΑσΑ προτάσεις λήψης 
μέτρων για τη βιωσιμότητα 
των Τομέων Πρόνοιας.

  Η ΑΤζένΤΑ  
ΤΟυ μΗνΑ 

χιουμορ 
του Γιάννη δερμεντζόγλου (ελεύθερος Τύπος)

                 ο φανατισμός είναι η μόνη μορφή θέλησης 
που μπορεί να διαπνέει τους αδύναμους  
και τους ντροπαλούς.

ΦρήνΤριχ νιΤΣε, 1844-1900, ΓερμανοΣ ΦιλοΣοΦοΣ

Ούτε στον ύπνο μας δεν 
φανταζόμασταν την 
αγριότητα των 
οικονομικών μέτρων 
που ψηφίζονται στη 
Βουλή για την έξοδο 
της χώρας από την 
κρίση. Το ερώτημα 
είναι, τώρα που τα 
υφιστάμεθα, θα βγούμε 
από το λήθαργο ή θα 
συνεχίσουμε να 
πιστεύουμε όσα με 
ιδιαίτερη μαεστρία μας 
σερβίρουν 
ανερυθριάστως ακόμα 
και τούτες τις 
χρονιάρες μέρες;
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Η Νέα Αστυνομία επανέρχεται 
στα θέματα του γυναικείου πλη-
θυσμού της Ελληνικής Αστυνομί-
ας με την αίσθηση ότι η προσπά-
θεια που έγινε φέτος την άνοιξη 
από την Ομοσπονδία για την ανα-
ζωπύρωση της συνδικαλιστικής 
δράσης των συναδελφισσών μας, 
δεν έχει φανεί ιδιαίτερα. Πού 
οφείλεται αυτό κατά την άποψή 
σας, λαμβάνοντας υπόψη και το 
γεγονός ότι ίσως κι εμείς σαν 
εφημερίδα δεν «προκαλέσαμε».

Η νέα σύνθεση της Γραμματείας 
Γυναικών είναι αποτέλεσμα του 
22ου εκλογοαπολογιστικού συνε-
δρίου της ΠΟΑΣΥ, που έλαβε χώ-
ρα στη Θεσσαλονίκη στις 25-27 
Ιουνίου 2012. Η Γραμματεία Γυ-
ναικών στελεχώνεται από πέντε 
νέες γυναίκες, από την Ελένη 
Γκιουζέλη (Καβάλα), Αναστασία 
Κουρέτα (Αρκαδία), Ελένη Βρύση 
(Θεσπρωτία), Γεωργία Τσελέκη 
(Κιλκίς) και από μένα που προέρ-
χομαι από το σωματείο της Κε-
φαλληνίας. Η Γραμματεία  δεν 
αποτελεί ξεχωριστό συνδικαλι-
στικό φορέα και οι όποιες αποφά-
σεις της υλοποιούνται μέσω της 
Ομοσπονδίας. Αποτελούμε, θα 
έλεγα χαριτολογώντας, το γυναι-
κείο, δεξί χέρι του προέδρου της 
Ομοσπονδίας. Συλλέγουμε προ-
βληματισμούς συναδέλφων και 
τους μεταφέρουμε στον πρόεδρο 
μαζί με τις προτεινόμενες από 
εμάς λύσεις. Μέσω της εφημερί-
δας, στην παρούσα φάση θα θέλα-
με να γίνει γνωστή η ύπαρξή μας 
και όχι να θριαμβολογήσουμε για 
τη συνδικαλιστική μας δράση.

Είναι αλήθεια ότι προσπαθήσαμε 
και μέσα από το δικτυακό τόπο 
της ΠΟΑΣΥ να αναπτυχθεί ένας 
προβληματισμός. Βλέπουμε ότι 
από το Μάρτιο που ανακοινώθη-
κε η λειτουργία ειδικής φόρμας 

για τη Γραμματεία Γυναικών, η 
επισκεψιμότητα δεν είναι ιδιαί-
τερα μεγάλη. Στο Σώμα υπηρετεί-
τε σήμερα περίπου 7.000 γυναί-
κες.  Βλέπουμε συνολικά, ότι η 
σύνθεση της Γραμματείας έχει 
1.599 προβολές,  971 η Κανονιστι-
κή Διαταγή 11 και 2.134 ο Κανονι-
σμός λειτουργίας της Γραμματεί-
ας. Υπάρχει βέβαια και το φό-
ρουμ όπου κάθε συναδέλφισσα 
μπορεί να επικοινωνεί…

Στη πρώτη μας συνάντηση, συμ-
φωνήσαμε ότι ο διαδικτυακός μας 
χώρος  χρήζει αλλαγών. Έχουμε 
αποφασίσει να τον «ζωντανέψου-
με», δίνοντας την δυνατότητα σε 
όλους και όλες για πιο άμεση επι-
κοινωνία. Μέχρι τώρα, όμως, δια-
πιστώσαμε ότι οι συναδέλφισσες 
προτιμούν την τηλεφωνική επι-
κοινωνία μαζί μας και όχι την δια-
δικτυακή. Απευθύνονται στη 
Γραμματεία Γυναικών για να ζη-
τήσουν βοήθεια για προβλήματα, 
που θεωρούν ότι είναι μόνο δικά 
τους και ίσως γι’ αυτό επιζητούν 
πιο προσωπική επαφή. Ο αποδέ-
κτης είναι αυτός που καταλαβαί-
νει ότι τα προβλήματα είναι κοινά. 
Θέλαμε από την αρχή να ξεκαθα-
ρίσουμε ότι δεν απευθυνόμαστε 
στο γυναικείο μόνο πληθυσμό του 
Σώματος, και μας εντυπωσίασε το 
γεγονός ότι δεν χρειαζόταν καν 
τέτοιου είδους δήλωσή μας. Λαμ-
βάνουμε τηλεφωνήματα και από 
άνδρες συναδέλφους, που ζητούν 
τη βοήθειά μας ή που μας θέτουν 
τους προβληματισμούς τους, κυ-
ρίως σε θέματα που αφορούν την 
υπηρεσία σε σχέση με την οικογέ-
νεια (δικαιώματα, διευκολύνσεις 
κλπ). 

Σε κάθε περίπτωση ως νέα Γραμ-
ματέας φιλοδοξείτε να καινοτο-
μήσετε;

Πιστεύω ότι η Αστυνομία είναι 
μια μεγάλη οικογένεια και θα ήθε-
λα να προάγω το ανθρωπιστικό 
της έργο. Έχω κατά νου μια σειρά 
ενεργειών, που βρίσκουν σύμφω-
νες και τις συνεργάτιδές μου, οι 
οποίες για την υλοποίησή τους 
απαιτούν την βοήθεια κάθε μέ-
λους αυτής της οικογένειας. Αν τα 
καταφέρουμε, το αποτέλεσμα δεν 
θα δείξει πόσο ανθρώπινη είναι η 
Αστυνομία, αλλά πόσο ανθρώπινη 
μπορεί να γίνει η Κοινωνία συνο-
λικά. Ναι, φιλοδοξώ να αποδείξω 
ότι παραμένουμε Άνθρωποι.

Ξέρουμε όλοι πόσο δύσκολα 
βγαίνει σήμερα ο μήνας. Μας 
έχουν στεγνώσει με τις απανωτές 
περικοπές σε μια κοινωνία που 
κυριολεκτικά ξεχειλίζει από θυ-
μό και αγανάκτηση. Πώς βιώνει η 
Ελληνίδα αστυνομικός την εποχή 
της τρόικας και των μνημονίων;

Με χαρτί και μολύβι, όπως όλος 
ο κόσμος! Καταγράφει τα εντε-
λώς απαραίτητα αγαθά πριν βγει 
στη αγορά, υπολογίζει τα έξοδα 
και βρίσκει όλο και λιγότερα τα 
έσοδα. Προβληματίζεται με το 
παιδί που σπουδάζει σε άλλη πό-
λη, μειώνει τα φροντιστήρια του 
παιδιού και θυμώνει που νιώθει 
ότι της κλέβουν από την γνώση 
του παιδιού της. Είναι και η δόση 
του στεγαστικού… Χθες αποτε-
λούσαμε τους χειρότερα αμειβό-
μενους δημοσίους υπαλλήλους, 
που εργάζονταν 6 μέρες την εβδο-
μάδα, υπό απρόβλεπτες (άλλοι θα 
έλεγαν επικίνδυνες) συνθήκες 
εργασίας. Αλλά ελπίζαμε…Σήμε-
ρα οι συνθήκες εργασίας άλλα-
ξαν, έγιναν πιο δύσκολες λόγω 
της κοινωνικής οργής. Οι μισθοί 
μειώθηκαν μια και δυο φορές 
και τώρα ξαναμειώνονται. Αυτό, 
όμως, που πιστεύω ότι πραγμα-

τικά χάσαμε, είναι η Ελπίδα.
Ως Γραμματεία, συνεδριάσατε 
πρόσφατα με τη συμμετοχή 
και του προεδρείου της Ομο-
σπονδίας μας. Με τι προτάσεις 
προσήλθατε και πώς βλέπετε 
να πετυχαίνετε το στόχο σας; 
Βασικός μας στόχος είναι η επαφή 
με τους συναδέλφους. Να μάθουν 
την ύπαρξή μας και να απευθύνο-
νται σε μας. Η πρόσφατη συνά-
ντησή μας στις 19 Δεκεμβρίου 
2012, ανέδειξε συγκεκριμένα θέ-
ματα, που θα αποτελέσουν αντι-
κείμενο δράσεών μας το επόμενο 
διάστημα, σύμφωνα με όσα ανα-
φέρονται στο σχετικό δελτίο τύ-
που της Ομοσπονδίας. Βέβαια 
καθημερινά τίθενται ζητήματα 
που απαιτούν άμεσες ενέργειες. 
Για παράδειγμα, δεχθήκαμε τους 
προβληματισμούς από αντρόγυ-
να συναδέλφων, υπηρετούντων 
σε Υπηρεσίες της Γ.Α.Δ.Α., που 
ένεκα των καθημερινών πλέον 
διαθέσεών τους σε υπηρεσίες μέ-
τρων για την αντιμετώπιση εκτά-
κτων υπηρεσιακών αναγκών, μας 
επισήμαναν το θέμα που προκύ-
πτει για τη φύλαξη των ανήλικων 
τέκνων τους. Η «νταντά» αποτελεί 
απαγορευτικό «τεκμήριο» για το 
πορτοφόλι μας. Υποβάλλαμε, λοι-
πόν, τις προτάσεις μας και αναμέ-
νουμε απαντήσεις.  Κλείνοντας, 
χαίρομαι που μου δόθηκε η ευκαι-
ρία μέσω της «Νέας Αστυνομίας» 
να απευθυνθώ στα μέλη μας. Πρέ-
πει να ξέρουν ότι είμαι στη διάθε-
ση κάθε συναδέλφου. Τα στοιχεία 
επικοινωνίας μου παρέχονται 
από την Ομοσπονδία. Θα ήθελα να 
σας ευχαριστήσω για τη φιλοξενία 
και ελπίζω να σας βρούμε αρω-
γούς των προσπαθειών μας.

Κι εμείς σας ευχαριστούμε, καλή 
δύναμη και καλές γιορτές.

μαρια  γιαννακοπουλου • γΡαΜΜατΕαΣ γυναΙΚων πΟαΣυ

«Με χαρτί και μολύβι, όπως όλος ο κόσμος!»
Βιώνουμε την κρίση λόγω των μνημονίων και διεκδικούμε καλύτερες μέρες, τονίζει στη «Νέα Αστυνομία»  
η Γραμματέας Γυναικών της ΠΟΑΣΥ κυρία Μαρία Γιαννακοπούλου

Συνεδρίασε (19 Δεκεμβρίου 2012) 
στα γραφεία της Ομοσπονδίας η 
Γραμματεία Γυναικών και επι-

γραμματικά σας παρουσιάζουμε τον 
προβληματισμό που αναπτύχθηκε και 
τις αποφάσεις που ελήφθησαν:

Κατά τη συζήτηση αναδείχθηκε η 
αναγκαιότητα της αναβάθμισης της  
παρουσίασης των δραστηριοτήτων 
της Γραμματείας Γυναικών στο διαδι-
κτυακό τόπο της Ομοσπονδίας www.
poasy .gr,  όπου υπάρχει ξεχωριστός 
χώρος για την ανάδειξη του προβλη-
ματισμού που αναπτύσσεται στο πλαί-
σιο της λειτουργίας της. Στόχος είναι 
να γίνει πιο ελκυστική η ιστοσελίδα 

και να καταγράφει τα προβλήματα 
των συναδελφισσών, αλλά και τις προ-
τάσεις τους.

Επίσης, αναπτύχθηκε έντονος προ-
βληματισμός για την εφαρμογή του 
νόμου 3865/2010 άρθρο 6 παρ. 12 που 
αφορά το νέο ασφαλιστικό σύστημα, 
καθόσον δύναται η δυνατότητα στους 
δημοσίους υπαλλήλους να αναγνωρί-
ζουν επί πληρωμή ένα έτος για το 
πρώτο παιδί και δυο έτη για κάθε επό-
μενο έως και το τρίτο. Επιδίωξή μας 
είναι να αξιοποιηθεί αυτή η διάταξη 
από όσους το επιθυμούν και προς τού-
το απευθυνόμαστε στο αρμόδιο 
υπουργείο ώστε να τύχει εφαρμογής 

και για τους ένστολους. Στις δύσκολες 
συνθήκες διαβίωσης που διαμορφώ-
νονται εξάλλου σήμερα στη χώρα μας, 
καθίσταται επιτακτική ανάγκη η δη-
μιουργία παιδικών σταθμών στις 
έδρες των Αστυνομικών Διευθύνσεων 
της χώρας, ως ελάχιστη αναγνώριση 
της προσφοράς της αστυνομικής οι-
κογένειας, δεδομένης της οικονομι-
κής δυσπραγίας που βιώνει αυτή.

Για το φλέγον θέμα του ακατάστα-

του ωραρίου εργασίας και της αδυνα-
μίας της Υπηρεσίας να ανακοινώνει 
εγκαίρως και βάσει των ισχυόντων 
αστυνομικών κανονισμών, την υπηρε-
σίας ενός εκάστου συναδέλφου, τονί-
ζεται ότι πρέπει άμεσα να υιοθετηθεί 
η πρόταση της Ομοσπονδίας για ανάρ-
τηση της πενθήμερης εργασίας σε 
εβδομαδιαία βάση. Το αίτημα αυτό, 
που ενδιαφέρει ιδιαίτερα το συνάδελ-
φο με οικογένεια και παιδιά, δεν μπο-

ρεί άλλο να παραγνωρίζεται από το 
Αρχηγείο της Ελληνικής Αστυνομίας 
και να επαφίεται στη διακριτική ευχέ-
ρεια των διοικητών των Υπηρεσιών. 
Πρέπει να δοθεί λύση σε κεντρικό επί-
πεδο, με τη βοήθεια και της πληροφο-
ρικής και των δυνατοτήτων της μηχα-
νοργάνωσης.

Τέλος, για τις συνθήκες εργασίας, 
που βιώνουν όλοι οι συνάδελφοι με την 
μη τήρηση του ωραρίου εργασίας και 
την καταστρατήγηση θεσμοθετημέ-
νων δικαιωμάτων τόσο των ανδρών, 
όσο και των γυναικών (διαταγές και 
π.δ. για το μειωμένο ωράριο, γονικές 
άδειες κλπ) αποφασίστηκε να γίνουν 
παρεμβάσεις  σε επίπεδο Αστυνομι-
κών Διευθύνσεων και στο Αρχη-
γείο, ώστε να απαλειφθούν φαινό-
μενα διακρίσεων, μη σεβασμού της 
προσωπικότητάς μας, αλλά και των 
κεκτημένων δικαιωμάτων μας.

Οι αποφάσεις της 
γραμματείας γυναικών
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Άλλη μια παρέμβαση της Ομο-
σπονδίας στο Αρχηγείο με 
αφορμή τα τροχαία ατυχήμα-

τα και τις καταγγελίες των σωματεί-
ων για τον τεχνικό έλεγχο των περι-
πολικών.

Με έγγραφό της ζητά από το Αρχη-
γείο να ληφθούν επιτέλους υπόψη οι 
καταγγελίες των σωματείων και να 
εφαρμοστεί η νομοθεσία. Ειδικότε-
ρα, η Ένωση Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Λακωνίας με το επισυνα-
πτόμενο υπ’ αριθ. 311/4/1 από 
28/11/2012 έγγραφό της αναφέρεται 
με σαφήνεια και λεπτομερώς στην 
κατάσταση των υπηρεσιακών οχη-
μάτων της Αστυνομικής Διεύθυνσης 
Λακωνίας που έχουν υπερβεί το κα-
θένα ακόμα και τα 550.000 χιλιόμε-
τρα, ενώ δεν εγκρίνονται καν τα κον-
δύλια για τη συντήρηση – επισκευή 
τους με αποτέλεσμα την ακινητοποί-
ησή τους με ό,τι αυτό συνεπάγεται 
για την εύρυθμη λειτουργία των 
υπηρεσιών, την ποιότητα των παρε-
χόμενων υπηρεσιών ασφάλειας 
στους πολίτες, αλλά κυρίως τη σω-

ματική ακεραιότητα των επιβαινό-
ντων σ’ αυτά.  Η καταλληλότητα των 
υπηρεσιακών οχημάτων είναι θέμα 
πρώτης προτεραιότητας διότι συνδέ-
εται άμεσα με την οδική ασφάλεια, 
αλλά και την αποτελεσματικότητα 
της Αστυνομίας στην πάταξη της 
εγκληματικότητας και της εμπέδω-
σης του αισθήματος ασφάλειας του 
πολίτη. Παρακαλούμε όπως με προ-
σωπική σας παρέμβαση όλα τα υπη-
ρεσιακά οχήματα της Α.Δ. Λακωνίας, 
αλλά και όλης της χώρας, να περά-
σουν από ΚΤΕΟ, αναφέρει η ΠΟΑΣΥ 
στο έγγραφό της προς τον κ. Αρχηγό 
της Ελληνικής Αστυνομίας.

Δώστε μας στοιχεία 
Στοιχεία για την κατάσταση των 
υπηρεσιακών οχημάτων και τον τε-
χνικό τους έλεγχο, ζητά από τον 
Αστυνομικό Διευθυντή Φθιώτιδας η 
Ένωση, με αφορμή την πληθώρα πε-
ριστατικών εκτροπής υπηρεσιακών 
οχημάτων που λαμβάνουν χώρα κά-
τω από αδιευκρίνιστες συνθήκες και 
έχουν ως αποτέλεσμα τον τραυματι-

σμό συναδέλφων. «Η Ένωση Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Φθιώτιδας 
θα ήθελε να σας μεταφέρει για άλλη 
μία φορά τον προβληματισμό και τα 
παράπονα όλων μας, για την απαρά-
δεκτη κατάσταση του στόλου των 
οχημάτων του Νομού μας. Επίσης 
σας υπενθυμίζουμε ότι, σύμφωνα με 
τα οριζόμενα στο Άρθρο 11 παρ. 4 του 
Π.Δ. 45/2008, τα υπηρεσιακά οχήμα-
τα πρέπει να υποβάλλονται ανά διε-
τία σε τεχνικό περιοδικό έλεγχο.  
Κατόπιν των ανωτέρω και προκειμέ-
νου προβούμε στις δέουσες ενέργει-
ες ώστε να διασφαλιστεί η σωματική 
ακεραιότητα των συναδέλφων μας, 
παρακαλούμε όπως μας γνωρίσετε 
τον ακριβή αριθμό υπηρεσιακών 
οχημάτων της Αστυνομικής Διεύ-
θυνσης Φθιώτιδας, τα οποία την τε-
λευταία διετία απεστάλησαν (είτε 
στο Κ.Τ.Ε.Ο. Φθιώτιδας, είτε στη Δι-
εύθυνση Τεχνικών Εφαρμογών του 
Α.Ε.Α.) για τεχνικό έλεγχο και επε-
στράφησαν ως πλήρως λειτουργι-
κά», σημειώνει το σωματείο στο σχε-
τικό έγγραφο.

Κοινή ανακοίνωσε εξέδωσαν οι 
Ομοσπονδίες πΟαΣυ και πΟα-
ΞΙα, εκφράζοντας την έντονη 
ανησυχία μας για τη νέα «στοχο-
ποίηση» της Ελληνικής αστυνο-
μίας και την προσβλητική συμπε-
ριφορά που επεφύλαξε σε 
συναδέλφους βουλευτής της 
«Χρυσής αυγής», κατά τη διάρ-
κεια μέτρων τάξης στη Χερσόνη-
σο Ηρακλείου Κρήτης.
«Με το πρόσχημα ότι υπερασπι-
ζόταν το δικαίωμα του κόμματός 
του να πραγματοποιεί ελεύθερα 
δημόσιες συναθροίσεις, προέβη 
σε καταφανώς επίμεμπτες ενέρ-
γειες, οι οποίες ήδη απασχολούν 
την δικαιοσύνη.  Επισημαίνουμε 
ότι οι Έλληνες αστυνομικοί είναι 
οι εγγυητές της Δημόσιας τάξης 
και ασφάλειας και δεν πτοούνται 
από φοβέρες και απειλές. Ο νό-
μος ισχύει για όλους χωρίς δια-
κρίσεις και ενδοιασμούς, και 
έτσι πρέπει να εφαρμόζεται. 
Καλούμε τέλος την πολιτεία να 
συναισθανθεί τις ευθύνες της 
και να λάβει τα αναγκαία μέτρα 
για την αντιμετώπιση τέτοιων 
φαινομένων που μας προσβά-
λουν ως Έλληνες αστυνομικούς 

και που ουδεμία σχέση έχουν με 
την προστασία των θεσμών και 
την άσκηση των καλώς εννοού-
μενων δημοκρατικών δικαιωμά-
των των συμπολιτών μας», τονί-
ζεται στην κοινή ανακοίνωση.

πιστοί στον όρκο μας
Εξάλλου, η Ένωση αστυνομικών 
υπαλλήλων αττικής, με ανακοί-
νωσή της σημειώνει ότι «τα γεγο-
νότα στην Κρήτη από βουλευτές 
της Χρυσής αυγής σε βάρος 
αστυνομικών που εκτελούσαν 
διατεταγμένη υπηρεσία είναι 
απαράδεκτα και καταδικαστέα. 
αφού λοιπόν οι συγκεκριμένοι 
βουλευτές δεν μας σέβονται ως 
οφείλουν, τότε και εμείς ξεκά-
θαρα δηλώνουμε ότι δεν σεβό-
μαστε αυτούς οι οποίοι με λόγια 
και πράξεις μας απαξιώνουν και 
μας προσβάλουν.  τέλος, τους 
πληροφορούμε επίσης ξεκάθα-
ρα ότι οι Έλληνες αστυνομικοί 
όπως και ο Ελληνικός Λαός 
έχουν πληγεί από τα μέτρα του 
μνημονίου, παραμένουν όμως 
πάντα πιστοί στον όρκο τους, 
υπηρετώντας την Δημοκρατία 
και τους νόμους». 

δαδοχικές συναντήσεις πραγ-
ματοποιήθηκαν το τελευταίο 
διάστημα (30 Νοεμβρίου και 

13 Δεκεμβρίου 2012) με τον υπουρ-
γό Δημόσιας Τάξης και Προστασίας 
του Πολίτη κ. Νικόλαο Δένδια και 
τον γενικό γραμματέα Δημόσιας 
Τάξης κ. Αθανάσιο Ανδρεουλάκο, 
προκειμένου να θέσουμε υπόψη 
τους τα σημαντικά αιτήματα του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος, 
όπως αυτά «ακτινογραφούνται» 
στις σημερινές δυσοίωνες συνθή-
κες των μνημονιακών μέτρων, 
όπου η αστυνομία αναλαμβάνει δι-
αρκώς νέες δράσεις χωρίς κανένα 
αντιστάθμισμα (π.χ. μεταναστευτι-
κό, μεταγωγές κλπ).

Στον κ. υπουργό, επισημάνθηκε 
ότι ο συνάδελφος αισθάνεται να 
έχει αφεθεί στη μοίρα του. Καθημε-
ρινά αγωνιά και ψάχνει απεγνω-
σμένα σανίδα σωτηρίας, ενώ ανα-
μένει την αναγνώριση της υψηλής 
του αποστολής και της επικινδυνό-
τητας της εργασίας του, όχι μόνο με 
μέτρα οικονομικής στήριξης, αλλά 
και με απλές υπηρεσιακές παρεμ-
βάσεις, όπως είναι η εβδομαδιαία 
ανακοίνωση της υπηρεσίας, η 
εξάλειψη της αντίφασης που δημι-
ουργείται από την αναβάθμιση 
της σχολής Αστυφυλάκων ως ανώ-
τερης εκπαίδευσης, χωρίς αυτό να 

πιστοποιείται κατά τη διαδικασία 
της απογραφής κλπ.

Επίσης, έγινε ιδιαίτερη αναφορά 
στα καίριας σημασίας ζητήματα 
για την Ομοσπονδία μας όπως η 
αναδιάρθρωση των Υπηρεσιών, η 
εκπόνηση ενός νέου δίκαιου μι-
σθολογίου, η δημιουργία λεσχών 
εστίασης, η διευκόλυνση των δα-
νειοληπτών, το ξεπάγωμα των 
προσλήψεων νέων αστυφυλάκων 
(αναλογική κατανομή των προβλε-
πομένων από το 2013 και δικαίωμα 
των ήδη υπηρετούντων να εντάσ-
σονται στη Σχολή Αξιωματικών), η 
υπογραφή της κοινής υπουργικής 
απόφασης για την καθιέρωση κοι-
νωνικού πόρου υπέρ των Ταμείων 
(καταδικαστικές αποφάσεις κλπ), 
η διάσωση των εφάπαξ, η τήρηση 
των κανόνων υγιεινής και ασφά-
λειας, η άρνηση παραλαβής ποινι-

κών κρατουμένων εφόσον υπάρχει 
άρνηση εκ μέρους των σωφρονι-
στικών καταστημάτων, η κάλυψη 
των εξόδων μετακίνησης μαρτύ-
ρων στα δικαστήρια (Εφετεία κλπ) 
από το υπουργείο Δικαιοσύνης, ο 
εκσυγχρονισμός του συστήματος 
διακίνησης κρατουμένων για να 
αποτρέπονται αποφυλακίσεις επι-
κίνδυνων κακοποιών κλπ.

Εκ μέρους του κ. υπουργού εκ-
φράστηκε η καλή διάθεση συνεργα-
σίας με την Ομοσπονδία μας, ώστε 
να υπάρξουν, όπως είπε, θετικές 
αποφάσεις στο πλαίσιο των στενών 
ορίων της δημοσιονομικής πολιτι-
κής. Για την αναδιάρθρωση δεσμεύ-
τηκε ότι θα υπάρξει δημόσιος διάλο-
γος στο πλαίσιο του οποίου θα κατα-
θέσουμε τις θέσεις μας, ενώ επανέ-
λαβε ότι θα προωθηθεί ρύθμιση για 
τη βελτίωση του επιδόματος ειδικών 

συνθηκών. Τέλος, μας γνωστοποίη-
σε την πρόθεσή του σε επόμενο στά-
διο να βελτιωθεί η μοριοδότηση του 
Κώδικα Μεταθέσεων και θα ζητη-
θούν προς τούτο οι προτάσεις μας.

Στη δεύτερη συνάντηση κυρι-
άρχησε το ζήτημα της αναδιάρθρω-
σης των Υπηρεσιών, για το οποίο 
τονίσαμε ότι έχει αναπτυχθεί διεξο-
δικά κατά περιόδους και μάλιστα 
με εμπεριστατωμένες μελέτες, οι 
οποίες έχουν δοθεί κατ’ επανάλη-
ψη στις εκάστοτε πολιτικές και φυ-
σικές Ηγεσίες της ΕΛ.ΑΣ. Στην πα-
ρούσα φάση, αναμένουμε και από 
πλευράς του υπουργείου Δημόσιας 
Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
τις θέσεις - προτάσεις του, ώστε επ’ 
αυτών να υπάρξει τοποθέτηση. 

Τιμωρητικές λογικές
Επισημάνθηκε ακόμη ότι το συνδι-
καλιστικό μας κίνημα δεν πρέπει 
να βρεθεί προ απροόπτου με την 
αναδιάρθρωση ως μέσον για την 
επιστροφή από το «παράθυρο» πα-
λαιότερων «τιμωρητικών» λογικών, 
μέρους της αστυνομικής διοίκησης. 
Πρακτικών που αποσκοπούσαν στο 
«ξεθεμελίωμα» της οικογενειακής 
ζωής των συναδέλφων μας δήθεν 
για την βελτίωση της αποτελεσμα-
τικότητας των Υπηρεσιών, αλλά 
στην ουσία αναιρώντας σημαντι-

κούς θεσμούς, (κώδικας μεταθέσε-
ων, προσλήψεις στην ΕΛ.ΑΣ. με το 
αξιοκρατικό σύστημα των Πανελ-
λαδικών Εξετάσεων, κ.λ.π.) που 
έχουν συμβάλλει στην θωράκιση 
της προσωπικότητας του αστυνομι-
κού και της αστυνομικής λειτουργί-
ας στο σύνολό της.

Ο κ. υπουργός διαβεβαίωσε ότι 
θα υπάρξει μια έναρξη συζήτησης 
και ανοιχτού δημόσιου διαλόγου 
με σκοπό την αναβάθμιση του Σώ-
ματος και σε επίπεδο φορέων και 
σε επίπεδο κομμάτων, επισημαί-
νοντας ότι θέλει να ακούσει πρώτα 
τις προτάσεις – θέσεις κάθε εμπλε-
κόμενου φορέα για το μείζον αυτό 
ζήτημα, έχοντας ως θεσμικό πλαί-
σιο την υπάρχουσα πραγματικότη-
τα και τί απαιτείται για την ανα-
βάθμισή της, καθώς και την βελτί-
ωση παθογενειών, χωρίς ουδεμία 
διάθεση αιφνιδιασμού και θεσμι-
κής υποβάθμισης του αστυνομι-
κού προσωπικού σε ό,τι διασφαλί-
ζει την προσωπικότητά του, την 
αξιοπρέπειά του και την υπηρεσι-
ακή του κατάσταση.

Στα πλαίσια αυτά θα ακολουθήσει 
νέα συνάντηση για συνέχιση του δι-
αλόγου ο οποίος έχει προσανατολι-
σμό κατάληξης τα τέλη Ιανουαρίου, 
ώστε το μήνα Φεβρουάριο να υπάρ-
χει ένα πρωτόλειο κείμενο.

αναδιάρθρωση ναι, ξεθεμελίωμα όχι!
Στις συναντήσεις με την πολιτική ηγεσία η Ομοσπονδία έθεσε «κόκκινες γραμμές» με γνώμονα την προάσπιση  
των εργασιακών και όχι μόνο συμφερόντων όλων των αστυνομικών της χώρας

παρέμβαση της πΟαΣυ  
για τα παλιά περιπολικά 
Να περάσουν όλα από ΚΤΕΟ πριν θρηνήσουμε θύματα

προσβληΤικη συμπεριφορα
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Αγωνιστικό χαιρετισμό απηύ-
θυνε στο 22ο πανελλαδικό 
συνέδριο της ΠΟΑΞΙΑ ο 

πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος 
Φωτόπουλος, ανταποκρινόμενος 
στην πρόσκλησή της.

Το συνέδριο πραγματοποιήθηκε 
στις 28 και 29 Νοεμβρίου 2012 στη 
ΓΑΔΑ, με επίτιμο προσκεκλημένο 
τον Αρχιεπίσκοπο Αθηνών και Πά-
σης Ελλάδος κύριο Ιερώνυμο, ο 
οποίος μίλησε για την αναγκαιότη-
τα σεβασμού των ανθρωπίνων αξι-
ών και του ίδιου του ανθρώπου, 
που πλήττεται και ταπεινώνεται 
ιδίως σήμερα λόγω της οικονομι-
κής κρίσης.

Ο κ. Φωτόπουλος, αναφέρθηκε 
στην αναγκαιότητα της ενδυνάμω-
σης του αγώνα όλων των Ομο-
σπονδιών, με πνεύμα ενότητας και 
συνεργασίας για να αντιμετωπι-
στούν πιο αποτελεσματικά οι επι-
πτώσεις της κρίσης. Τόνισε δε ότι 
τον τρομάζει περισσότερο και από 
τις επιπτώσεις της κρίσης, η προ-
σπάθεια ορισμένων να φορτώ-
σουν τις δικές τους ευθύνες σε 
άλλους και δη στο συνδικαλι-
στικό κίνημα της χώρας. «Δεν 
πρέπει να επιτρέψουμε φαινόμε-
να εσωστρέφειας αναζητώντας 
εχθρούς εντός των τειχών. Ο 
εχθρός είναι αυτοί που προκάλε-
σαν την κρίση και όχι ο εργαζόμε-
νος», είπε. 

Επίσης, άσκησε κριτική στην κυ-
βέρνηση διότι με τις αποφάσεις 
της φέρνει αντιμέτωπο το λαό με 
την Ελληνική Αστυνομία, θέτοντας 
σε κίνδυνο τις καλές σχέσεις της 

ελληνικής κοινωνίας με τους έν-
στολους, μια σχέση που οικοδομή-
σαμε με τη συνδικαλιστική μας 
λειτουργία και την κοινωνικοποί-
ηση της αστυνομίας τα τελευταία 
χρόνια. Ζήτησε δε από τον παρι-
στάμενο υπουργό να επιδείξει 
ευαισθησία για τη θωράκιση 
του Έλληνα αστυνομικού και να 
εργαστεί για τη βελτίωση των συν-
θηκών ασφαλείας στη χώρα. Σε 
ό,τι αφορά τη μείωση της αστυνο-
μικής δύναμης, που ανήγγειλε ο 
υπουργός, είπε ότι υπό την δαμό-

κλειο σπάθη των δανειστών, το 
υπουργείο αναγκάζεται να συρθεί 
στην αναδιάρθρωση των υπηρεσι-
ών. Ελπίζουμε ο στόχος του περιο-
ρισμού των δαπανών, να μην απο-
βεί εις βάρος της ασφάλειας των 
πολιτών και με την επικείμενη 
αναδιάρθρωση, που γίνεται ερή-
μην μας. Επίσης να μην αποτελέσει 
ευκαιρία για νέες ανατροπές των 
εργασιακών μας δικαιωμάτων και 
κατακτήσεων.  Θα είναι «αιτία πο-
λέμου», τόνισε, επισημαίνοντας 
επίσης ότι προέχει η απαλλαγή από 

τα πάρεργα, πριν από κάθε απόπει-
ρα αναδιάρθρωσης των υπηρεσιών.

Αναφερόμενος στην ομιλία του 
Μακαριώτατου, είπε ότι έχει τεθεί 
από την Ομοσπονδία το ζήτημα της 
ίδρυσης λεσχών εστίασης και προ-
βληματίστηκε μήπως και η Εκκλη-
σία πρέπει να προσφέρει φαγητό σε 
συναδέλφους. Άλλα θέματα που 
έθιξε είναι οι περικοπές μισθών, το 
ψαλίδισμα των νυχτερινών, η αδυ-
ναμία της υπηρεσίας να ανακοινώ-
νει την υπηρεσία ούτε σε εβδομαδι-
αία βάση κλπ.

Νέα παρέμβαση της ΠΟΑΣΥ 
προς τον υπουργό 
Δημόσιας Τάξης για την 

αναίρεση του μηδενικού αριθμού 
εισακτέων στις Αστυνομικές 
Σχολές.

Με νέο έγγραφό της η 
Ομοσπονδία ζητά να εκδοθεί 
άμεσα η σχετική εγκύκλιος για 
τη Σχολή Αξιωματικών 
Ελληνικής Αστυνομίας, ώστε 
να γνωρίζουν οι συνάδελφοι αν η 
Σχολή θα δεχτεί υποψήφιους 
μέσω των πανελλαδικών 
εξετάσεων το 2013.

«Παρακαλούμε καταρχήν για 
την άμεση έκδοση εγκυκλίου για 
την εισαγωγή αστυνομικών στη 
Σχολή Αξιωματικών Ελληνικής 
Αστυνομίας την οποία διακαώς 

αναμένουν πάρα πολλοί 
συνάδελφοι που ήδη έχουν 
αφιερωθεί σ’ αυτή την 
προσπάθεια», σημειώνει η 
ΠΟΑΣΥ, επαναφέροντας την 
πρότασή της «ο αριθμός των 
προσλήψεων που προβλέπονται 
για το έτος 2015-2016 για τις 
αστυνομικές Σχολές να 
κατανεμηθεί ισομερώς από το 
έτος 2013 και έπειτα.

Σας καλούμε εκ νέου να 
στηρίξετε και να προωθήσετε την 
πρόταση αυτή, απαιτώντας την 
άμεση αναθεώρηση της ανωτέρω 
εγκυκλίου ώστε να διατηρηθεί και 
να μη σβήσει η σπίθα της ευγενούς 
άμιλλας των υποψηφίων που 
ενσυνείδητα θέτουν στόχο της 
ζωής τους να γίνουν αστυνομικοί 

και βλέπουν τώρα το όνειρό τους 
να διαλύεται μέσα στο ζόφο του 
μνημονίου. Αξίζει να βρούμε ένα 
τρόπο για να κρατήσουμε ζωντανή 
αυτή την προσδοκία που 
εμφορείται από τις αρχές και τις 
αξίες του αστυνομικού 
λειτουργήματος. Το ζήτημα δεν 
είναι οικονομικό. Είναι πρωτίστως 
ηθικό και γι’ αυτό αναδεδειγμένο 
ως πρώτης προτεραιότητας από 
την Ομοσπονδία μας, επιζητούμε 
την καθοριστική συμβολή σας για 
την αντιμετώπισή του».

Η Ομοσπονδία κάλεσε επίσης 
τα πολιτικά κόμματα να 
στηρίξουν την προαναφερόμενη 
πρότασή μας με την ανάπτυξη 
από μέρους τους σχετικών 
πρωτοβουλιών.

Αναλογιστική 
μελέτη 
για το Ίδρυμα 
Παιδικές 
Εξοχές
Ολοκληρώθηκε η αναλογι-
στική μελέτη για το Ίδρυμα 
Παιδικές Εξοχές, που είχε 
ανατεθεί από τις Ομοσπον-
δίες σε καθηγητή του Οικο-
νομικού Πανεπιστημίου 
Αθηνών.
Όπως τονίζεται σε σχετικό 
έγγραφο προς τον πρόεδρο 
του Ιδρύματος κ. κωνστα-
ντίνο τσουβάλα, οι Ομο-
σπονδίες είχαν αναθέσει 
την εκπόνηση αναλογιστι-
κής μελέτης για την αλλαγή 
της νομικής μορφής του 
Ιδρύματος, από Νομικό 
Πρόσωπο Δημοσίου Δικαίου 
σε Νομικό Πρόσωπο Ιδιωτι-
κού Δικαίου ή σε Ταμείο 
Επαγγελματικής Ασφάλι-
σης, προκειμένου να δια-
σφαλιστούν τα αποθεματι-
κά του από πιθανή 
μελλοντική πράξη απομείω-
σης των χρημάτων μας.
Οι Ομοσπονδίες ζητούν να 
συνεδριάσει άμεσα το Δ.Σ. 
του Ιδρύματος ώστε να τε-
θεί αυτή υπόψη των μελών 
του, προκειμένου να αποτε-
λέσει βάση συζήτησης με 
στόχο τη διαμόρφωση ενός 
νέου θεσμικού πλαισίου 
λειτουργίας του Ιδρύματος.
Επισημαίνουν δε ότι ήδη και 
το 3ο Τμήμα Νομικών Υπο-
θέσεων του Αρχηγείου της 
Ελληνικής Αστυνομίας (αρ. 
πρωτ. 8025/1/5-α, από 
22/9/2012), εκφράζει τη 
θέση ότι «απαιτείται η μετα-
τροπή της νομικής του μορ-
φής προκειμένου να μην 
υπάγεται στο πεδίο εφαρ-
μογής του νόμου 
1611/1950 του οποίου οι 
ρυθμίσεις θέτουν περιορι-
σμούς στη διαχείριση της 
περιουσίας του».

Οικονομική ενίσχυση
Όπως έγινε γνωστό,  
εξάλλου, από τον  
Λογαριασμό Αρωγής Ορφα-
νών τέκνων, θα χορηγηθεί 
για το 2012 το ποσό των 
500 ευρώ στα άγαμα και 
ανήλικα ορφανά τέκνα 
αστυνομικών, ειδικών 
φρουρών και συνοριακών 
φυλάκων, με την προϋπόθε-
ση ότι ο αποβιώσας γονέας 
υπηρετούσε μέχρι την ημέ-
ρα του θανάτου του στην 
Ελληνική Αστυνομία.

Ενιαίο μέτωπο για  
την αντιμετώπιση της κρίσης
Ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ απηύθυνε αγωνιστικό χαιρετισμό στο 22ο πανελλαδικό συνέδριο της ΠΟΑΞΙΑ

Και ηθικό ζήτημα με το «λουκέτο»  
στις αστυνομικές σχολές
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Εξελίξεις έχουμε στο συνδικα-
λιστικό μέτωπο για τα προ-
βλήματα του ΜΤΣ. Ειδικότερα: 

Στις 5 Δεκεμβρίου κατόπιν αιτή-
ματός μας υπήρξε συνάντηση με τον 
πρόεδρο του ΜΤΣ Υποστράτηγο ε.α. 
κ. Χαράλαμπο Σωτηρόπουλο, 
προκειμένου να ενημερωθούμε για 
την κατάσταση του Ταμείου καθώς 
και σε ποιες ενέργειες έχει προβεί η 
διοίκησή του από την προηγούμενη, 
προ διμήνου, συνάντησή μας κατά 
την οποία μας είχε δοθεί η δέσμευση 
ότι επεξεργάζoνται σειρά μέτρων 
για την βιωσιμότητα, την ταμειακή 
ρευστότητά του και την έγκαιρη κα-
ταβολή των ΒΟΕΑ.

Όπως μας δήλωσε ο κ. Σωτηρό-
πουλος, κατέστη δυνατόν να θεω-
ρηθούν οι οφειλές για τα ΒΟΕΑ 
των ετών 2009 έως και 2011,  ως 
ληξιπρόθεσμες και εξέφρασε την 
αισιοδοξία του ότι θα εκταμιευθεί το 
ποσό των 183.000.000 ευρώ μέχρι 
15-12-2012 στο πλαίσιο της δόσης 
που αναμένει η χώρα μας, βάσει του 
τελευταίου Μνημονίου. Ως προϋπό-
θεση, όμως, για την πλήρη αξιοποί-
ηση του ποσού αυτού, έχει τεθεί ο 
χρονικός περιορισμός των έξι μη-
νών, εντός του οποίου το Ταμείο με 
τα σημερινά δεδομένα αδυνατεί να 
αντεπεξέλθει στον αυξημένο αριθμό 
αιτήσεων, λόγω ελλιπούς στελέχω-
σής του. Αυτό, γιατί εκκρεμούν 
12.500 αιτήσεις, που σημαίνει ότι 
θα πρέπει να ικανοποιούνται περί-
που 2.000 αιτήσεις μηνιαίως μόλις 
από τέσσερις υπαλλήλους. Το πρό-
βλημα αυτό έχει ήδη τεθεί στον αρ-
μόδιο υπουργό Εθνικής Αμύνης, 
από τον οποίο ζητείται η άμεση διά-
θεση ειδικευμένου προσωπικού 
ώστε να επιτευχθεί εντός του προ-
βλεπομένου εξαμήνου η εκταμίευ-
ση των χρημάτων, διότι σε διαφορε-
τική περίπτωση θα καταστεί ανέφι-
κτη η εξόφληση των δικαιούχων.

Το Δ.Σ. του ΜΤΣ αποφάσισε, η τι-
μή μεριδίου βάσει του οποίου υπο-
λογίζονται τα ΒΟΕΑ για τις αιτήσεις 
έως το Δεκέμβριο του 2010 να είναι 
εκείνη που ίσχυε τότε, ενώ από 
1/1/2011 και εντεύθεν, θα ισχύει η 
τιμή μεριδίου έτσι όπως καθορί-
στηκε από το Δ.Σ. το 2011. Πλέον 
αυτών, έγινε γνωστό ότι από τούδε 
και στο εξής οι νέες αιτήσεις για 
την εκπλήρωση των υποχρεώσεων 
του Ταμείου όσον αφορά το ΒΟΕΑ, 
θα είναι εφικτό να ικανοποιούνται 
άμεσα λόγω καθιέρωσης ξεχωρι-
στού λογαριασμού, στον οποίο θα 
αποταμιεύονται οι εισφορές των 
μετόχων-μερισματούχων.

Επίσης, ενημερωθήκαμε ότι για 
την επόμενη πενταετία (2013-
2017) το Ταμείο δύναται να αντα-
ποκρίνεται στην καταβολή του 
μερίσματος, περαιτέρω χωρίς πε-
ρικοπή, όπως αυτό έχει καθοριστεί 
για το τρέχον έτος, το οποίο σημειω-

τέον έχει υποστεί συνολική μείωση 
κατά το ήμισυ. Εκ μέρους των Ομο-
σπονδιών επισημάνθηκε ότι, πέραν 
των προαναφερόμενων εξελίξεων, 
εκκρεμούν σοβαρότατα θεσμικά αι-
τήματα, όπως η εκπροσώπηση τόσο 
ημών όσο και της φυσικής ηγεσίας 
της Ελληνικής Αστυνομίας, στο Διοι-
κητικό Συμβούλιο, η κατάργηση του 
νόμου που προβλέπει το διαχωρισμό 
του ΜΤΣ σε δυο ταμεία, κλπ, θέματα 
για τα οποία το συνδικαλιστικό μας 
κίνημα έχει δώσει σημαντικές μάχες, 
αποσπώντας τις δεσμεύσεις των εκά-
στοτε υπουργών, χωρίς να έχουν στη 
συνέχεια την βούληση για την πρα-
κτική υλοποίησή τους.

Ο πρόεδρος του Ταμείου επανέ-
λαβε, τέλος, ότι το Δ.Σ. έχει αποδε-
χτεί το αίτημα της δίκαιης εκπρο-
σώπησής μας, και έχει ληφθεί θετι-
κή σχετική απόφαση η οποία έχει 
αποσταλεί στον αρμόδιο Υπουργό 
Εθνικής Άμυνας προκειμένου να 

προωθήσει την αναγκαία νομοθετι-
κή ρύθμιση.

Θέμα υπουργών
Η Ομοσπονδία στη συνέχεια προέβη 
σε δυο ενέργειες που χρήζουν πολιτι-
κής αντιμετώπισης. Ζήτησε πρώτον 
εγγράφως από τον υπουργό Οικονο-
μικών να μεριμνήσει για τη χρηματο-
δότηση του Ταμείου, αντίστοιχα με 
την πρωτοβουλία χρηματοδότησης 
του Ταμείου Πρόνοιας Πολιτικών 
Υπαλλήλων, ώστε να είναι σε θέση το 
ΜΤΣ να ανταποκριθεί στις παλιές του 
υποχρεώσεις. Άλλωστε, όπως σημει-
ώνει η Ομοσπονδία, «η εξόφληση των 
οφειλών και η από τούδε και στο εξής 
ομαλή καταβολή του ΒΟΕΑ, δεδομέ-
νου ότι έχει δημιουργηθεί ειδικός 
λογαριασμός στον οποίο συγκε-
ντρώνονται πλέον οι εισφορές που 
αντιστοιχούν σε αυτό, θα αποτελέσει 
σημαντική ανάσα για τους χειμαζόμε-
νους αστυνομικούς. Η παρατεταμένη 

ύφεση, η μείωση των μισθών και των 
συντάξεων, η ανελέητη φορολογία 
και τόσα άλλα δυσμενή μέτρα, έχουν 
αναγκάσει πολλά παιδιά ακόμα και 
να διακόψουν τις σπουδές τους επει-
δή οι οικογένειές τους αδυνατούν να 
τα στηρίξουν οικονομικά».

Η δεύτερη ενέργεια της Ομο-
σπονδίας αφορά στην εκπροσώ-
πηση του συνδικαλιστικού μας 
κινήματος στο ΔΣ του ΜΤΣ. Καλεί 
συγκεκριμένα τον υπουργό Δημόσιας 
Τάξης και Προστασίας του Πολίτη κ. 
Νίκο Δένδια και τον υπουργό ΥΕΘΑ 
κ. Πάνο Παναγιωτόπουλο, να προ-
ωθήσει την επιβαλλόμενη νομοθετι-
κή ρύθμιση, ώστε να αποκατασταθεί 
μια χρόνια αδικία εις βάρος των μερι-
σματούχων –εργαζομένων, αλλά και 
της ίδιας της φυσικής ηγεσίας της 
Ελληνικής Αστυνομίας, η οποία εξα-
κολουθεί να είναι απούσα από τη λή-
ψη σημαντικών αποφάσεων για το 
ένστολο αστυνομικό προσωπικό.

Τα νέα του 
ΤΕΑΠΑΣΑ
Επιμέλεια:  
Αντώνης Ζαχαριουδάκης
Μέλος του Δ.Σ. ΤΕΑΠΑΣΑ

  Κ.Υ.Υ.Α.Π. Εγκρίθηκε 
από το Δ.Σ. η επέκταση της 
αναλογιστικής μελέτης για τον 
Κλάδο Υγείας, ώστε να 
ενταχθούν στον Κλάδο οι 
νεοεισερχόμενοι  στα Ταμεία της 
Χωροφυλακής, αλλά και 
αναδρομικά οι καταταχθέντες 
σε βάθος 5 ετίας.

  Τηλέτυπος Α.Ε. Λίγες 
μέρες πριν την απόφαση του 
Ταμείου (9.11.2012) που εξέτασε 
την εμπρόθεσμη αίτηση 
θεραπείας (14.8.2012) του 
τηλεοπτικού σταθμού MEGA σε 
απόφαση του Ταμείου να 
καταλογίσει το οφειλόμενο 
ποσό και να επιβάλει   
διοικητικό πρόστιμο 10% επί της 
οφειλής και τόκους  
υπερημερίας, λόγω μη 
εκπλήρωσης της υποχρέωσης 

να αποδίδει ποσοστό 10% επί 
των τηλεοπτικών δικαιωμάτων 
που σύναψε με την ΕΠΟ για την  
μετάδοση των αγώνων της 
Εθνικής Ελλάδος, ο τηλεοπτικός 
σταθμός αναγνώρισε 
εμπράκτως την οφειλή ύψους 
675.000 € και κατέθεσε την 
18.10.2012 στην αρμόδια  Δ.Ο.Υ  
το οφειλόμενο ποσό, χωρίς όμως 
να καταβάλλει το διοικητικό 
πρόστιμο και τους τόκους 
υπερημερίας. Θα πρέπει να 
σημειωθεί ότι στην συνεδρίαση 
της 9.11.2012 απορρίφθηκε η 
αίτηση θεραπείας και  
επιβλήθηκε μετά από εισήγηση 
του Διευθυντή Παροχών του 
Ταμείου το ποσό στο διπλάσιο 
λόγω μη εκπλήρωσης των 
νομίμων του υποχρεώσεων.

  Εφάπαξ οικονομική 

ενίσχυση. Απόρροια και της 
οικονομικής κρίσης είναι η 
υποβολή σωρείας αιτήσεων για 
οικονομική ενίσχυση, λόγω 
οικονομικής ένδειας, από τον 
Τ.Π.ΑΣ. (Ε.Χ.) σύμφωνα με τις 
διατάξεις του Ν.Δ. 826/78.

  Διοικητικά 
αποκαθιστάμενοι. Με το άρθρο 
138 του Ν. 4052/2012 
ικανοποιήθηκε το διαχρονικό 
αίτημα να μην χορηγούνται 
συμπληρωματικά εφάπαξ από 
ΤΠΑΣ –ΤΠΥΑΠ σε όσους 
προσφεύγουν στα διοικητικά 
δικαστήρια και δικαιώνονται σε 
περιπτώσεις αυτεπάγγελτης 
αποστρατείας. Το θέμα όμως 
παραμένει σε εκκρεμότητα  
καθώς «οι αδικημένοι της 
ρύθμισης» μετά την απόρριψη 
της αίτησής τους από το ΔΣ του 

ταμείου προσέφυγαν στον 
Συνήγορο του Πολίτη και 
καλείται πλέον ο Υπουργός 
Εργασίας να αποφασίσει εάν ο 
νόμος έχει αναδρομική ισχύ, 
όπως πιστεύει το Δ.Σ. του 
Ταμείου.   

  Πρόσοδοι περιουσίας. 
Άμεση λύση πρέπει να βρεθεί 
για τα αρκετά κτίρια  
ιδιοκτησίας του ΤΕΑΠΑΣΑ που 
σήμερα παραμένουν χωρίς 
μισθωτή. Χαρακτηριστική 
περίπτωση αυτή του πρώην 
Αρχηγείου της Ε.Χ. επί της οδού 
Ιουλιανού, αλλά και ο όροφος 
επί της Πατησιών που κάποτε 
στέγαζε το ΤΑΟΧ. Ας μισθωθούν 
από την ΕΛ. ΑΣ. για στέγαση 
υπηρεσιών, ώστε να 
διασφαλιστεί και το 
ιδιοκτησιακό καθεστώς τους.        

Tο ΜΤΣ δεν μπορεί να περιμένει
Ζητείται άμεση πολιτική παρέμβαση για να ξεκολλήσει ο τροχός… Υπαλλήλους χρειάζεται το Ταμείο

βγήκΑν  
ΕιδήΣΕιΣ!
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Συνεδρίασε στις 28-11-2012 το 
Διοικητικό Συμβούλιο της 
Ομοσπονδίας με θέμα που 

αφορούσε τη λειτουργία του Ταμεί-
ου ΤΕΠΑΣΑ και το ζέον ζήτημα της 
εισροής εσόδων από τους κοινωνι-
κούς πόρους (ραδιοτηλεοπτικά δι-
καιώματα, εισιτήρια αγώνων, κ.λ.π.).

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν και πα-
ρέστησαν ο Προϊστάμενος Επιτελεί-
ου Ελληνικής Αστυνομίας Αντιστρά-
τηγος κ. Παναγιώτης Φλήρης, ο 
Προϊστάμενος Κλάδου Οικονομοτε-
χνικών Κωνσταντίνος Τσουβά-
λας, η Διευθύντρια Διεύθυνσης Οι-
κονομικών Α.Ε.Α. Ταξίαρχος κ. Ιω-
άννα Συνοδινού και ο Πρόεδρος 
του ΤΕΑΠΑΣΑ Ταξίαρχος κ. Νικόλα-
ος Χριστολουκάς.

Επειδή η αποπνικτική οικονομική 
κατάσταση στην οποία έχουμε περι-

έλθει απαιτεί την επιτάχυνση των 
προσπαθειών και τη μεγιστοποίηση 
των ενεργειών του συνδικαλιστικού 
μας κινήματος, αλλά πρωτίστως 
των αρμόδιων υπηρεσιακών παρα-
γόντων με στόχο την εξάλειψη εκ-
κρεμοτήτων στην εισροή εσόδων 
και την αποσόβηση αδύναμων δια-
δικασιών εντοπισμού, καταλογι-
σμού και είσπραξης δικαιουμένων 
οφειλών, κατατέθηκαν εύλογες, αι-
τιολογημένες, περιεκτικές, αλλά 
και αιχμηρές τοποθετήσεις που 
απαιτούσαν ρητές και ξεκάθαρες 
διασαφηνίσεις. Οι εργασίες ανέδει-

ξαν μια σειρά προβλημάτων, αλλά 
και υπάρχουσες αδυναμίες στο ΤΕ-
ΑΠΑΣΑ οι οποίες επισημάνθηκαν 
με ιδιαίτερη έμφαση από το προε-
δρείο στους παρισταμένους υπηρε-
σιακούς παράγοντες. Επιπρόσθετα, 
διαπιστώθηκε και τονίστηκε η ανά-
γκη ενδυνάμωσης του πλαισίου 
λειτουργίας του Ταμείου, τόσο για 
τον εντοπισμό συμβάσεων που δεν 
έχουν γνωστοποιηθεί, όσο στο να 
καθίστανται ισχυρές και άμεσα κα-
ταβληθείσες οι απαιτήσεις από τους 
υπόχρεους των κοινωνικών πόρων 
που μετέρχονται νομικών τεχνα-

σμάτων για να υπεκφεύγουν. Μετά 
από όσα παρατέθηκαν, το Διοικητι-
κό Συμβούλιο ανέθεσε σε τρία μέλη 
της Εκτελεστικής Γραμματείας με 
τη συνδρομή του Νομικού της Συμ-
βούλου, την περαιτέρω ενδελεχή 
εξέταση του ζητήματος που απα-
σχολεί όλους τους συναδέλφους, 
για την εμπεριστατωμένη και τεκ-
μηριωμένη αποκρυστάλλωση της 
κατάστασης, ώστε και να παρά-
σχουμε τη συμβολή μας τόσο στην 
επούλωση των αδυναμιών, όσο και 
στην αποκατάσταση αυτών. Η Ομο-
σπονδία στα πλαίσια της δράσης 
της είναι υποχρεωμένη να αναδεί-
ξει τυχόν λάθη ή παραλείψεις επί 
του συγκεκριμένου θέματος και 
εφόσον είναι αναγκαίο να υπερα-
σπιστεί τα συμφέροντα των μελών 
της και με ένδικα μέσα.

Υπό αυστηρό έλεγχο το ΤΕΑΠΑΣΑ
Στη συνεδρίαση του Δ.Σ. της ΠΟΑΣΥ 
εξετάστηκαν όλες οι εκκρεμότητες και ορίστηκε 
τριμελής επιτροπή για περαιτέρω έλεγχο

Την πλήρη διαφωνία της στις 
προτάσεις του ΤΕΑΠΑΣΑ εκ-
φράζει η Ομοσπονδία μας και 

προβάλλει τις θέσεις που διαμορφώ-
θηκαν από την αρμόδια επιτροπή 
της (Οικονομικών και Ασφαλιστι-
κών Θεμάτων) με στόχο τη λήψη μέ-
τρων για τη βιωσιμότητα των Τομέ-
ων Πρόνοιας.  Ειδικότερα εισηγείται:

Α΄  Για όσους θεμελιώσουν 
συνταξιοδοτικό δικαίωμα έως την 
31.12.2014
 1. Για τον Τομέα Πρόνοιας Αστυ-
νομικών (Τ.Π.ΑΣ.)

α) Να μην υπάρξει καμία περαιτέ-
ρω αύξηση των  τακτικών ή έκτα-
κτων ασφαλιστικών Εισφορών κα-
θώς τα τελευταία δυο  (2) έτη, υπήρ-
ξαν δύο (2) σημαντικές αυξήσεις των 
τακτικών ασφαλιστικών εισφορών 
(από 5% σε 6% την 1.3.2010 και ακο-
λούθως σε 7,5% την 28.11.2011).

β) Την προσαρμογή του ελαχίστου 
χρόνου ασφάλισης για την χορήγηση 
του εφάπαξ βοηθήματος για όσους 
αποχώρησαν  ή θα αποχωρήσουν, 
στον χρόνο που απαιτείται  για την 
θεμελίωση του συνταξιοδοτικού δι-
καιώματος σύμφωνα με τις διατά-
ξεις  του άρθρου 20 του Ν. 3865/2010 

γ) υπολογισμός ύψους χορηγού-
μενου εφάπαξ βοηθήματος.  

Το δικαιούμενο ύψος του εφάπαξ 
χρηματικού  βοηθήματος να αναλογεί 
σ’ αυτό που είναι κατά την ημερομη-
νία διαγραφής από το Σώμα της Ελλη-
νικής Αστυνομίας και χωρίς να μετα-
βάλλεται ο τρόπος υπολογισμού του 
ήτοι Β.Μ. + ΕΧΥ + 317€ x 93% x έτη 
ασφάλισης, υπολογιζόμενο  σε δύο 
τμήματα και το άθροισμα αυτών θα 
αποτελεί το σύνολο του εφάπαξ βοη-
θήματος και ως ακολούθως:

  1ο Τμήμα που προσδιορίζεται για 
τα έτη  ασφάλισης έως την 31.7.2012 
και επί του ΒΜ  + ΕΧΥ επί των οποί-
ων καταβλήθηκαν οι ασφαλιστικές 
εισφορές των ασφαλισμένων έως 
την προαναφερόμενη ημερομηνία, 
ανεξαρτήτως του χρόνου καταβολής.

 2ο Τμήμα που προσδιορίζεται για 
τα έτη ασφάλισης από την 01-08-
2012 και επί του ΒΜ+ΕΧΥ επί των 
οποίων διενεργούνται οι ασφαλιστι-
κές εισφορές ανεξάρτητα του χρό-
νου καταβολής του εφάπαξ βοηθή-
ματος.

δ) κατάργηση της ποσοστιαίας 
μείωσης κατά 1,94% καθώς δεν λή-
φθηκε υπ’ όψιν:
- η αύξηση της ασφαλιστικής εισφο-
ράς από 28-11-2011
-οι έκτακτες ασφαλιστικές εισφορές 
των ασφαλισμένων στο Ταμείο
-ο ονομαζόμενος κοινωνικός πόρος.
2.-Για τον Τομέα Πρόνοιας Υπαλ-
λήλων Α. Π.  

Ο Τ.Π.Υ.Α.Π. παρουσιάζει τη μεγα-
λύτερη ποσοστιαία μείωση κατά 
45,49% η οποία όμως αυξάνεται πε-
ρισσότερο, λόγω και της μείωσης των 
μηνιαίων τακτικών αποδοχών καθώς 
η παροχή είναι στον μ.ο. των μηνιαί-
ων αποδοχών της τελευταίας 5ετίας 
ήτοι (Β.Μ. + 1/5 ΕΧΥ) x 0,0920 x μήνες 
ασφάλισης όπου Β.Μ. +1/5 ΕΧΥ είναι 
ο μ.ο. της τελευταίας 5ετίας.

Επιπρόσθετα, οι ελάχιστοι πλέον 
ασφαλισμένοι υπόκεινται και μια 
επιπλέον μείωση από το εφάπαξ που 
λαμβάνουν από το ΤΠΔΥ.

Ως εκ τούτου εισηγούμαστε:
Να μην ληφθεί κανένα μέτρο πε-

ραιτέρω κράτησης.  Yπολογισμός 
ύψους χορηγούμενου εφάπαξ βοη-
θήματος.  

Το δικαιούμενο ύψος του εφάπαξ 

χρηματικού  βοηθήματος να αναλο-
γεί σ’ αυτό που είναι κατά την ημερο-
μηνία διαγραφής από το Σώμα της 
Ελληνικής Αστυνομίας και χωρίς να 
μεταβάλλεται ο τρόπος υπολογι-
σμού του ήτοι μ.ο. των μηνιαίων 
αποδοχών της τελευταίας 5ετίας 
ήτοι (Β.Μ. + 1/5 ΕΧΥ) x 0,0920 x μή-
νες ασφάλισης όπου Β.Μ. +1/5 ΕΧΥ 
είναι ο μ.ο. της τελευταίας 5ετίας και 
ως ακολούθως:

Α’ πρόταση 
  1ο Τμήμα που προσδιορίζεται για τα 
έτη  ασφάλισης έως την 31.7.2012 και 
επί του αποδοχών επί των οποίων 
καταβλήθηκαν οι ασφαλιστικές ει-
σφορές των ασφαλισμένων έως την 
προαναφερόμενη ημερομηνία.

 2ο Τμήμα που προσδιορίζεται για 
τα έτη ασφάλισης από την 01-08-
2012 και επί των αποδοχών επί των 
οποίων διενεργούνται οι ασφαλιστι-
κές εισφορές ανεξάρτητα του χρό-
νου καταβολής του εφάπαξ βοηθή-
ματος. Με αναπροσαρμογή της πο-
σοστιαίας μείωσης κατά 45,49% στο 
ποσοστό μείωσης που προβλέπεται 
από τις αναλογιστικές μελέτες που 
εκπονήθηκαν πρόσφατα για λογα-
ριασμό του Τομέα από το Οικονομικό 
Πανεπιστήμιο της Αθήνας  καθώς 
δεν είχε ληφθεί υπ’ όψη για την ανα-
λογιστική εκτίμηση του ΥΠΕΚΑ οι 
έκτακτες ασφαλιστικές εισφορές 
των ασφαλισμένων στο Ταμείο και ο 
ονομαζόμενος κοινωνικός πόρος. 

Β’ πρόταση 
  1ο Τμήμα που προσδιορίζεται για τα 
έτη  ασφάλισης έως την 31.7.2010 και 
επί του αποδοχών επί των οποίων 
καταβλήθηκαν οι ασφαλιστικές ει-
σφορές των ασφαλισμένων έως την 

προαναφερόμενη ημερομηνία.
 2ο Τμήμα που προσδιορίζεται για 

τα έτη ασφάλισης από την 01-08-2010  
και επί των αποδοχών επί των οποίων 
διενεργούνται οι ασφαλιστικές ει-
σφορές ανεξάρτητα του χρόνου κατα-
βολής του εφάπαξ βοηθήματος και 
στο τμήμα αυτό επιβάλλεται η ποσο-
στιαία μείωση κατά 45,49%.

Γ’  πρόταση 
Αλλαγή του τρόπου υπολογισμού 
του εφάπαξ (ΒΜ+5/5 ΕΧΥ x 0,60179 x  
μήνες ασφάλισης).

Β΄  Για όσους θεμελιώσουν 
συνταξιοδοτικό δικαίωμα από 
την 1.1.2015
Πρόκειται κυρίως για τους νέους 
ασφαλισμένους (μετά την 1.1.1993) η 
συντριπτική πλειοψηφία των οποίων 
θεμελιώνει συνταξιοδοτικό δικαίωμα 
με την συμπλήρωση το ελάχιστο 
35ετία στο Σώμα της ΕΛ. ΑΣ. (εφόσον 
έχουν καταβάλλει ασφαλιστικές ει-
σφορές για την μάχιμη 5ετία) ή το 60ο 
έτος της ηλικίας τους. Η κατηγορία 
αυτή των Συναδέλφων συνεχίζεται να 
ασφαλίζεται με ποσόστωση στους το-
μείς πρόνοιας της ΕΧ ή της ΑΠ παρά 
το ότι οι τομείς λειτουργούν υπό ενι-
αία διοίκηση. 

Προς  τούτο εισηγούμαστε:
Την εκπόνηση ειδικής αναλογιστι-

κής μελέτης στη κατεύθυνση ενοποί-
ησης των τομέων σε ένα τομέα πρό-
νοιας αστυνομικών που θα έχει τις 
ίδιες τακτικές  ασφαλιστικές εισφο-
ρές και την ίδια παροχή στο πνεύμα 
της ανταποδοτικότητας αυτών λαμ-
βάνοντας όμως υπ’ όψη και τα έσοδα 
από τον κοινωνικό πόρο που θα εξε-
τάσει την κατάργηση των έκτακτων 
ασφαλιστικών κρατήσεων.

Προτάσεις για τη βιωσιμότητα  
των Τομέων Πρόνοιας 
Η ΠΟΑΣΥ αντιπροτείνει στο Δ.Σ. του ΤΕΑΠΑΣΑ συγκεκριμένο πλαίσιο μέτρων

Για τις εορτές  
των Χριστουγέννων 
και της Πρωτοχρονιάς, 
το Διοικητικό 
Συμβούλιο  
της Π.Ο.ΑΣ.Υ. εύχεται 
σε όλους  
Χρόνια Πολλά με 
Υγεία και Αγάπη. 
Ο ερχομός του νέου 
έτους ας είναι  
η απαρχή θετικών 
αλλαγών στις ζωές 
μας, αναθερμαίνοντας 
τις ελπίδες του σκληρά 
δοκιμαζόμενου λαού 
μας για μια νέα πορεία 
ευημερίας και 
κοινωνικής 
δικαιοσύνης. 

Οι δύσκολες, σκληρές 
και άνισες πολλές 
φορές μάχες που 
δίνουμε για την 
προάσπιση των 
δικαιωμάτων μας 
είναι η παρακαταθήκη 
του αγώνα που δεν θα 
σταματήσει όσο η 
«επίθεση» συνεχίζεται 
εις βάρος μας ! 

Εμείς οι Αστυνομικοί, 
οφείλουμε να 
σταθούμε στο ύψος 
των περιστάσεων για 
να αντιμετωπίσουμε 
και το 2013 τις 
προκλήσεις των 
καιρών, 
αισιοδοξώντας  
για μια καλύτερη ζωή.
Προχωράμε δυνατά 
μπροστά!
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Αμφίδρομη σχέση
Να φτάσει παντού η φωνή μας

Άρχισαν να χορηγούνται από τα 
μέσα Νοεμβρίου δάνεια από τον 
Τομέα Επικουρικής Ασφάλισης τ. 
Ελληνικής Χωροφυλακής/ΤΕΑΠΑ-
ΣΑ, όπως ενημέρωσε την Ομο-
σπονδία το Ταμείο, απαντώντας 
σε σχετικό μας αίτημα από το πε-
ρασμένο καλοκαίρι (Σχετ. 
506/5/2-α από 27 Ιουλίου 
2012). Το Ταμείο δικαιολογείται 

ότι η καθυστέρηση στη χορήγη-
ση οφείλεται στον ασφαλή περι-
ορισμό της επενδυτικής αξιοποί-
ησης των διαθέσιμων κεφαλαίων 
του και σημειώνει ότι στον προϋ-
πολογισμό του νέου έτους έχουν 
εγγραφεί ποσά για δάνεια και 
στους δυο τομείς ασφάλισης 
(Επικουρικής και Πρόνοιας) ώστε 
οι δικαιούχοι να εξυπηρετούνται 

χωρίς ιδιαίτερα προβλήματα από 
τον τομέα εκείνο που θα παρου-
σιάζει ισοσκελισμένο προϋπολο-
γισμό. Η Ομοσπονδία μας έχει 
θέσει μετ’ επιτάσεως το θέμα 
της οικονομικής στήριξης των 
συναδέλφων στην δραματική οι-
κονομική περίοδο που αντιμετω-
πίζουμε όλοι μας. Ελπίζουμε να 
υπάρξουν άμεσα αποτελέσματα.

Συνάδελφοι και συναδέλφισσες

Η Νέα Αστυνομία, αποτελεί τη μο-
ναδική επίσημη φωνή έκφρασης της 
Ομοσπονδίας μας, όπως προβλέπε-
ται εξάλλου και από το Καταστατικό 
λειτουργίας της. 

Στην πολύχρονη συνδικαλιστική 
της πορεία, κατάφερε να συνεχίσει 
ανελλιπώς την έκδοσή της και να 
μεταφέρει παντού σε όλη τη χώρα τα 
συνδικαλιστικά μας δρώμενα,  
έγκαιρα και αξιόπιστα όπως αρμόζει 
σε  μια εφημερίδα δευτεροβάθμιας 
συνδικαλιστικής οργάνωσης.

Παρά τα προβλήματα και τις αδυ-
ναμίες που συναντά κατά καιρούς 
στην προσπάθειά της αυτή, σε πεί-
σμα και των περικοπών των Μνημο-
νίων και της Τρόικας, που θεώρησαν 
σκόπιμο να αυξήσουν ακόμα και τα 
ταχυδρομικά τέλη, καθιστώντας 
απαγορευτική την ταχυδρομική 
αποστολή της εφημερίδας σε όλους, 
όπως γινόταν παλιότερα, η Νέα 
Αστυνομία συνεχίζει να καλύπτει 
την ιστορική της αποστολή. Θα 
λέγαμε δε ότι στη σημερινή συ-

γκυρία της κατευθυνόμενης κατά 
απροκάλυπτο τρόπο πληροφό-
ρησης και προπαγάνδας για τους 
…αγαθούς σκοπούς των Μνημο-
νίων και της δήθεν αναπόφευκτης 
υποτίμησης της ζωής μας, αποτελεί 
αδήριτη ανάγκη όχι απλώς η διατή-
ρηση αλλά και ο εμπλουτισμός της 
πολύπτυχης ύλης που μπορεί να φι-
λοξενείται στις σελίδες της.

Για το λόγο αυτό ορίστηκε και η 
συντακτική ομάδα αποτελούμενη 
από τον υπεύθυνο έκδοσης και 
γραμματέα Δημοσίων Σχέσεων Χρή-
στο Τριγώνη και τους Νίκο Καρα-
δήμα, Βασίλειο Κωνσταντόπου-
λο, Κώστα Μαλλικόπουλο και 
Ευάγγελο Μυλωνά, που όπως τονί-
στηκε πρόσφατα στη συνεργασία 
που είχαν με τον πρόεδρο της Ομο-
σπονδίας κ. Χρήστο Φωτόπουλο, 
όλοι πρέπει να έχουμε ως κοινό μας 
στόχο την βελτίωση της εφημερίδας, 
ως ένα σημαντικό εργαλείο συνδι-
καλιστικής δράσης και έκφρασης. 

Αυτό μπορεί να επιτευχθεί με την 
καλύτερη αποτύπωση στην εφημε-
ρίδα των δραστηριοτήτων του ΔΣ της 

ΠΟΑΣΥ και των Πρωτοβαθμίων Ορ-
γανώσεων, με την ανάπτυξη του 
διαλόγου και την ανάδειξη νέων ιδε-
ών, προτάσεων, προβληματισμών 
των συναδέλφων και των προβλη-
μάτων που τους απασχολούν, με την 
αξιοποίηση των ζητημάτων που 
αναδεικνύονται από την κοινωνία 
για το λειτούργημά μας και όχι μόνο, 
με την έγκαιρη διακίνηση της εφη-
μερίδας και την παρακίνηση των 
συναδέλφων να κάνουν κτήμα τους 
τη φωνή της Ομοσπονδίας, ώστε να 
γίνει πιο αποτελεσματικό το επικοι-
νωνιακό αυτό μέσο που διαθέτουμε.

Παράλληλα πρέπει να γίνει καλύτε-
ρη προβολή της εφημερίδας μέσω 
του διαδικτύου, κυρίως μέσω της σε-
λίδας της Ομοσπονδίας και των Πρω-
τοβαθμίων Οργανώσεών της, αλλά και 
από όπου αλλού υπάρχει δυνατότητα.

Συναδέλφισσες και συνάδελ-
φοι,αυτονόητο είναι ότι αναμένου-
με τις δικές σας παρατηρήσεις 
και προτάσεις για τη βελτίωση της 
εφημερίδας, αλλά και γενικότερα 
την προσωπική σας συμβολή στον 
κοινό μας αγώνα.

Νέους τραυματισμούς 
συναδέλφων αφήνει πίσω 
της η βία των γηπέδων, με 

την κυβέρνηση θεατή και 
μάλιστα τώρα που το φαινόμενο 
αυτό προσλαμβάνει νέες 
διαστάσεις λόγω της 
οικονομικής κρίσης.

Η Ομοσπονδία με αφορμή τις 
πρόσφατες καταγγελίες των 
Ενώσεων αστυνομικών Πέλλας 
και Αχαϊας, αλλά με το 
μαχαίρωμα του συναδέλφου στις 
19 Δεκεμβρίου 2012 στην Πάτρα, 
στηλιτεύει κι εκείνη «τον 
διασυρμό των αστυνομικών και 
την αποσάθρωση του κύρους της 
Αστυνομίας από την απαθή 
καθυπόταξή της στην 
εξυπηρέτηση των συμφερόντων 
των πανίσχυρων παραγόντων 
του αθλητισμού που κατά κοινή 
παραδοχή, «ανεβοκατεβάζουν 
κυβερνήσεις. Εάν γινόταν μια 
δημόσια ενημέρωση για το 
κόστος αυτής της χειραγώγησης 
των αστυνομικών επιχειρήσεων 
εις βάρος του οικονομικά 
χειμαζόμενου πληθυσμού που 
κατατρέχεται από την 
εγκληματικότητα, θα 
αποκαλυπτόταν το μέγεθος της 
πρόκλησης ιδιαίτερα τώρα που η 
χώρα βούλιαξε και «αναπνέει με 
το καλαμάκι».

Ο τρόπος αντιμετώπισης της 
αθλητικής βίας από την Πολιτεία 
και η λήψη μέτρων της 

Αστυνομίας κατατείνουν σε 
«προφάσεις εν αμαρτίαις» γι’ 
αυτό δυστυχώς και δεν 
αντιμετωπίζεται το νοσηρό αυτό 
φαινόμενο, παρά νομοθετήματα 
πάνε και έρχονται και στο τέλος 
τίποτα δεν αλλάζει», τονίζει το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα. 

Με επιστολή της η ΠΟΑΣΥ 
καλεί τον υπουργό Δημόσιας 
Τάξης να επιδείξει πολιτική 
βούληση και να λάβει υπόψη του 
τις διαχρονικές μας προτάσεις 
που μέχρι σήμερα απορρίπτονται 
λόγω του ότι οι αποχαυνωμένοι 
οπαδοί είναι και ψηφοφόροι – 
εύκολα ποδηγετούμενοι από τους 
εμπόρους του αθλητισμού. Και 
αφού περιγράφονται οι γνωστές 
ανεύθυνες υπηρεσιακές ενέργειες 
της άσκοπης καταπόνησης του 
προσωπικού καλεί τον υπουργό 
να προβεί στην οριοθέτηση της 
απασχόλησης των αστυνομικών 
δυνάμεων στο προαναφερόμενο 
αντικείμενο και ταυτόχρονα να 
εκδηλωθεί από τα συναρμόδια 
υπουργεία  μηδενική ανοχή στην 
«αθλητική βία» – όχι στο επίπεδο 
των εντυπώσεων – «όσο κραταιοί 
και αν είναι οι παράγοντες που 
την υποδαυλίζουν. Διαφορετικά, 
εφόσον δεν αντιμετωπιστούν 
τέτοιου είδους νοσηρές 
καταστάσεις όποια 
αναδιάρθρωση και αν γίνει στην 
αστυνομία θα πέσει στο κενό ως 
στερούμενη ισχυρού υποβάθρου. 

Θλίψη και απογοήτευση 
προκαλεί στην 
αστυνομική οικογένεια η 

μη απόδοση ευθυνών και 
κυρίως η μη αναζήτηση των 
αιτίων που προκάλεσαν το 
φιάσκο της αποφυλάκισης ενός 
εκ των τεσσάρων δραστών της 
στυγερής δολοφονίας των 
συναδέλφων μας Ειδικών 
Φρουρών το Μάρτιο του 2011 
στου Ρέντη.

Η Ομοσπονδία μας, με αφορμή 
και το παρεμφερές συμβάν της 
ασυνεννοησίας που είχε 
παρατηρηθεί μεταξύ δικαστικών 
και αστυνομικών αρχών στην 
περίπτωση της μη τήρησης των 
περιοριστικών όρων που είχαν 
επιβληθεί σε άλλο υπόδικο για 
εξίσου σοβαρές υποθέσεις 
(τρομοκρατικές ενέργειες), 
καλεί την πολιτεία να 
διερευνήσει σε βάθος τα αίτια 
των «αστοχιών» αυτών αντί να 
επιλέγει κάθε φορά την εύκολη 
λύση των «διαθεσιμοτήτων» που 

στη συνέχεια ανακαλούνται 
επειδή αλλού εντοπίζεται το 
όποιο φταίξιμο.

Από τα δεδομένα που έχουν 
γίνει γνωστά, αλλά και από 
καταγγελίες συναδέλφων μας, 
είναι φανερό ότι πάσχει το όλο 
σύστημα της διακίνησης των 
δικογραφιών και 
συνεπακόλουθα των 
κρατουμένων πάσης μορφής, το 
οποίο επιβάλλεται να 
εκσυγχρονισθεί και να 
μηχανογραφηθεί σε όλα τα 
επίπεδα, ώστε όχι μόνο να 
προστατευτεί ο συνάδελφος από 
πιθανά ανθρώπινα λάθη, αλλά 
και να ελαχιστοποιηθεί η 
παραμικρή πιθανότητα τέλεσης 
αξιοποίνων πράξεων εξ 
αμελείας είτε εκ προθέσεως.

Εξάλλου, διαρκής προσπάθεια 
της πολιτείας πρέπει να είναι η 
προστασία της κοινωνίας από 
κάθε πλευρά και όχι η 
επιβάρυνση του έργου της 
Ελληνικής Αστυνομίας.

ΑΠΟΦΥΛΑΚΙΣΕΙΣ: Μηχανοργάνωση 
για να αποφεύγονται οι γκάφες

Μηδενική ανοχή  
στη βία των γηπέδων
Μαχαίρωσαν συνάδελφο!

Θετική απάντηση από το ΤΕΑΠΑΣΑ για δάνεια
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Οι Πρωτοβάθμιες 
Οργανώσεις μπορούν 
να καταγράψουν  
τα προβλήματα  
των συναδέλφων,  
ώστε να προταθούν 
συγκεκριμένες λύσεις

Μια σημαντική πρωτοβου-
λία ανέλαβε η ΠΟΑΣΥ, 
επιχειρώντας να αντιμε-

τωπιστούν οι οξυμένες δανειολη-
πτικές υποχρεώσεις πολλών συ-
ναδέλφων σε όλη τη χώρα και 
ιδίως στα μεγάλα αστικά κέντρα 
όπου η ζωή είναι ακόμα πιο δύ-
σκολη. Όπως προκύπτει και 
από τους πίνακες που παρου-
σιάζει σήμερα η Νέα Αστυνο-

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΠΑΡΑΓΩΓΙΚΗΣ ΣΧΟΛΗΣ

ΕΤΗ ΚΑΤΕΧ.  
ΒΑΘΜΟΣ

ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΟΣ  
ΒΑΘΜΟΣ

ΝΕΟΣ ΒΑΣΙΚΟΣ ΜΙΣΘΟΣ
από 1.8.2012

6 Υ/Β’ Υ/Α’ 910€

12 2/3 Α/Β’ 921,66€

9 Υ/Α’ Α/Β’ 927,50€

14 2/3 Α/Α’ 956,66€

14 Α/Β’ Α/Α’ 971,25€

18 2/3 Α/Υ’ 1.012,08€

18 Α/Α’ Α/Υ’ 1.032,50€

20 2/3 Α/Δ’ 1.108,50€

25 Α/Δ’ 1.146,50€

29 2/3 Ταξιάρχου 1.257,16€

23 Α/Υ’ Α/Δ’ 1.146,50€

25 2/3 Ταξιάρχου 1.257,16€

28 Ταξίαρχος 1.312,50€

26 Α/Δ’ Ταξίαρχος 1.312,50€

28 Υποστράτηγος 1.400€

27 Ταξίαρχος Υποστράτηγος 1.400€

29 1/3 Αντιστράτηγου 1.426,26€

28 Υποστράτηγος Αντιστράτηγος 1.478,80€

29 Αντιστράτηγος Γ.Ε.Π.Σ. 1.583,80€

29 Υπαρχηγός Γ.Ε.Π.Σ. 1.583,80€

29 Αρχηγός Α’ ΓΕΕΘΑ 1.872,50€

29 Γ.Ε.Π.Σ. Α’ ΓΕΕΘΑ 1.872,50€

ΑΣΤΥΦΥΛΑΚΕΣ ΑΝΑΚΡΙΤΙΚΟΙ ΥΠΑΛΛΗΛΟΙ
ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΗ & ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΗ ΕΞΕΛΙΞΗ Ν. 2226/1994

ΕΤΗ Ε.Χ.Υ. 
  %

ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΟΣ 
ΒΑΘΜΟΣ

ΝΕΟΣ Β.Μ.
από 1.8.2012

ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΗ 
ΠΡΟΑΓΩΓΗ  

3 8 ΥΠΑΡΧ/ΚΑΣ 770 €

5 12 2/3 ΑΡΧ/ΚΑ 787,66 €

8 16 ΑΡΧ/ΚΑ 796,50 € 

10 20 ΑΡΧ/ΚΑ 796,50 € ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΕ ΥΠΑΡΧ/ΚΑ 

11 24 2/3 ΑΝΘ/ΜΟΥ 813,50 €

14 28 ΑΝΘ/ΜΟΥ 822,00 €

15 32 Υ/Β 875,00 € ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΕ ΑΡΧ/ΚΑ

17 36 2/3 Υ/Α 898,33 €

19 40 Υ/Α 910,00 €

21 44 2/3 Α/Β 921,66 €

23 48 2/3 Α/Β 921,66 €

24 48 Α/Β 927,50 €

25 52 Α/Α 971,25 € ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΕ ΑΝΘ/ΜΟ 

27 56 Α/Υ 1.032,50 €

29 60 ½ Α/Δ 1.108,50 €

30 60 ½ Α/Δ 1.108,50 €

31 60 Α/Δ 1.146,50 €

35 ή όριο 60 2/3 ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ 1.257,16 € ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΕ Υ/Α 

ΑΝΘΥΠΑΣΤΥΝΟΜΟΙ ΠΡΟΕΧΡΟΜΕΝΟΙ ΑΠΟ ΑΣΤ/ΚΕΣ ΑΝΑΚΡΙΤΙΚΟΙ ΥΠΑΛΛΗΛΟΙ
Βαθμολογική & Μισθολογική εξέλιξη

ΕΤΗ Ε.Χ.Υ. 
  %

ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΟΣ 
ΒΑΘΜΟΣ 

ΝΕΟΣ Β.Μ.
 από 1.8.2012

ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΗ  
ΠΡΟΑΓΩΓΗ  

10 20 2/3 Υ/Β 857,33€

12 24 Υ/Β 875,00 €

14 28 2/3 Υ/Α 898,33 €

16 32 Υ/Α 910,00 €

18 36 2/3 Α/Β 921,66 €

20 40 Α/Β 927,50 €

22 44 2/3 Α/Α 456,66€

24 48 Α/Α 971,25 €

26 52 Α/Υ 1.032,50 € ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΕ Υ/Β

27 56 2/3 Α/Δ 1.108,50€

29 60 2/3 Α/Δ 1.108,50€ ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΕ Υ/Α

30 60 Α/Δ 1.146,50 €

33 60 1/3 ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ 1.201,83€

35 ή όριο ηλικίας 60 2/3 ΤΑΞΙΑΡΧΟΥ 1.257,16 € ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΕ Α/Β 

ΑΣΤΥΦΥΛΑΚΕΣ ΜΗ ΑΝΑΚΡΙΤΙΚΟΙ ΥΠΑΛΛΗΛΟΙ
Βαθμολογική & Μισθολογική εξέλιξη 

ΕΤΗ Ε.Χ.Υ. 
  %

ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΟΣ 
ΒΑΘΜΟΣ 

ΝΕΟΣ Β. Μ.  
από 1.8.2012

ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΚΗ  
ΠΡΟΑΓΩΓΗ  

3 8 ΥΠΑΡΧΙΦΥΛΑΚΑΣ 770 €

5 12 2/3 ΑΡΧ/ΚΑ 787,66 €

8 16 ΑΡΧ/ΚΑ 796,50 € 

11 24 2/3 ΑΝΘ/ΜΟΥ 813,5 €

12 24 2/3 ΑΝΘ/ΜΟΥ 813,50 € ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΕ ΥΠΑΡΧ/ΚΑ 

14 28 ΑΝΘ/ΜΟΥ 822,00 €

16 32 Υ/Β 875,00 € ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΕ ΑΡΧ/ΚΑ

17 36 2/3 Υ/Α 898,33 €

19 40 Υ/Α 910,00 €

21 44 2/3 Α/Β 921,66 €

23 48 2/3 Α/Β 921,66 €

24 48 Α/Β 927,50 €

25 52 Α/Β 927,50 €  

26 52 Α/Α 971,25€

27 56 Α/Α 971,25€

28 56 Α/Υ 1032,50€

29 60 Α/Υ 1032,50 €

31 60 2/3 Α/Δ 1108,50 €

33 ή όριο 60 Α/Δ 1146,50 € ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΣΕ Υ/Β

Παρ. 2 αρθ. 11 «εξέλιξη αστυφυλάκων μη ανακριτικών υπαλλήλων» Οι 
Αρχιφύλακες που συμπληρώνουν 33 έτη πραγματικής υπηρεσίας από την κατάταξη 
τους και αποστρατεύονται με αίτηση τους ή καταλαμβάνονται από το όριο ηλικίας 
όπως ισχύει κάθε φορά , προάγοντα στους βαθμούς του Ανθυπαστυνόμου και Υπαστυ-
νόμου Β εκτός οργανικών θέσεων , τιθέμενοι εκτός υπηρεσίας και ύστερα από 30 
ημέρες  αποστρατεύονται με τον βαθμό στο οποίο προήχθησαν εξομοιούμενοι με Αξι-
ωματικούς Ν. 649/1970.  Οι διατάξεις αυτές ισχύουν και για τους Αρχιφύλακες που 
έχουν προαχθεί στο βαθμό επ’  ανδραγαθία  

Παρ. 2 αρθ. 9. «Εξέλιξη Αστυφυλάκων ανακριτικών υπαλλήλων 
Ν.2226/1994»  Οι Ανθυπαστυνόμοι (προερχόμενοι από Αστυφύλακες ανακριτι-
κούς υπαλλήλους) που καταλαμβάνονται από το όριο ηλικίας που ισχύει κάθε φορά 
προάγονται εν όψει αυτεπάγγελτης αποστρατείας στους βαθμούς του Υπαστυνόμου Β 
και Α εκτός οργανικών θέσεων τιθέμενοι εκτός Υπηρεσίας και ύστερα από 30 ημέρες 
αποστρατεύονται στον βαθμό στο οποίο προήχθησαν,  εξομοιούμενοι με Αξιωματι-
κούς του ΝΔ 649/1970.  

Παρ. 8 εδάφιο β΄ αρθ. 7 «Βαθμολογική Εξέλιξη Ανθυπαστυνόμων»
Οι Υ/Β’ και Υ/Α’ όταν καταλαμβάνονται από το όριο ηλικίας, προάγονται οι μεν Υ/Β’ 
στους βαθμούς του Υ/Α’ και Α/Β’, οι δε Υ/Α’ στο βαθμό του Α/Β’ εκτός των οργανικών 
θέσεων, τιθέμενοι εκτός υπηρεσίας τριάντα ημέρες προ της καταλήψεώς τους από το 

όριο ηλικίας, εφόσον 
κρίνονται ως ευδοκί-
μως τερματίσαντες 
τη σταδιοδρομία τους 
και αποστρατεύονται 
αυτεπαγγέλτως την 
31η Δεκεμβρίου του 
ιδίου έτους με το 
βαθμό στον οποίο 
προήχθησαν.  Για 
τους Αξιωματικούς 
που προάγονται κατά 
την παρούσα παρά-
γραφο δεν εφαρμό-
ζονται οι περί 35ετί-
ας διατάξεις του αρθ. 
50 του Π.Δ. 
24/1997.
Επίσης, η παραγρ. 10 
του ανωτέρω αρθ. 7 
αναφέρει « Οι Ανθ/
μοι που δεν προάγο-
νται κατ’ εφαρμογή 
των διατάξεων του 
αρθ. 7 (Υ/Β’, Υ/Α’, 
Α/Β’) προάγονται 
σύμφωνα με τις δια-
τάξεις της παρ. 2 του 
αρθ. 9 (βλ. εξέλιξη 
Αστυφυλάκων Ανα-
κριτικών Υπαλλήλων).

ΑΞΙΩΜΑΤΙΚΟΙ ΤΕΜΑ ΝΔ 649/70

ΕΤΗ ΚΑΤΕΧ. 
ΒΑΘΜΟΣ 

ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΟΣ   
ΒΑΘΜΟΣ

ΝΕΟΣ ΒΑΣΙΚΟΣ ΜΙΣΘΟΣ 
από 01-08-2012

12 2/3 Υ/Α’ 898,33€

14 Υ/Α 875,00€

15 2/3 Α/Β 921,66€

17 Α/Β 927,50€

19 2/3 Α/Α 956,66€

21 Α/Α 971,25€

23 2/3 Α/Υ 1012,08€

25 Α/Υ 1032,50€

27 2/3 Α/Δ 1108,50€

30 Υ/Β’,Υ/Α’ Α/Δ 1146,50€

29 Α/Β’ Α/Δ 1146,50€

28 Α/Α’ Α/Δ 1146,50€

27 Α/Υ’ Α/Δ 1146,50€

33 Υ/Α’ 1/3 Ταξιάρχου 1201,83€

32 Α/Β’ 1/3 Ταξιάρχου 1201,83€

31 Α/Α’ 1/3 Ταξιάρχου 1201,83€

30 Α/Υ’ 1/3 Ταξιάρχου 1201,83€

35 ή όριο Υ/Α’ 2/3 Ταξιάρχου 1257,16€

- Α/Δ’ 2/3 Ταξιάρχου 1257,16€

32 Α/Υ’ 2/3 Ταξιάρχου 1257,16€

33 Α/Α’ 2/3 Ταξιάρχου 1257,16€

34 Α/Β’ 2/3 Ταξιάρχου 1257,16€

ΗΡΘΕ Ο ΝΕΟΣ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΣ
Αναζητούνται 
μέτρα 
ανακούφισης  
των 
δανειοληπτών

Mε την μισθοδοσία του Ια-
νουαρίου θα δούμε στο 
σημείωμα αποδοχών 

μας για μια ακόμα φορά πολύ λι-
γότερες αποδοχές, καθώς θα υπο-
λογιστεί η μισθοδοσία βάσει των 
νέων  βασικών μισθών που επέ-
φερε ο Ν.4092, ενώ παράλληλα θα 
ξεκινήσει και η παρακράτηση των 
αναδρομικών κρατήσεων από την 
1.8.2012 λόγω  ακριβώς της μείω-
σης των Β.Μ. και κατ’ επέκταση 
του ΕΧΥ έως και σε 12 δόσεις.

Ταυτόχρονα, θα έχουμε και τον 
συμψηφισμό της διαφοράς των 
ασφαλιστικών εισφορών που προ-
κύπτει από το χρηματικό ποσό που 
καταβάλλαμε από την 1/8/12 επί 
των αποδοχών που έχουμε λάβει  
σε σχέση με τις νέες μειωμένες 
αποδοχές που εφαρμόζονται ανα-
δρομικά.  Όσον αφορά το ξεπάγω-
μα των μισθολογικών ωριμάνσεων 
(μισθολογικές προαγωγές- ΕΧΥ) 
για όσους είχαν ανασταλεί, θα 
δουν οικονομικά αποτελέσματα με  
την μισθοδοσία Φεβρουαρίου οπό-
τε και θα καταβληθούν οι διαφο-
ρές των  όποιων χρηματικών πο-
σών προκύπτουν αναδρομικά από 
την 1/8/2012.  Ερωτηματικό αποτε-
λεί κατά πόσον οι ασφαλιστικές 
κρατήσεις θα ξεκινούν από την 
ημερομηνία που για τον καθένα 
είχε γίνει η άρση των μισθολογι-
κών ωριμάνσεων ή εάν θα λογιστεί 
η ημερομηνία οικονομικών αποτε-
λεσμάτων, ήτοι η 1/8/2012. 
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Τον αναπληρωτή υπουργό Οι-
κονομικών κ. Χρήστο Σταϊ-
κούρα επιδιώκουν να συνα-

ντήσουν άμεσα οι Ομοσπονδίες 
ΠΟΑΣΥ και ΠΟΑΞΙΑ, απαιτώντας 
από αυτόν την αποδοχή της πρότα-
σής τους για την καθιέρωση κοινω-
νικού πόρου υπέρ των ταμείων μας.

Όπως έχει γίνει γνωστό, από τη 
Γενική Γραμματεία Δημοσιονομι-
κής Πολιτικής, έχουν «παγώσει» 
με δική του απόφαση, δυο σχέδια 
Κοινών Υπουργικών Αποφάσεων, 
αναφορικά α) με την είσπραξη και 
απόδοση πόρων στο Μ.Τ.Σ. και στο 
Ταμείο Αρωγής Υπαλλήλων Αστυ-

νομίας Πόλεων, σε ποσοστό 68% 
και 32% αντίστοιχα, ποσοστού 5% 
επί των επιβαλλομένων σε χρήμα 
ποινών, καθώς και επί των ποσών 
που προκύπτουν από την μετατρο-
πή των στερητικών της ελευθερίας 
ποινών και β) την είσπραξη και 
απόδοση πόρων στα ίδια Ταμεία, 
σε ποσοστό 68% και 32% αντίστοι-
χα, από την εκποίηση των πάσης 
φύσεως πλεοναζόντων και μη ανα-
γκαιούντων ή πεπαλαιωμένων κι-
νητών πραγμάτων της Ελληνικής 
Αστυνομίας.

Οι Ομοσπονδίες ζητούν να γίνει 
άμεσα συνάντηση μαζί του προ-

κειμένου να τον ενημερώσουν, 
ώστε να αρθούν οι όποιες επιφυ-
λάξεις του και να βρει δικαίωση 
ένα πάγιο αίτημα του συνδικαλι-
στικού μας κινήματος. Με την υι-
οθέτηση του αιτήματός μας θα 
εξευρεθεί πολύτιμο «οξυγόνο» για 
τα ασφαλιστικά μας ταμεία. «Πώς 
είναι δυνατόν ένα μέτρο που θα 
έδινε ζωή στα Επικουρικά μας Τα-
μεία, να απαξιώνεται από την Κυ-
βέρνηση, όταν δεν αντιπροτείνε-
ται τίποτε ουσιαστικότερο; Ή μή-
πως στο σχέδιό τους είναι η πλή-
ρης απαξίωση του Κράτους 
πρόνοιας και ο μηδενισμός των 

παρεχόμενων, όπως τα κατάντη-
σαν, φιλοδωρημάτων; Καλούμε 
τον Υπουργό Δημόσιας Τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη να επι-
μείνει στην υπογραφή του και να 
θέσει άμεσα το θέμα στον ίδιο τον 
Πρωθυπουργό της χώρας. Τέλος, 
καλούμε τα πολιτικά κόμματα να 
πάρουν άμεσα θέση για το όλο ζή-
τημα και να συμβάλλουν στη διά-
σωση των όσων με κόπους και θυ-
σίες κατακτήσαμε σ’ αυτόν τον 
τόπο. Η απαξίωση στον ένστολο 
να σταματήσει επιτέλους εδώ!», 
σημείωναν οι Ομοσπονδίες με 
κοινή ανακοίνωσή τους.

Μειωμένος κατά 13.610.000 
€ (7,55 %) εμφανίζεται ο τα-
κτικός προϋπολογισμός 

των σύνθετων και καταναλωτικών 
δαπανών της Ελληνικής Αστυνομί-
ας για το έτος 2013 σε σχέση με τον 
προϋπολογισμό του έτους 2012. Από 
τα 180.410.000€ του 2012, στα 
166.800.000€ οι δαπάνες για τις 
πάσης φύσεως προμήθειες, πληρω-
μές μισθωμάτων κτιρίων και μετα-
κινήσεων του προσωπικού στο 
εσωτερικό και εξωτερικό για το 
έτος 2013. 

Ένας προϋπολογισμός που σί-
γουρα δεν θα βγει εάν αναλογι-
στούμε ότι μεταφέρονται για να 
εξοφληθούν από τις πιστώσεις 
του 2013 περίπου 40 εκατ. € (το 
23% του προϋπολογισμού του 
2012) ανεξόφλητων  υποχρεώσεων 
του 2012, εφόσον δεν ενταχθούν 
στις ληξιπρόθεσμες οφειλές του 
Δημοσίου, ώστε να αποπληρω-
θούν από το Πρόγραμμα Οικονο-
μικής Πολιτικής και τα χρήματα 

των δόσεων του δανείου της περι-
όδου 2012-2013. 

Θα πρέπει όμως να σημειώσου-
με ότι για πρώτη φορά στην κατα-
νομή των πιστώσεων ανά Κωδικό, 
διαπιστώνεται μια προσπάθεια ορ-
θολογικής κατανομής, όπως είναι 
η αύξηση των εγγεγραμμένων πι-
στώσεων για την προμήθεια καυ-
σίμων και λιπαντικών που από τα 
27 εκατ. € του 2012 έφθασαν στα 

38.082.000 € μετά και τα όσα ευ-
τράπελα συνέβησαν την χρονιά 
που διανύουμε, όπως η άρνηση 
πρατηριούχων να εφοδιάσουν με 
καύσιμα τα περιπολικά λόγω της 
αδυναμίας να μεταφερθούν πιστώ-
σεις από άλλους Κωδικούς ώστε να 
υπάρξει έγκαιρη αποπληρωμή των 
χρωστούμενων. 

Βέβαια, θα πρέπει ακόμα να επι-
σημανθεί η εξαφάνιση κονδυλίων 

σε σημαντικούς Κωδικούς, όπως η 
ανέγερση κτιρίων ή η πολλή μεγά-
λη μείωση στις πιστώσεις για τα 
μισθώματα της ΕΛ. ΑΣ., που εμφα-
νίζουν μείωση 30% σε σχέση με το 
2012, γεγονός που μας δείχνει και 
την κατεύθυνση στην οποία θα κι-
νηθεί η αναδιάρθρωση των Υπη-
ρεσιών.

Αντώνης Ζαχαριουδάκης
Αντιπρόεδρος Οικονομικών

Ο μειωμένος προϋπολογισμός
ΟΝΟΜΑΣΙΑ ΕΤΟΣ 2013 ΕΤΟΣ 2012

Πληρωμές για μετακινήσεις στο εσωτερικό  
και εξωτερικό του προσωπικού 33.000.000 € 61.020.000 € 

Πληρωμές για μισθώματα και λοιπές υπηρεσίες  
(ΔΕΚΟ-συντήρηση εξοπλισμού- κ.λ.π.)  60.853.000 € 60.145.000 € 

Προμήθειες αγαθών (γραφική ύλη , υλικά εκτύπωσης , βιβλία , 
ιματισμός , καύσιμα , εξοπλισμός , είδη καθαριότητας κ.λ.π.) 59.347.000 € 54.393.000 € 

Διάφορες σύνθετες δαπάνες 13.600.000 € 4.852.000 €

Σύνολο καταναλωτικών & σύνθετων δαπανών 166.800.000    € 180.410.000 €

Καθιερώστε κοινωνικούς πόρους για τα ταμεία μας
Εκτεθειμένος ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών με την απόρριψη δίκαιου αιτήματός μας

μία, οι νέες μισθολογικές περι-
κοπές, συμπιέζουν ακόμα πιο 
κάτω το επίπεδο διαβίωσης 
και δημιουργούν ασφυκτικές 
καταστάσεις στην αστυνομική 
οικογένεια.

Με έγγραφο που απέστειλε στις 
Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις της ση-
μειώνει τα ακόλουθα, ζητώντας τη 
δική τους καθοριστική συμβολή για 
την επιτυχία ενός εγχειρήματος, 
που προβάλλει σωτήριο για όσους 
αντιμετωπίζουν συγκεκριμένα οι-
κονομικά προβλήματα:

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, 
το συνδικαλιστικό μας κίνημα έδω-
σε και συνεχίζει να δίνει μια αξιο-
πρεπή μάχη, προσπαθώντας να πε-
ρισώσει ό,τι μπορεί από το πενιχρό 
εισόδημά μας, γνωρίζοντας ότι έχει 
απέναντί του μια βάρβαρη οικονο-
μική πολιτική, που βυθίζει ολόκλη-
ρη την κοινωνία στη φτώχεια και τη 
μιζέρια. Μέσα σε αυτές τις άθλιες 
συνθήκες εμείς οι Αστυνομικοί κα-
λούμαστε να σταθούμε όρθιοι, εκ-
πληρώνοντας στο ακέραιο το λει-
τούργημα που μας έχει εμπιστευτεί 
η Πολιτεία. Για να ανταπεξέλθουμε 
στη δύσκολη αυτή αποστολή μας, 
απαιτούμε σεβασμό, εγγυήσεις και 
διασφάλιση σε κάθε επίπεδο.

Στο πλαίσιο αυτό, η Ομοσπονδία 
μας, έχει υποβάλλει συγκεκριμένα 
αιτήματα με στόχο τη διευκόλυνση 
των συναδέλφων που αντιμετωπί-
ζουν οξυμένα οικονομικά προβλή-
ματα, λόγω διαφόρων δανειοληπτι-
κών υποχρεώσεών τους. Παρά τα 
όσα έχουν ανακοινωθεί κατά και-
ρούς κυρίως από το Ταμείο Παρα-
καταθηκών και Δανείων, το πρό-
βλημα εξακολουθεί να είναι οξύτατο 
και γι’ αυτό καλούμαστε όλοι να 
αναζητήσουμε νέους τρόπους πίε-
σης των κυβερνώντων, ώστε να 
υπάρξουν συγκεκριμένα απτά απο-
τελέσματα. Προς τούτο, φρονούμε 
ότι επιβάλλεται η εκ μέρους σας 
ανάληψη σχετικών πρωτοβουλιών 
ώστε να έχουμε σαφή εικόνα των 
προβλημάτων που αντιμετωπίζουν 
τα μέλη σας και να προτείνουμε –
απαιτήσουμε από κοινού συγκεκρι-
μένες λύσεις, απευθυνόμενοι τόσο 
στην Κυβέρνηση, όσο και σε κάθε 
άλλο εμπλεκόμενο φορέα (Αρχη-
γείο, Τράπεζες κλπ). Ειδικότερα, πα-
ρακαλούμε να εξετάσετε τη δυνατό-
τητα συγκέντρωσης και γνωστοποί-
ησης σε μας, στοιχείων όσον αφορά 
τον αριθμό των μελών σας που αντι-
μετωπίζουν αδυναμία εξόφλησης 
δανείων από πιστωτικά ιδρύματα 
και σε πια ακριβώς (στεγαστικά δά-
νεια, καταναλωτικά κλπ).

Εξυπακούεται ότι τα όποια προ-
σωπικά, οικονομικά προβλήματα 
των συναδέλφων, πρέπει να αντιμε-
τωπίζονται με τη δέουσα προσοχή 
και ευαισθησία, επιδεικνύοντας 
πνεύμα κατανόησης και συνεργασί-
ας, ως γνήσια συλλογικά όργανα 
δράσης σε μια εποχή που εκ των 
πραγμάτων απαιτεί από όλους μας 
να μην λησμονήσουμε ότι είμαστε 
πάνω από όλα Άνθρωποι.

«ΒΑΡΥΧΕΙΜΩΝΙΑ»
ΔΙΑΡΚΕΙΑΣ!
ΕΚΤΑΚΤΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΠΙΚΙΝΔΥΝΩΝ ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΚΩΝ ΠΕΡΙΚΟΠΩΝ

Αναλυτικοί πίνακες για τους νέους 
μισθούς. Αναζητούνται μέτρα 
ανακούφισης των δανειοληπτών.  
Να μην παγώσουν τα όνειρα και οι 
ελπίδες μας για ένα καλύτερο αύριο.
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Τα όρια της πρόκλησης έχουν 
ξεπεράσει πλέον οι άνωθεν 
διαταγές για την εργασία του 

Έλληνα Αστυνομικού, λες και είναι 
χαμάλης της δεκαετίας του πενή-
ντα.

Όπως καταγγέλλει η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Λασι-
θίου, «διατάχθηκε για άλλη μία φο-
ρά το Α.Τ. Σητείας να συνδράμει με 
προσωπικό δύο ατόμων, το Τ.Μ.Δ. 
Ηρακλείου προκειμένου να πραγ-
ματοποιηθεί μεταγωγή στον Πει-
ραιά (!) και άλλων δύο ατόμων για 
τη φρούρηση των εγκαταστάσεων 
του Τ.Δ.Α. Σητείας προκειμένου να 
χορηγηθούν στο προσωπικό του 
άδειες και οφειλόμενες ημερήσιες 
αναπαύσεις...

«Σας γνωρίζουμε ότι η Α.Δ. Λασι-
θίου είχε απεμπλακεί από την ενί-
σχυση των μεταγωγών καθώς έχει 
δημιουργηθεί για το σκοπό αυτό 
Τμήμα Μεταγωγών Ηρακλείου με 
συγκεκριμένες αρμοδιότητες», ση-
μειώνει στο έγγραφό της προς το 
Αρχηγείο, εκφράζοντας την κατανό-
ησή της για την έλλειψη προσωπι-
κού των Τ.Δ.Α., «όμως σας γνωρίζου-
με ότι και στο προσωπικό του Α.Τ. 
Σητείας, του οποίου η οργανική δύ-

ναμη υπολείπεται κατά 30%, ήδη 
οφείλονται αρκετές ημερήσιες ανα-
παύσεις, υπάρχουν άτομα σε άδειες 
και δεν ενισχύθηκε ποτέ προκειμέ-
νου να χορηγηθούν τα παραπάνω.

Ήδη και χωρίς την ενίσχυση των 
ανωτέρω Υπηρεσιών δυσκολεύεται 
το Α.Τ. Σητείας να διαθέσει προσω-
πικό στις συνήθεις υπηρεσίες (πε-
ριπολίες, υπηρεσίες γραφείων) και 
να χορηγήσει ημερήσιες αναπαύ-
σεις, το οποίο ενισχύει κατά τις 
πτήσεις και τον Α.Σ. Αερολιμένα, 
όπου στην καλύτερη περίπτωση 
παρίστανται δύο αστυνομικοί, ενώ 
αναγκαίος αριθμός για την ασφά-
λεια των πτήσεων είναι πέντε. Επί-
σης και ο Α.Σ. Κουτσουρά υπολει-
τουργεί και δεν υπάρχει πλέον δυ-
νατότητα να καλυφθεί το 24ωρο. 
Επιπλέον με εσωτερική διαταγή, το 
προσωπικό του Α.Τ. Σητείας και 
Α.Σ. Αερολιμένα είχε εξαντλήσει 
πλήρως κάθε βραχεία άδεια και το 
μήνα Δεκέμβριο λαμβάνονται απο-
κλειστικά και μόνο προγραμματι-
σμένες κανονικές άδειες, προκει-
μένου να μην δημιουργηθούν δυ-
σκολίες στην ομαλή λειτουργίας 
της Υπηρεσίας.

Είναι αδιανόητο και άδικο για το 

προσωπικό του Α.Τ. Σητείας να δια-
τίθεται σε ενίσχυση άλλης Υπηρε-
σίας προκειμένου οι αστυνομικοί 
της Υπηρεσίας αυτής να λάβουν τα 
ρεπό τους και βραχείες άδειες λόγω 
εορτών, η λήψη της οποίας δεν εί-
ναι υποχρεωτική, σε αντίθεση με τη 
χορήγηση ημερήσιων αναπαύσεων. 
Παρακαλούμε όπως δείξετε την ει-
λικρινή σας κατανόηση για τα ανω-
τέρω, ανακαλώντας τις σχετικές 
διαταγές», καταλήγει η Ένωση. 
Εξάλλου, στο πλαίσιο των προγραμ-
ματισμένων συναντήσεών της με 
φορείς του νομού, αντιπροσωπεία 
του Δ.Σ. ενημέρωσε τον βουλευτή 
της Νέας Δημοκρατίας κ. Πλακιω-
τάκη Ιωάννη, για στοιχεία που 
αφορούν την διάρθρωση και λει-
τουργία των Αστυνομικών Υπηρε-
σιών της Α.Δ. Λασιθίου.

Καταγγελίες  
και από τη Μεσσηνία
Η Ένωση Αστυνομικών Μεσση-
νίας καταγγέλλει ότι διατίθεται για 
τις μεταγωγές κρατουμένων από τα 
αστυνομικά κρατητήρια στο κλει-
στό κέντρο φιλοξενίας αλλοδαπών 
Κορίνθου, το όχημα που προορίζε-
ται για την μεταφορά του αστυνομι-

κού προσωπικού...  «Πιστεύουμε 
ότι τέτοιες «πρωτότυπες» μεταγω-
γές κρατουμένων δεν έχουν γίνει 
πανελλαδικά, αφού το Π.Δ. 141/1991 
αναφέρει στο άρθρο 114 παρ.2 σχε-
τικά με τον τύπο οχήματος που θα 
πρέπει να χρησιμοποιείται, εκτός 
πια και αν το όχημα μεταφοράς 
προσωπικού είναι μεταγωγικό όχη-
μα και ο επικεφαλής της ενισχυτι-
κής δύναμης είναι και επικεφαλής 
της μεταγωγής», σημειώνει το σω-
ματείο, στο έγγραφο που απέστειλε 
στην Ομοσπονδία. Το θέμα τέθηκε 
στο Αρχηγείο από την ΠΟΑΣΥ, 
όπως ήταν αναμενόμενο, με την 
επισήμανση της προχειρότητας 
που διέπει τις μεταγωγές. 

«Για τη συγκεκριμένη περίπτωση 
η Πρωτοβάθμια Οργάνωσή μας δεν 
προτάσσει την αναζήτηση και τον 
καταλογισμό ευθυνών. Αιτείται την 
απαρέγκλιτη τήρηση και εφαρμογή 
των ισχυουσών διατάξεων για τη 
διασφάλιση κυρίαρχα των συνα-
δέλφων μελών της. Προς αυτή την 
κατεύθυνση παρακαλούμε για την 
από μέρους σας καθοριστική πα-
ρέμβαση γνωρίζοντάς μας σχετι-
κά», καταλήγει το έγγραφο της 
Ομοσπονδίας.

ΕυχαριστιΕσ ο Αστυφύλακας Τσιόμαλος στέφανος που υπηρετεί στην διεύθυνση Άμεσης δράσης Αττικής/ομάδα δ.εΛ.Τ.Α., ευχαριστεί θερμά 
τις ομάδες δι.Ασ. Παπάγου και την ομάδα δι.Ασ. 206, καθώς επίσης και τα περιπολικά της Άμεσης δράσης 5-1,5-2 της Α αλλαγής και ακόμα τον 
εκφωνητή Αρχιφύλακα Φωκά, οι οποίοι με τις ενέργειές τους βοήθησαν να μεταφερθεί άμεσα η επίτοκος σύζυγός του σε μαιευτήριο.  

Φιλανθρωπική 
κίνηση
Ενόψει των εορτών Χριστουγέν-
νων & Πρωτοχρονιάς η Παγκρή-
τια Ένωση Αξιωματικών Αστυ-
νομίας, οι Ενώσεις Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων των Νομών 
Ηρακλείου, Χανίων, Ρεθύμνου, 
Λασιθίου και η Ένωση Ειδικών 
Φρουρών Κρήτης καλούν το 
αστυνομικό προσωπικό όλων 
των υπηρεσιών της Γενικής 
Αστυνομικής Διεύθυνσης Περι-
φέρειας Κρήτης να συνεισφέ-
ρουν με τρόφιμα και άλλα είδη 
πρώτης ανάγκης, τα οποία θα δο-
θούν σε οικογένειες που αντιμε-
τωπίζουν οικονομικές δυσκολίες 
σε όλη τη Κρήτη. Τα παραπάνω 
είδη θα συγκεντρωθούν στα 
Αστυνομικά Τμήματα της Νήσου 
έως την Πέμπτη 27-12-2012 και τις 
επόμενες ημέρες θα διαμοιρα-
στούν από μέλη των ανωτέρω 
Ενώσεων σε κάθε Νομό.

Διέξοδος  
οι στρατιωτικές 
λέσχες
Να υπάρχει δυνατότητα σίτισης 
των παιδιών των αστυνομικών 
σε στρατιωτικές λέσχες, ζητά η 
Ένωση Αστυνομικών Καστο-
ριάς, με αφορμή την απόφαση 
του υπουργού Εθνικής Άμυνας κ. 
Πάνου Παναγιωτόπουλου, 
σύμφωνα με την οποία θα έχουν 
το δικαίωμα να λαμβάνουν σίτι-
ση με συμβολικό αντίτιμο στις 
στρατιωτικές λέσχες των Ενό-
πλων Δυνάμεων τα μέλη των οι-
κογενειών του εν ενεργεία πολι-
τικού προσωπικού του υπουρ-
γείου Εθνικής Άμυνας. 

Στο πρόγραμμα περιλαμβάνο-
νται και τα παιδιά των πολιτικών 
υπαλλήλων που φοιτούν σε Ανώ-
τερα και Ανώτατα Εκπαιδευτικά 
Ιδρύματα, ανεξάρτητα από τον 
τόπο κατοικίας των γονέων τους. 
Οι οικογένειες που θα έχουν σί-
τιση στις λέσχες, δεν θα είναι 
υποχρεωμένες να καταβάλουν 
πάγια συνδρομή, αλλά μονάχα το 
αντίτιμο του συσσιτίου.

«Λόγω της δεινής θέσης που 
έχουμε περιέλθει από τις συνε-
χείς μειώσεις των μισθών μας 
θεωρούμε απαραίτητη την πα-
ρέμβαση της Ομοσπονδίας (μέ-
σω του Υπουργείου μας), ώστε η 
ανωτέρω απόφαση να επεκταθεί 
και για τα παιδιά των συναδέλ-
φων μας. Είναι βέβαιο ότι μια 
τέτοια εξέλιξη θα δώσει βαθιά 
ανάσα στους συναδέλφους μας 
που τα τέκνα τους φοιτούν σε 
Ανώτερα και Ανώτατα Εκπαιδευ-
τικά Ιδρύματα καθώς στρατιωτι-
κές λέσχες λειτουργούν σχεδόν 
σε κάθε νομό της χώρας και το 
αντίτιμο του συσσιτίου είναι πο-
λύ χαμηλό», αναφέρει η Ένωση 
Καστοριάς.

από τη σητεία στον Πειραιά  
για μεταγωγές του Ηρακλείου...
Αποκαλυπτική περίπτωση πλήρους κατάρρευσης του συστήματος μεταγωγών

Συνάντηση με τον αστυνομικό 
Διευθυντή Ηρακλείου Ταξίαρ-
χο κ. Μιχαήλ Καραμαλάκη 

είχε το Δ.Σ. της Ένωσης Αστυνομι-
κών Ηρακλείου, παραθέτοντάς 
του θέματα που απασχολούν τα μέ-
λη της και συγκεκριμένα:

1Οι μετακινήσεις των αστυνομι-
κών από Υπηρεσίες της υπαί-

θρου για ενίσχυση και εκτέλεση 
υπηρεσίας στην πόλη του Ηρακλεί-
ου.

2Η υπέρβαση των ωρών εργασίας 
εβδομαδιαία και η υπέρβαση 

των νυκτερινών ωρών εργασίας. 
Ζητήθηκε η εφαρμογή και τήρηση 
των προβλεπομένων από τα σχετι-
κά προεδρικά διατάγματα και κα-
νονισμούς.

3Η άμεση ανάγκη για αποσυμφό-
ρηση των κρατητηρίων του Τμή-

ματος Μεταγωγών Δικαστηρίων 
Ηρακλείου.

4 Η  ανάγκη απολύμανσης των χώ-
ρων των κρατητηρίων.

5Ο εμβολιασμός με δαπάνες της 
Υπηρεσίας, αρχικά των συναδέλ-

φων που υπηρετούν στο Τμήμα Με-
ταγωγών Δικαστηρίων Ηρακλείου 
για πρόληψη μεταδιδομένων ασθε-
νειών.

6Θέματα που αφορούν την λει-
τουργία του νεοϊδρυθέντος παι-

δικού σταθμού στο Αστυνομικό 
Μέγαρο Ηρακλείου.

7Η απαγόρευση εισόδου των οχη-
μάτων των συναδέλφων που 

εκτελούν νυκτερινή υπηρεσία στον 
προαύλιο χώρο του Αστυνομικού 
Μεγάρου Ηρακλείου.

8Η αυστηρότητα αντιμετώπισης 
της διοίκησης σε τυχόν παρα-

πτώματα του αστυνομικού προσω-
πικού.

9Υπόψη του κου Ταξιάρχου τέθη-
καν και θέματα που αφορούν 

προσωπικά συναδέλφους μέλη της.
Όπως ανακοίνωσε το σωματείο, 

«η συνάντηση έγινε σε ιδιαίτερα φι-
λικό κλίμα και από πλευρά του ο 

κος Ταξίαρχος έδειξε κατανόηση 
στα θέματα που του τέθηκαν, ανα-
γνωρίζοντας στην πλειοψηφία τους 
το δίκαιο των αιτημάτων, υποσχό-
μενος πως θα καταβάλει κάθε προ-
σπάθεια για την ικανοποίηση τους. 
Σε κάθε περίπτωση τονίζουμε ότι, 
δεν αρκούμαστε στις υποσχέσεις 
και την κατανόηση. Εκτιμούμε την 
στάση της διοίκησης, αλλά σε κάθε 
περίπτωση θα παρακολουθούμε τις 
εξελίξεις για την υλοποίηση των 
όσων τέθηκαν στην συνάντηση, ευ-
ρισκόμενοι πάντα δίπλα στους συ-
ναδέλφους προβάλλοντας τα δί-
καια αιτήματα τους και διεκδικώ-
ντας λύση με κάθε  πρόσφορο - νό-
μιμο μέσο.

Κάνουμε γνωστό στους συναδέλ-
φους – συναδέλφισσες μέλη μας, 
ότι στην δύσκολη περίοδο που δια-
νύουμε στην οποία η πολιτεία κα-
τακρεούργησε όλα όσα με κόπο και 
αγώνες ετών είχαμε κερδίσει, θα 
αγωνιστούμε με κάθε τρόπο για να 

υπερασπιστούμε τα ελάχιστα που 
μας απέμειναν».

Παιδικός σταθμός
Παιδικός σταθμός για 15 νήπια 
αστυνομικών, λειτουργεί στην Αστυ-
νομική Διεύθυνση μετά από πολλές 
προσπάθειες του σωματείου, λύνο-
ντας τα χέρια αστυνομικών-γονέων, 
όπως δήλωσε στο flashnews.gr ο 
πρόεδρος της Ένωσης  κ. Θανάσης 
Μπαλαμούτης. Φιλοδοξία της 
Ένωσης είναι να μπορέσει να φιλο-
ξενήσει περισσότερα παιδιά, αφού 
οι αιτήσεις που κατατέθηκαν είναι 
αρκετές.  Πολύτιμη ήταν και η συμ-
βολή του Δημάρχου Ηρακλείου, κ. 
Γιάννη Κουράκη, αλλά και της αρ-
μόδιας αντιδημάρχου, Ελένης Κό-
κορη, η οποία κάθε χρόνο δίνει την 
δική της μάχη για να συνεχίσουν να 
«δέχονται» οι παιδικοί σταθμοί του 
δήμου τα παιδιά των δημοτών, παρά 
τα αυξημένα προβλήματα που 
υπάρχουν.

ενημέρώθηκε ο Αστυνομικός διευθυντής Ηρακλείου
Να μη μείνει στα λόγια η διοίκηση, το ζητούμενο για το καλό των συναδέλφων μας
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 «κατάπινε» τα χιλιόμετρα  
σαν ...μηχανή
Αξιέπαινη αθλητική δραστηριότητα συναδέλφου από την Πτολεμαΐδα

Π. Σ.: Να αλλά ξει ο νόμος για την  
Α.Ε.Π.Ι. και να καθιερωθεί διοικητικό 
πρόστιμο, έτσι για να απασχολούνται 
οι δήμοι και η αστυνομία τους. Έλεος 
πια.  Πρέπει να τελειώνουμε με τα πά-
ρεργα και να ασχοληθούμε με το κύ-
ριο έργο της αστυνομίας, επιτέλους.

Β.Β.: Οι νεοεξερχόμενοι θα πληρω-
θούμε ποτέ ή θα μείνουμε για πάντα 
δόκιμοι;;;  Πλήρης αδιαφορία για το 
πώς θα τα βγάλουμε πέρα εμείς ...!!!!

Τ.Α: Πλέον, η επετηρίδα με τους κα-
τέχοντας οργανική θέση Αρχιφυλά-
κων και Ανθυπαστυνόμων αριθμεί 
πολλά άτομα και οι θέσεις που προ-
κηρύσσονται κάθε χρόνο με τις τακτι-
κές μεταθέσεις είναι πολύ λίγες και 
σε συνδυασμό με την αδικία που πα-
ρατηρούμε τα τελευταία χρόνια με 
τους νεοεξερχόμενους Αρχιφύλακες 
να καταλαμβάνουν στην επαρχία πε-

ρισσότερες θέσεις από τις τακτικές 
μεταθέσεις των αναμενόντων στη 
σειρά Αρχιφυλάκων – Ανθυπαστυνό-
μων, έχει ως αποτέλεσμα οι παλαιοί 
να περιμένουν πολλά χρόνια για μία 
μετάθεση στον τόπο τους και οι νέοι 
να πηγαίνουν κατευθείαν. Πιστεύω 
πως πρέπει αυτή η αδικία να σταμα-
τήσει με αλλαγές στον Κώδικα μετα-
θέσεων ώστε να μην μπορεί να βγάζει 
περισσότερες θέσεις για νεοεξερχό-
μενους Αρχιφύλακες απ’ αυτές των 
τακτικών μεταθέσεων κάθε έτους και 
επιτέλους να αρχίσει να βγάζει και 
συμπληρωματικές μεταθέσεις για 
Αρχιφύλακες - Ανθυπαστυνόμους.

Κ.Δ: Στη Θεσσαλονίκη οι συνάδελφοι 
που υπηρετούμε στις διμοιρίες φέτος 
αναμένεται να ζεσταθούμε σε “θερ-
μοκοιτίδες”... Από φορητά καλορι-
φέρ; Παιδιά, βρείτε καμιά λύση για να 
αποσταλούν υπηρεσιακά τζάκετ.

Χ.Κ.: Στη σχολή Κομοτηνής για δύο 
χρόνια κάναμε τα όνειρά μας για το 
αύριο. Όχι ένας, όχι δύο, αλλά χιλιά-
δες νέοι. Και ήταν πραγματικά ένα 
κόσμημα που όλοι το θαύμαζαν …. 

I.K.: Στο Α.Τ. Καπανδριτίου  η οργανι-
κή δύναμη είμαστε 32 άτομα και πα-
ρούσα δύναμη είναι 14! Μαζί με διοι-
κητή και γραμματεία. Ο υποδιοικη-
τής κάνει Αξιωματικός Υπηρεσίας, 
ενώ δόκιμος Αστυφύλακας εκτελεί 
μονίμως καθήκοντα σκοπού. Ταυτό-
χρονα ήρθε διαταγή για διάθεση τρι-
ών ατόμων στην Αμυγδαλέζα στο 
Κέντρο φιλοξενίας. Τα ρεπό λιγοστά... 
Ένα το μήνα, με το ζόρι. Ο Διοικη-
τής της Υπηρεσίας μας κάνει τα 
πάντα και δεν φταίει σε καμιά πε-
ρίπτωση. Και φτάσαμε Δεκέμβρη 
μήνα, όπου ο διοικητής μας ανα-
κοινώνει ότι δεν θα δοθούν οι κα-
νονικές άδειες των εορτών όχι για-

τί δεν θέλει, αλλά λόγω έλλειψης 
προσωπικού. 

Α.Τ:  Για το ξεπάγωμα των μισθολογι-
κών προαγωγών κλπ, μην κοιτάτε το 
δέντρο, αλλά το δάσος.... Μας έχουνε 
κάνει ζητιάνους ..... Το ξέρουνε ... Και 
εμείς το παρουσιάζουμε σαν επιτυ-
χία; Μην τρελαθούμε κιόλας !!!

Μ.Α.: Μετά τα «δάκρυα» και τη «συ-
μπάθεια» πριν τις εκλογές, μετά την 
«στενοχώρια» με τις αναδρομικές κρα-
τήσεις που θα ισχύσουν από τον Αύ-
γουστο, η Κυβέρνηση μας έδωσε μια 
ακόμα τελειωτική καρπαζιά. Δεν μας 
έδωσε για τον μήνα Δεκέμβριο ούτε 
καν το πενθήμερο ούτε καν το 59% των 
νυχτερινών που έχουμε δουλέψει. 

Π.Κ: Ξέρει κάνεις για ποιο λόγο οι νέ-
οι αστυφύλακες πήραμε και για δεύ-
τερο μήνα μισθό δοκίμου...;

Απόψεις - 
προβληματισμοί  
- παράπονα 
συναδέλφων,  
όπως ακριβώς  
έχουν μεταφερθεί 
από τους ίδιους

Το «Γολγοθά»  που αντιμετώπι-
σαν οι συνάδελφοι της Αργο-
λίδας κατά την πρόσφατη με-

τακίνησή τους για ενίσχυση της 
Γ.Α.Δ.Α. αναδεικνύει η Ένωση 
Αστυνομικών Αργολίδας, σημει-
ώνοντας ότι υπέστησαν τεράστια 
ταλαιπωρία στα όρια της τιμωρίας! 
Ειδικότερα το σωματείο καταγγέλ-
λει ότι η διοίκηση  τους ανάγκασε 
να διαμένουν σε ξενοδοχείο στην 
οδό Αχαρνών με 16 ευρώ το άτομο, 
να σιτίζονται στην λέσχη της 
Γ.Α.Δ.Α. δωρεάν, με το κόστος να 
βαρύνει το εστιατόριό της και να 
σταθμεύουν το υπηρεσιακό όχημά 
τους στην οδό Μεσογείων, στην 
πρώην Σχολή Αξιωματικών.

«Με βάση τα ωράρια που εκτε-
λούσαν οι συνάδελφοι και ώρες 
16:00 – 24:00 δεν ήταν δυνατόν να 
σιτίζονται για βραδινό, καθώς η λέ-
σχη έκλεινε την 23:00 με αποτέλε-
σμα να αναγκαστούν  οι συνάδελ-
φοι να καλύψουν την βραδινή τους 
διατροφή με ιδία έξοδα. Ύστερα, η 
ταλαιπωρία προκειμένου κατά την 
ανάληψη και λήψη της υπηρεσίας 
τους, να αναμένουν διαθέσιμο περι-
πολικό ώστε να τους μεταφέρει από 
το ξενοδοχείο στην Μεσογείων, 
ήταν εξαντλητική αφού έφτανε και 
την μιάμιση ώρα. Ακόμη, η διαμονή 
των αστυνομικών στο κέντρο της 
Αθήνας όπου εισέρχονταν – εξέρχο-
νταν με την στολή από το ξενοδο-
χείο κατά την ανάληψη ή τη λήξη 
της υπηρεσίας, τους καθιστούσε 
εύκολο στόχο.

Την εποχή όπου δυστυχώς η οι-
κονομική πολιτική τείνει να εξα-
θλιώσει τον Έλληνα αστυνομικό, 
πιστεύουμε ότι η ψυχολογική δοκι-
μασία, η σωματική ταλαιπωρία κα-
θώς και η υπηρεσιακή αντιμετώπι-
ση με την επικινδυνότητα του επαγ-
γέλματος τείνουν να κατακερματί-
σουν το ηθικό των συναδέλφων. 
Το Αρχηγείο της Ελληνικής Αστυ-
νομίας πρέπει να συμπεριφέρεται 
στον Έλληνα Αστυνομικό ως επαγ-
γελματία και όχι με ενέργειες που 
θυμίζουν ότι έχουν απέναντί τους 
σ τ ρ α τ ε ύ σ ι μ ο υ ς  φ αν τ ά ρ ο υ ς . 
Οι συνάδελφοι γνωρίζουν που 
υπάρχουν Αστυνομικές Λέσχες για 
να προμηθευτούν γεύμα εάν επιθυ-
μούν και όχι να υποχρεώνονται να 
σιτιστούν σε αυτές.

Το Αρχηγείο της Ελληνικής 
Αστυνομίας πρέπει να χορηγεί το 
ανάλογο ποσό που αντιστοιχεί 
για την διατροφή των συναδέλ-
φων και αυτοί να κρίνουν πού 
και πώς θα γευματίσουν. Όπου 
για οικονομικούς λόγους θα πρέπει 
να εξοικονομηθούν πόροι, προτεί-
νουμε σε ανάλογη περίπτωση να 
μεταβαίνουν οι συνάδελφοι στα κτί-
ρια της Αμυγδαλέζας για διαμονή-
σίτιση και στάθμευση των υπηρεσι-
ακών οχημάτων, ώστε να αποφευ-
χθεί ο ανωτέρω Γολγοθάς. Είναι τόσο 
δύσκολο να μην ταλαιπωρούμε τους 
συναδέλφους, εκτός αν θέλουμε να 
τους τιμωρούμε κιόλας που έρχο-
νται να ενισχύσουν από την επαρ-
χία», σημειώνει το σωματείο.

Απίστευτη ανοργανωσιά
Τους έφεραν για «τιμωρία» ή για υπηρεσία 
διερωτάται η Αργολίδα

Με εκκίνηση τον Ιερό βράχο 
της Ακρόπολης και τερμα-
τισμό το άγαλμα του Λεωνί-

δα στην Σπάρτη, (246 χλμ)  στο φετι-
νό ΣΠΑΡΤΑΘΛΟΝ  (28 και 29 Σεπτεμ-
βρίου 2012), έτρεξε ο φίλος μας Δρο-
μέας Ανθ/μος Ζαχαριάδης Γιώργος  
από την Άρδασσα Πτολεμαϊδας. 

Ο Γιώργος είναι ο 1ος Δυτικομακε-
δόνας δρομέας (και ως δρομέας της 
ΑΕΚ) που έτρεξε αυτήν την ιστορική 
διαδρομή την οποία έκανε πρώτος ο 
Φειδιππίδης το 390 π.χ. Επίσης  
έτρεξαν 360 περίπου δρομείς απ΄ 
όλον τον κόσμο (48 έλληνες) και διέ-
νυσαν 250 χλμ σε 36 ώρες αλλά τερ-
μάτισαν μόνον 72 (12 Έλληνες) μέσα 
στους οποίους ήταν και ο Γιώργος 
Ζαχαριάδης. Γεμάτος με ψυχή, δύνα-
μη και πείσμα «κατάπινε» τα χιλιό-
μετρα στους ατελείωτους δρόμους, 
στις στροφές, τις δύσκολες ανηφό-
ρες, στο βουνό, με ήλιο και ζέστη αλ-
λά και το βράδυ σε περιοχές δύσβα-
τες και μονοπάτια μέσα στο σκοτάδι. 
Φτάνοντας στην Σπάρτη και αντικρί-
ζοντας το άγαλμα του Λεωνίδα και 
την μεγάλη υποδοχή που του επιφύ-
λαξαν κάτοικοι της πόλης και φίλοι 
της ΑΕΚ Σπάρτης και συνάδελφοι 
της Α.Δ. Λακωνίας, του έδωσαν δύ-
ναμη και έφτασε ως το τέρμα με το 
χαμόγελο στα χείλη. Κι όλα αυτά για 
τον Πόντο και την ΑΕΚ της καρδιάς 
και για την ΕΛ.ΑΣ, ντυμένος με την 
στολή που του χάρισε η Αθλητική 
Ένωση Αστυνομικών Ελλάδας!!!

«Η Ιθάκη δε με «γέλασε», μ΄ έδω-

σε το ωραίο ταξίδι, κι έτσι σοφός 
που έγινα με τόση πείρα, ήδη κα-
τάλαβα Ιθάκες τι σημαίνουν… 
Ήταν ένα Μεγάλο Ταξίδι Αξιών σε 
ιστορικούς δρόμους. “Δρόμους 
περπατημένους κι απερπάτη-
τους”, ένα Μεγάλο Χρέος… Δεν 
υπήρχε άλλη επιλογή, μόνο o Τερ-
ματισμός. Το Πίστεψα, το Πάλεψα, 
το Πήρα!!!» είναι τα λόγια τα οποία 
βγαίνουν από τη  ψυχή του. 

Ο  εξαίρετος συνάδελφός μας τερ-
μάτισε στην 72η  θέση με χρόνο 35 
ώρες και 56 λεπτά. Συγχαρητήρια 
από όλους μας.

 

ΝΕΟι συΝαΔΕΛΦΟι... Ποιο ειΝΑι Το ΑΥριο ΓιΑ μΑσ ???

Του Ανθυπαστυνόμου 
Κωνσταντίνου χύτα



πρωτογενωσ14 ΝέαΑστυνομία
δεκεμβριοσ 2012

Η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Νότιας 
Δωδεκανήσου μετά από 

πρόσκληση του πρόεδρου της 
Βουλής των Αντιπροσώπων της 
Κύπρου κ. Γιαννάκη  
Λ. Ομήρου  συμμετείχε σε 
Τουρνουά Ποδοσφαίρου μεταξύ 
των ομάδων των Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Νότιας Δωδεκανήσου, 
της Αθλητικής Ένωσης 
Αστυνομικών Κύπρου, της 

Αστυνομίας των Βάσεων και της 
Αθλητικής Ομάδας Δήμου 
Γερμασόγειας.

Οι αγώνες διεξήχθησαν στο 
Κοινοτικό Γήπεδο Γερμασόγειας 
της Κύπρου την Κυριακή 25 
Νοεμβρίου 2012 και η εκδήλωση 
ήταν αφιερωμένη στην μνήμη των 
13αδικοχαμένων ηρώων από την 
φονική  έκρηξη της 11ης 
Ιουλίου2011  στο  Μαρί της Κύπρου, 
η οποία μας συγκλόνισε όλους και 

βύθισε στο πένθος την Κύπρο.
Την αποστολή της ομάδας 

συνόδευσε ο Αντιπεριφερειάρχης 
Νοτίου Αιγαίου κ. Φώτης 
Χατζηδιάκος. Το πρόγραμμα της 
επίσκεψης περιελάμβανε  
εκτός από τους αγώνες  
και επίσκεψη στην Βουλή  
των Αντιπροσώπων της Κύπρου 
στα Φυλακισμένα Μνήματα,  
στον Τύμβο Μακεδονίτισσας και 
στο οδόφραγμα Λήδρα Παλάς.

ΣύλλογοΣ Αιμοδοτών
Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Ακαρνανίας ανακοί-
νωσε ότι δημιούργησε το 
σύλλογο Αιμοδοτών της Ένω-
σης, με στόχο την ανθρώπινη 
συμπαράσταση και αλληλεγ-
γύη σε συναδέλφους και συ-
νανθρώπους μας που χρειά-
ζονται μετάγγιση αίμματος. 
μέλη μπορεί να είναι τόσο τα 
μέλη του σωματείου όσο και 
οι εθελοντές αιμοδότες 
αστυνομικοί ή πολίτες, χωρίς 
να απαιτείται καταβολή συν-
δρομής-εγγραφής.

Το ωράριο εργασίας, οι συνθή-
κες κράτησης, τα μέτρα στα 
γήπεδα, οι συλλήψεις συνα-

δέλφων στα όρια του αυτοφώρου 
και η φωτογράφηση αστυνομικών 
εν ώρα υπηρεσίας, είναι ορισμένα 
από τα ζητήματα που απασχόλη-
σαν το προεδρείο της Ένωσης 
Αστυνομικών Θεσσαλονίκης το 
τελευταίο μόνο διάστημα.

Ειδικότερα, στις 26/11/2012, 
υπήρξε συνάντηση με το Διευθυ-
ντή Ασφαλείας Θεσσαλονίκης Τα-
ξίαρχο κ. Αθηναγόρα Παζαρλή, 
θέτοντάς του λεπτομερώς όλα τα 
προβλήματα του προσωπικού της 
Διεύθυνσης, καθώς και γενικότερα 
θέματα λειτουργίας των Υπηρεσι-
ών ασφαλείας Θεσσαλονίκης. 

Την επόμένη ημέρα, υπήρξε κα-
ταγγελία εκείνων που ευθύνονται 
για τον τραυματισμό τουλάχιστον 
δέκα αστυνομικών, οι οποίοι ήταν 
υπηρεσία στον ποδοσφαιρικό 
αγώνα στο γήπεδο της Τούμπας.

Την ώρα που η Ηγεσία διέταξε 

διοικητική έρευνα, «εμείς, ως επί-
σημο συνδικαλιστικό όργανο των 
Αστυνομικών Θεσσαλονίκης, 
υπενθυμίζουμε προς κάθε Αρχή, 
ιδιαίτερα όμως στην Υπηρεσία 
μας, ότι υπάρχει και το ποινικό 
αδίκημα της Έκθεσης σε κίνδυνο 
του άρθρου 306 του Ποινικού Κώ-
δικα, το οποίο διώκεται αυτεπαγ-
γέλτως και τελείται και με πράξη, 
αλλά και με παράλειψη. Αλήθεια, 
μήπως φταίει το γεγονός ότι για 
έναν ποδοσφαιρικό αγώνα, μία 
αθλητική συνάντηση μεταξύ ιδιω-
τικών εταιρειών, διατάχθηκαν να 
εκτελέσουν υπηρεσία εκατοντά-
δες Αστυνομικοί, οι οποίοι, όπως 
αποδεικνύεται «προκαλούν» τον 
κόσμο; 

Μήπως, δηλαδή, εάν υπήρχαν 
λιγότεροι Αστυνομικοί, που να 
ήταν τοποθετημένοι σε άλλα ση-
μεία, δεν θα υπήρχαν τόσα επεισό-
δια και τόσοι τραυματισμοί και 
φθορές;», σημειώνει το σωματείο. 

Η Ένωση Θεσσαλονίκης ενημέ-

ρωσε επίσης το υπουργείο Δημόσι-
ας Τάξης α) για το θέμα της σύλλη-
ψης και κράτησης των Αστυνομι-
κών στα πλαίσια του αυτοφώρου 
κατά  τη διάρκεια της Υπηρεσίας 
τους, κατόπιν μήνυσης συλληφθέ-
ντων πολιτών, για τα αδικήματα 
της παράβασης καθήκοντος και 
της ψευδούς καταμήνυσης και β) 
για το άκρως ευαίσθητο ζήτημα 
της λήψης φωτογραφιών και  στη 
συνέχεια για τη δημοσιοποίησή 
τους στον έντυπο και ηλεκτρονικό 
τύπο.

Η Νομική Σύμβουλος του σωμα-
τείου κ. Φαρμάκη Παναγιώτα 
απευθύνθηκε στον Προϊστάμενο 
της Εισαγγελίας Πρωτοδικών Θεσ-
σαλονίκης, αναπτύσσοντας συγκε-
κριμένο σκεπτικό για την προστα-
σία των αστυνομικών από κακό-
βουλες ενέργειες. « Έχουμε τη βα-
θιά πεποίθηση ότι θα επέμβετε και 
Εσείς ώστε να σταματήσει αυτός ο 
φαύλος κύκλος και θα επιληφθεί-
τε προκειμένου να γίνεται πάραυ-

τα τηλεφώνημα προς τον αρμόδιο 
Εισαγγελέα από τους ανακριτι-
κούς υπαλλήλους, ώστε κατόπιν 
εντολής σας να αφήνονται ελεύθε-
ροι άμεσα οι συλληφθέντες, λόγω 
εκπλήρωσης των καθηκόντων 
τους, αστυνομικοί», σημειώνει με-
ταξύ άλλων η πληρεξούσια Δικη-
γόρος της Ε.Α.Υ.Θ.

Όσο για το δεύτερο θέμα, η  Ένω-
ση εστιάζει σε φωτογραφίες συνα-
δέλφων των ΜΑΤ από επεισόδια, 
σημειώνοντας ότι «η αξίωσή μας 
για μη δημοσίευση τέτοιων φωτο-
γραφιών ανάγεται στο γεγονός ότι 
έχουμε πλείστα περιστατικά επι-
θέσεων σε βάρος αστυνομικών κα-
θώς και της περιουσίας τους από 
τις προαναφερθείς ομάδες αντιε-
ξουσιαστών και όχι μόνο, οι οποίες 
και όταν ο εικονιζόμενος αστυνο-
μικός δεν είναι σε υπηρεσία, τον 
αναγνωρίζουν σε διάφορες εκδη-
λώσεις της κοινωνικής του ζωής 
και διαπράττουν σε βάρος του ποι-
νικά αδικήματα». 

Πρωτοβουλίες για την προστασία  
των συναδέλφων
Η Ένωση Θεσσαλονίκης ζητά γνωμοδοτήσεις της Εισαγγελίας για καίρια ζητήματα

τούλΑχιΣτον Στηριξτε 
την Πολιτικη ΣΑΣ…
Η Συνδικαλιστική Κίνηση Αστυ-
νομικών Ξάνθης από τις αρχές Αυ-
γούστου, όταν ξεκίνησε η μεταφορά 
παράνομων μεταναστών στο Τ.Δ.Α. 
Ξάνθης, ήταν αντίθετη για συγκεκρι-
μένους λόγους στη μετατροπή του 
εκπαιδευτικού μας ιδρύματος σε 
κέντρο φιλοξενίας (φυλακές) λα-
θρομεταναστών. Αυτό τονίζει απευ-
θυνόμενο προς την Ηγεσία, το σω-
ματείο, σημειώνοντας ότι δυστυχώς, 
«παρ` όλες τις κατά τη γνώμη μας 
εμπεριστατωμένες αναφορές μας 
για την ακαταλληλότητα του χώρου 
αλλά και των κινδύνων που παραμο-
νεύουν για τους παράνομους μετα-
νάστες και τους συναδέλφους σας, η 
απόφασή σας ήταν η οριστική μετα-
τροπή της σχολής σε φυλακές! Τέσ-
σερις μήνες μετά, η δύναμη που εί-
χατε διαθέσει έχει μειωθεί κατά 80 
άτομα με αποτέλεσμα εκτός από 
αδύνατη να είναι και επικίνδυνη. Αρ-
ρώστιες που είχαν ξεχαστεί εδώ και 
χρόνια από τη τοπική μας κοινωνία 
σήμερα κάνουν την εμφάνισή τους 
στους χώρους φιλοξενίας (ψώρα, 
φυματίωση κ.ά.). Παρότι δεν μας ζη-
τήθηκε από πουθενά η άποψή μας 
για το πώς πρέπει να στελεχωθεί το 
κέντρο κράτησης, εμείς θεωρούμε 
υποχρέωσή μας, πρώτιστα απέναντι 
στους συναδέλφους μας αλλά και 
στην τοπική κοινωνία να σας επιση-
μάνουμε για άλλη μια φορά, ότι θα 
πρέπει ο χώρος να βελτιωθεί ώστε 
να καλύπτει όλους τους κανόνες υγι-
εινής και ασφάλειας αλλά και να σας 
παραθέσουμε τον αριθμό των αστυ-
νομικών που πρέπει να έχει το κέ-
ντρο φύλαξης. Η πρότασή μας είναι 
η εξής: Σύνολο απαιτούμενης δύνα-
μης κατά βαθμό: Αστυνόμος Ά ή ́ Β 1, 
Αστυνόμος Ά ή ΄Β ή Υπαστυνόμος Ά 
1, Υπαστυνόμος Ά ή ́ Β 9, Ανθυπαστυ-
νόμοι ή Αρχ/κες ΑΥ 24 και Αστυφύ-
λακες, Αρχιφύλακες Μ.Α.Υ, Ε.Φ. 170. 
Το σωματείο μας είναι υποχρεωμένο 
να επισημάνει για άλλη μια φορά 
την αντίθεσή του στη λειτουργία του 
κέντρου κράτησης με γνώμονα το 
συμφέρον των συναδέλφων μας όσο 
και της τοπικής κοινωνίας, αλλά και 
να κάνει σαφές ότι εφόσον δεν εισα-
κούγεται η άποψή του, θα πρέπει η 
φυσική αλλά και πολιτική ηγεσία, να 
στηρίξουν με κάθε τρόπο τις αποφά-
σεις τους».

Πολύπλευρη επίσκεψη στην κύπρομνημειο ΠεΣοντών 
ΑΣτύνομικών
Τους Πεσόντες Αστυνομικούς 
στο βωμό του καθήκοντος τίμη-
σε το συνδικαλιστικό μας κίνη-
μα με πρωτοβουλία της Ένωσης 
Αστυνομικών Νομού Αχαΐας, της 
Ένωσης Αξιωματικών Δυτικής 
Ελλάδος και της Αστυνομικής 
διεύθυνση Αχαΐας. 
οι ενώσεις, ειδικότερα, απο-

φάσισαν να κα-
τασκευάσουν 
μνημείο Πεσό-
ντων στον περί-
βολο του ιερού 
Ναού του Αγίου 
Αρτεμίου στο 

Γηροκομείο Πατρών, τα απο-
καλυπτήρια του οποίου πραγ-
ματοποιήθηκαν στις 25-11-
2012.
εκ μέρους της ομοσπονδίας ο 
ταμίας κ. Γρηγόρης Μπακάρας 
αποτίοντας φόρο τιμής στους 
πεσόντες συναδέλφους, υπεν-
θύμισε το χρέος της πολιτείας 
να τιμά τα θύματα που πέ-
φτουν στο βωμό του καθήκο-
ντος, αλλά και να διασφαλίζει 
όλους τους συναδέλφους από 
τους κινδύνους που αντιμετω-
πίζουν καθημερινά. Παρέστη-
σαν, επίσης, ο αντιπρόεδρος κ. 
Γρηγόρης Γερακαράκος  και ο 
αναπληρωτής γραμματέας κ. 
Νίκος Καραδήμας.
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Προβλήματα σχετικά με την άμεση 
καταχώρηση εγγράφων στην  
εφαρμογή Διαχείριση Δαπανών 

εντοπίζει η Συνδικαλιστική Κίνηση 
Αστυνομικών Αλεξανδρούπολης. 
Σύμφωνα με την σχετική διαταγή (υπ. 
αριθ. 72334/12/1578863 από 5-12-2012 δι-
αταγή μέσω POL του ΑΕΑ/Κλάδος Οικο-
νομικοτεχνικών – Πληροφορικής), δια-
τάσσονται οι υπηρεσίες εντός μιας ημέ-
ρας από λήψεως αυτής να προβούν σε 
καταχώρηση των στοιχείων τιμολογίων/
ισοδυνάμων εγγράφων για όλες τις δα-
πάνες τους ανεξαρτήτως Κ.Α. Ε.  (αποζη-
μιώσεις εκτός έδρας, καύσιμα, ανταλλα-

κτικά κλπ) και σε ενδελεχή επανέλεγχο 
των υφισταμένων καταχωρήσεων.

«Εδώ πρέπει να επισημάνουμε ότι κα-
λούνται οι συνάδελφοι διαχειριστές 
εντός μιας  ημέρας να καταχωρήσουν 
στην εφαρμογή «Διαχείριση Δαπανών» 
ένα τεράστιο όγκο τιμολογίων, υπομνη-
μάτων κλπ, όταν είναι γνωστό ότι φέτος 
κλήθηκαν να διαχειριστούν χιλιάδες 
υπομνημάτων που ήταν ξεχασμένα στο 
πρώην Ελεγκτήριο Δαπανών και με κα-
τεπείγουσες διαταγές της Διεύθυνσης 
Οικονομικού διατάσσονταν οι υπηρεσίες 
και οι συνάδελφοι διαχειριστές να δώ-
σουν άμεση προτεραιότητα στην σύντα-

ξη-καταχώρηση -υποβολή αυτών των 
δαπανών-υπομνημάτων, με αποτέλεσμα 
τα υπομνήματα του έτους 2012 να έχουν 
μείνει σε εκκρεμότητα.Προτείνουμε ως 
Ένωση  να υπάρξει ΑΜΕΣΗ παρέμβαση 
της Ομοσπονδίας έτσι ώστε να δοθεί εύ-
λογο χρονικό διάστημα για την  καταχώ-
ρηση των υπομνημάτων – δαπανών στην 
παραπάνω εφαρμογή και όχι να επισεί-
εται η απειλή πειθαρχικών και διοικητι-
κών κυρώσεων σε βάρος των συναδέλ-
φων διαχειριστών για παραλείψεις-κα-
θυστερήσεις  και λάθη άλλων (βλέπε 
πολιτικών, διοίκησης,  κλπ), τονίζει το 
σωματείο. 

Η πρόεδρος και ο γενικός γραμματέ-
ας της Ένωσης Αστυνομικών 
Κιλκίς, συναντήθηκαν  στο  Αστυ-

νομικό Μέγαρο Θεσσαλονίκης με τον 
Αστυνομικό Διευθυντή της Γενικής Αστυ-
νομικής Διεύθυνσης Περιφέρειας Κεντρι-
κής Μακεδονίας (Γ.Α.Δ.Π.Κ.Μ.) Ταξίαρχο 
κ. Παρασκευά Μαραπίδη και συζήτησαν 
διεξοδικά όλα τα προβλήματα του προσω-
πικού της Διεύθυνσης στην παρούσα χρο-
νική στιγμή.  «Η συνάντηση έγινε σε πολύ 
καλό κλίμα συνεργασίας και αλληλοκατα-
νόησης και από πλευράς του Προεδρείου 
επισημάνθηκαν τα παρακάτω θέματα:

1Για το τι έπεται μετά τις 02/12/2012 
,σχετικά με τα Κέντρα Υποδοχής Λα-

θρομεταναστών και τις νεοϊδρυθείσες 
Υπηρεσίες Φύλαξης Εγκαταστάσεων 
Κράτησης Αλλοδαπών (Υ.Φ.Ε.Κ.Α.), ο κ. 
Ταξίαρχος μας ενημέρωσε ότι μέχρι στιγ-
μής δεν έχει καμία ενημέρωση για το τι 
μέλλει γενέσθαι, ούτε από την Πολιτική 
ούτε και από την Φυσική ηγεσία.

2Ως προς τις Διμοιρίες Υποστήριξης 
και την καταπόνηση του αστυνομικού 

προσωπικού που τις στελεχώνουν, ανα-
γνώρισε την προσφορά αυτών και την 
προσπάθεια που καταβάλλουν οι συνά-
δελφοι, τονίζοντας παράλληλα ότι η εμ-
φανής σκαταπόνηση των διμοιριών τον 
τελευταίο καιρό οφείλεται σε συγκυρίες.
Επιπρόσθετα ανέφερε ότι όλες οι Διμοι-
ρίες Υποστήριξης των Αστυνομικών Δι-
ευθύνσεων  της Γ.Α.Δ.Π.Κ.Μ. χρησιμο-
ποιούνται εξίσου.

3Για τον συνωστισμό που παρατηρείται 
κατά καιρούς στα κρατητήρια κυρίως 

των Τμημάτων Συνοριακής Φύλαξης, μας 
διαβεβαίωσε ότι μπορεί να επιτευχθεί 
αποσυμφόρηση αυτών, με την μεταφορά 
των αλλοδαπών στα σχετικά Κέντρα 
Υποδοχής Λαθρομεταναστών.

4Για το θέμα με τα πλαφόν στα καύσιμα 
των υπηρεσιακών οχημάτων, μας δια-

βεβαίωσε ότι ο αριθμός δεν είναι αυστη-
ρά δεσμευτικός και απλά πριν την εξά-

ντληση των αποθεμάτων οι κατά  τό-
πους Αστυνομικές Διευθύνσεις πρέπει 
να αιτούνται έγκαιρα για εκ νέου προμή-
θειά τους.

5Για το επίκαιρο θέμα με την θέρμανση 
των κτιριακών εγκαταστάσεων, μας 

ενημέρωσε ότι το θέμα παρουσίασε μία 
σχετική αργοπορία για διαδικαστικούς 
λόγους και αναμένεται λύση αυτού άμεσα. 

6Ως προς την αναδιοργάνωση  της ΕΛ.
ΑΣ., επανέλαβε τις θέσεις της Πολιτι-

κής και της Φυσικής ηγεσίας για άμεση 
πραγματοποίηση αυτής.

Ανακεφαλαιώνοντας, τονίστηκε και 
από τις δύο πλευρές ότι γενικότερα δια-
νύουμε μία πολύ δύσκολη περίοδο, τόσο 
σαν χώρα όσο και σαν Αστυνομία, τα 
προβλήματα είναι λίγο πολύ κοινά και 
μόνο με αγαστή συνεργασία και πραγ-
ματική  συναδελφικότητα θα μπορέσου-
με να σταθούμε στο ύψος των περιστά-
σεων», καταλήγει το δελτίο τύπου της 
Ένωσης.

Η Ένωση Αστυνομικών Φλώρι-
νας στηρίζει την δράση της Δημο-
τικής Κοινότητας Φλώρινας, και 

θα συμμετάσχει ενεργά στην πρωτοβου-
λία «Χριστούγεννα για όλους: Χαρίζω - 
Δωρίζω –Γιορτάζω», συγκεντρώνοντας 
διάφορα είδη για να διατεθούν σε συναν-
θρώπους μας που τα έχουν πραγματικά 
ανάγκη. 

Η πρωτοβουλία που αναλαμβάνει η 
Δημοτική Κοινότητα Φλώρινας είναι αξι-
έπαινη και αξιόλογη για να αποδείξουμε 

όλοι μας, σ΄ αυτήν την δύσκολη εποχή 
που ζούμε, ότι το ενδιαφέρον για τον συ-
νάνθρωπο δεν έχει εξαλειφθεί. 

Γι΄ αυτόν τον λόγο καλούμε όλα τα μέ-
λη μας να συγκεντρώσουν είδη ένδυσης 
(ρούχα, παπούτσια) σε καλή κατάσταση, 
τρόφιμα που μπορούν να διατηρηθούν 
για μεγάλο χρονικό διάστημα (μακαρό-
νια, ρύζι κ.λ.π.), βιβλία, γραφική ύλη 
και παιχνίδια, προκειμένου να διατε-
θούν από την Δημοτική Κοινότητα Φλώ-
ρινας σε συμπολίτες  μας που τα έχουν 

ανάγκη, σημειώνει σε ανακοίνωσή της 
η Ένωση.

Εξάλλου, η Ένωση ευχαριστεί θερμά 
την Διοίκηση, το Ιατρικό και Νοσηλευτι-
κό Προσωπικό του Γενικού Νοσοκομεί-
ου Φλώρινας, για την ευαισθησία που 
έδειξαν, ανταποκρινόμενοι στο αίτημά 
της να ελεγχθούν ιατρικά (τσεκάπ) οι 
κρατούμενοι (αλλοδαποί) που βρίσκο-
νται στα κρατητήρια της Α.Δ. Φλώρινας 
και οι οποίοι θα παραμείνουν σ΄ αυτά για 
μεγάλο χρονικό διάστημα.

η απόδραση χάλασε 
γιατί … σφήνωσε
Αποπειράθηκε να αποδράσει, 
αλλά η φυλακή τον «κράτησε»! 
Τέσσερις επίδοξοι δραπέτες, από 
σωφρονιστικό κατάστημα της 
βραζιλίας, είδαν τα σχέδιά τους 
να ναυαγούν όταν ο ένας από 
αυτούς σφήνωσε στην τρύπα που 
είχαν ανοίξει!
οι δεσμοφύλακες μάλιστα που 
έσπευσαν στο σημείο για να τον 
απεγκλωβίσουν, ξέσπασαν σε 
γέλια.
ο εκπρόσωπος της αστυνομίας 
δήλωσε για το κωμικοτραγικό 
συμβάν: «σπάραζε στον πόνο 
όταν έφτασε η βοήθεια. είχε 
υποτιμήσει το μέγεθός του 
στομαχιού του και γι’ αυτό 
σφήνωσε».
Για την ιστορία, ο επίδοξος 
δραπέτης απεγκλωβίστηκε με 
πολλά τραύματα στα πλευρά.
Πηγή: http://www.enikos.gr
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α Πανικός στη Βουλή

30χρονος άνδρας με ψυχολογικά 
προβλήματα, ξυλοκόπησε 
φρουρό της βουλής της βικτώρια 
στην Αυστραλία, του έκλεψε το 
υπηρεσιακό όπλο, το έστρεψε 
στον εαυτό του και αυτοκτόνησε. 
Αυτόχειρας είναι ένας 30χρονος 
που διέμενε στο προάστιο 
Τσάστον της μελβούρνης και 
γνωστός της αστυνομίας. Όπως 
έγινε γνωστό ο δράστης 
επιτέθηκε με σφυρί στον άτυχο 
φρουρό και του προκάλεσε 
σοβαρά τραύματα. στη συνέχεια 
του πήρε το όπλο με το οποίο 
αυτοκτόνησε σε πάρκο κοντά στη 
βουλή. ο άτυχος φύλακας 
εγχειρίστηκε και νοσηλεύεται σε 
σοβαρή κατάσταση στο 
νοσοκομείο. 
Την ώρα του επεισοδίου 
συνεδρίαζε το πολιτειακό 
κοινοβούλιο και οι ειδικοί 
υποστηρίζουν πως «ευτυχώς που 
ο ένοπλος δράστης δεν 
αποπειράθηκε να μπει στη 
βουλή». 
ο πρωθυπουργός, οι υπουργοί 
και βουλευτές κλήθηκαν από 
τους αρμόδιους να μην βγουν 
από το κτίριο μέχρι να 
ξεκαθαρίσει η κατάσταση για το 
τι ακριβώς είχε γίνει.  
ο πολιτειακός πρωθυπουργός, 
Τεντ μπέϊλιου, είπε ότι μετά το 
επεισόδιο θα αναθεωρηθούν τα 
μέτρα ασφαλείας της βουλής.
Πηγή: Newsit.gr

Συνεργασία και συναδελφικότητα 
για να σταθούμε  
στο ύψος των περιστάσεων
Συνάντηση της Ένωσης Κιλκίς με τον Ταξίαρχο κ. Παρασκευά Μαραπίδη

Απειλούν με πειθαρχικές ποινές  
για το ανθρωπίνως αδύνατον

«Χριστούγεννα για όλους:  
Χαρίζω - δωρίζω –Γιορτάζω»
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Με δραματικούς τόνους πραγ-
ματοποιήθηκαν στις 13 και 
20 Δεκεμβρίου 2012 οι συνα-

ντήσεις των Ενώσεων της Θράκης με 
τον κ. Δημήτριο Περδίκη, διευθυντή 
του Γραφείου του υπουργού Δημόσιας 
Τάξης και τον Αρχηγό της Ελληνικής 
Αστυνομίας κ. Νίκο Παπαγιαννό-
πουλο. «Μας είχατε υποσχεθεί τη 
σταδιακή απομάκρυνση των μετανα-
στών από τις Σχολές, αλλά αντί αυτής, 
ζήσαμε την πρωτοφανή εξέγερση, 
τους τραυματισμούς συναδέλφων μας 
και τις καταστροφές των εγκαταστά-
σεων της Κομοτηνής...», είναι η φράση 
που τα λέει όλα…

Παρουσία και του προέδρου της 
ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστου Φωτόπουλου, 
συζητήθηκαν τα προβλήματα που 
απασχολούν τα σωματεία, ιδίως με 
την δημιουργία Κέντρων Φύλαξης 
Παράνομων Μεταναστών εντός των 
εγκαταστάσεων των Τ.Δ.Α. Κομοτη-
νής και Ξάνθης, αλλά και με την 
εφαρμογή των σχεδίων  «ΠΟΣΕΙ-
ΔΩΝ» και  «ΑΣΠΙΔΑ» στην περιοχή 
του Ν. Έβρου.

Επίσης, τονίστηκε ότι δεν πρέπει η 
Φυσική και Πολιτική μας ηγεσία να 
μας βλέπει ως εχθρούς, ακόμα και 
όταν οι απόψεις μας είναι αντίθετες 
από τις δικές τους, αφού μοναδικός 
γνώμονας των ενεργειών μας είναι η 
προσφορά καλύτερων υπηρεσιών 
προς τους πολίτες, αλλά και η διασφά-

λιση αξιοπρεπών συνθηκών εργασίας 
των μελών μας.

Το υπουργείο επιμένει ότι ισχύει η 
δέσμευσή του όσον αφορά στην προ-
σωρινότητα της λειτουργίας Κέντρων 
Φύλαξης Παράνομων Μεταναστών 
εντός των εγκαταστάσεων των Τ.Δ.Α. 
Κομοτηνής και Ξάνθης καθόσον ανα-
ζητούνται άλλοι χώροι για τη μεταφο-
ρά των αλλοδαπών σε αυτούς.  Να 
σημειωθεί ότι καταγγέλθηκαν οι απα-
ράδεκτες συνθήκες κράτησης, τα 
κρούσματα φυματίωσης, ηπατίτιδας 
Α και Β και τα δείγματα ψωρίασης και 
ζητήθηκε και πάλι να υπάρχει συνε-
χώς στο χώρο, Ιατρική Μονάδα του 
ΚΕΛΠΝΟ πλήρως επανδρωμένη από 
ιατρούς και απαραίτητο νοσηλευτικό 
προσωπικό και πλήρως εξοπλισμένο 
ασθενοφόρο καθ’ όλη την διάρκεια 
του 24ωρου για την αντιμετώπιση ια-

τρικών περιστατικών. Οι συνάδελφοι, 
πέραν των άλλων κινδύνων, εκτελούν 
υπηρεσία εκτεθειμένοι απόλυτα στις 
ιδιαίτερα αντίξοες καιρικές συνθήκες 
που επικρατούν στην περιοχή. 

Σύσκεψη
Μετά τα δραματικά γεγονότα στη Σχο-
λή της Κομοτηνής, για τα οποία είχαμε 
εγκαίρως προειδοποιήσει, επίσκεψη 
στη σχολή πραγματοποίησε και ο πρό-
εδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος Φωτό-
πουλος, ενώ με πρωτοβουλία της  
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Ν. 
Ροδόπης πραγματοποιήθηκε σύσκε-
ψη με βουλευτές και τοπικούς αυτοδι-
οικητικούς φορείς, κατά την οποία 
συνομολογήθηκε και πάλι η αναγκαι-
ότητα διασφάλισης της αμιγούς λει-
τουργίας του Τμήματος Δοκίμων 
Αστυφυλάκων Κομοτηνής. 

Ημερίδες με αντικείμενο τις αλ-
λαγές που επιφέρει ο Ν. 
4093/2012 (Οικονομικές-

Ασφαλιστικές-Συνταξιοδοτικές), 
πραγματοποιήθηκαν στην αίθουσα 
διαλέξεων του Αστυνομικού Μεγάρου 
Χανίων και στην αίθουσα πολλαπλών 
χρήσεων του Αστυνομικού Μεγάρου 
Λάρισας στο πλαίσιο των ενημερωτι-
κών δραστηριοτήτων της Ένωσης 
Αστυνομικών Χανίων και της Ένωσης 
Αστυνομικών Λάρισας.

Οι συνάδελφοι ανταποκρίθηκαν 
στην πρόσκληση των σωματείων τους  
και είχαν την ευκαιρία να θέσουν ερω-
τήματα στους ομιλητές και ειδικότερα 
στον αντιπρόεδρο Οικονομικών της 
ΠΟΑΣΥ κ. Αντώνη Ζαχαριουδάκη, 
στον ταμία της ΠΟΑΣΥ κ. Γρηγόρη 
Μπακάρα και στον αντιπρόεδρο Δι-

οικητικών Θεμάτων της ΠΟΑΣΥ κ. 
Γρηγόριο Γερακαράκο, σχετικά με 
την αναδιάρθρωση των Υπηρεσιών 
της ΕΛ.ΑΣ. Εξειδικευμένη παρουσία-
ση του θέματος, καθώς και των παρα-
μέτρων που άπτονται της εφαρμογής 
του νόμου 4093/2012, έγινε και στις 
δυο ημερίδες από τον συνάδελφο κ. 
Βασίλειο Πανταζή, ο οποίος υπηρετεί 
στη Διεύθυνση Οικονομικών - Γρα-
φείο Συνταξιοδοτικών Υποθέσεων 
του Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυνο-
μίας.

Όπως ανακοίνωσε το σωματείο των 
Χανίων, μετά την ημερίδα, το συνδικα-
λιστικό κίνημα των αστυνομικών δεν 
θα σταματήσει τον αγώνα μαζί με τους 
λοιπούς συνδικαλιστικούς φορείς της 
χώρας για την αλλαγή των εργασια-
κών αδικιών που έχουμε υποστεί από 

την εφαρμογή των μνημονιακών πο-
λιτικών. Ο πρόεδρος των Χανίων κ. 
Ιωάννης Ζερβός, με δηλώσεις του 
στα ΜΜΕ, γνωστοποίησε επίσης ότι οι 
Ενώσεις της Κρήτης σύντομα θα υπο-
βάλουν ένα σχέδιο αναδιάρθρωσης 
των Υπηρεσιών, προκειμένου να αντι-
μετωπιστεί αποτελεσματικότερα το 
φαινόμενο της εγκληματικότητας, 
αλλά και να εξυπηρετούνται καλύτε-
ρα οι πολίτες. 

Στη Λάρισα, τις εργασίες της ημερί-
δας άνοιξε ο πρόεδρος της Ένωσης 
Αστυνομικών Λάρισας κ. Αθανάσιος 
Νταβούρας και ακολούθησε ο χαιρε-
τισμός του προέδρου της ΠΟΑΣΥ κ. 
Χρήστου Φωτόπουλου, ενώ παρα-
βρέθηκε και ο πρόεδρος του Δ.Σ. και 
πρώην πρόεδρος της Λάρισας κ. Μι-
χάλης Τολίκας.

Δραματική επιβεβαίωση,  
η εξέγερση των αλλοδαπών
Συνεχίζεται ο συναγερμός στα σωματεία της Θράκης

Προχωράμε αγωνιστικά και αντιμνημονιακά
Ημερίδες στα Χανιά και στη Λάρισα για τις επιπτώσεις του τρίτου μνημονίου

Χανια Λαρισα

Αισθητή  
η συνδικαλιστική 
αποχή των νέων

 ΣυνΔικαλιΣτικα

Του κων/νου 
Δαλαμπίρα 
αρΧιφύΛακασ

Τ
α τελευταία χρόνια παρατηρείται έντονα 
το φαινόμενο της μη συμμετοχής των 
νέων συναδέλφων από τα δρώμενα του 
συνδικαλιστικού φορέα της Αστυνομίας. 

Ερχόμενοι σε άμεση επαφή με τους 
συναδέλφους, τόσο εγώ όσο και άλλοι συνάδελφοι, 
προκειμένου να τους ωθήσουμε να εγγραφούν 
μέλη στις Ενώσεις και έτσι να μεγαλώσει η 
συνδικαλιστική οικογένεια, αντιμετωπίζουμε ένα 
σωρό αντιδράσεων και στην καλύτερη των 
περιπτώσεων ακούς: «Είμαστε απογοητευμένοι», 
«δεν διεκδικείτε τίποτα για εμάς», ενώ στη 
χειρότερη «βολεμένους» μας ανεβάζουν, 
«καρεκλοκένταυρους» μας κατεβάζουν. Για να μην 
αναφέρουμε και την μεσοβέζικη απάντηση 
προκειμένου να αρνηθούν: «Δεν θέλω να εγγραφώ 
γιατί μου κρατούν λεφτά κάθε μήνα» (Τα 4 € το 
μήνα μας ενοχλούν συνάδελφοι;) 

Κανένας δεν τους είπε όμως, ότι αυτά τα λεφτά 
χρησιμοποιούνται για την ενημέρωσή τους με 
ανακοινώσεις, κινητοποιήσεις, με έντυπα μέσα 
(εφημερίδα και περιοδικό), για την νομική 
εκπροσώπησή τους κλπ. 

Χρέος μας είναι να αντιστρέψουμε αυτό το 
κλίμα απογοήτευσης και ηττοπάθειας. Να 
πείσουμε τους νέους Αστυνομικούς ότι πρέπει να 
ανήκουν στον συνδικαλιστικό φορέα για πολλούς 
λόγους. Πρέπει να αναδεικνύονται τα 
προβλήματα των Υπηρεσιών τους, να 
προτείνονται τρόποι για την αντιμετώπιση και 
λύση τους, ενώ πρέπει να υπάρχει και καλύτερη 
ενημέρωση για μια σειρά διατάξεων και 
νομοθετημάτων που αλλάζουν και 
τροποποιούνται συνεχώς, αρχικά σε ατομικό 
επίπεδο και μεταγενέστερα στην ενημέρωση και 
άλλων συναδέλφων.

Τέλος, όσοι περισσότεροι είμαστε, τόσο πιο 
πολύ μετράει ο λόγος μας και αυτό έχει ως 
αποτέλεσμα την δυναμικότερη διεκδίκηση των 
δίκαιων αιτημάτων μας.

Πρέπει να δώσουμε στους συναδέλφους μας να 
καταλάβουν ότι η ημιμάθεια είναι χειρότερη της 
αμάθειας και ότι για να έχουμε ένα καλύτερο 
μέλλον στην Αστυνομία, πρέπει να παλέψουμε 
όλοι μαζί. Και δεν θα χάσουμε συνάδελφοι.  

ΈνωΣη αΣτυνομικων 
λαΣιθιου
προεδροσ:  
νΤαραρασ Ηλίας   
γενικοσ γραμματεασ: 
Τζούμακασ νικόλαος   
αντιπροεδροσ:  
ΠρινιωΤακΗσ Γεώργιος  
ταμιασ:  
ΠαμΠούΧΤιδΗσ μιχαήλ  
οργανωτικοσ γραμματεασ: 
ΧρύσούΛακΗσ Πέτρος  
μελοσ: βΛασσΗσ νεκτάριος  
μελοσ: ΞύνοΤρούΛασ  
ιωάννης 

ΈνωΣη αΣτυνομικων 
ημαθιαΣ
προεδροσ:  
μούρΤΗσ απόστολος
αντιπροεδροσ - οργανωτικοσ
γραμματεασ:  
καΤσανΤωνΗσ βασίλειος
γενικοσ γραμματεασ: 
κωσΤούΛΗσ κωνσταντίνος
ταμιασ: σύρσύρΗσ φώτιος
μελοσ: ΠαΠαδοΠούΛοσ 
βασίλειος
μελοσ: καραβασιΛΗσ Χρήστος
μελοσ: ΤσιΛωνΗσ Θωμάς

νέα Διοικητικά Συμβούλια
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Καίρια ερωτήματα για τη συνε-
χιζόμενη «βιομηχανία στρα-
τηγών» και την αφαίμαξη των 

αποθεματικών του Ταμείου, έθεσε η 
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Αττικής, αναδεικνύοντας το μείζον 
ζήτημα του τρόπου χορήγησης των 
εφάπαξ στους σημερινούς χαλεπούς 
καιρούς της κρίσης.

Με συνέντευξη τύπου ενημέρωσε 
την κοινή γνώμη για το πρόβλημα 
που έχει τις ρίζες του στο παρελθόν, 
προέβη σε παράσταση διαμαρτυρί-
ας στο ΤΕΑΠΑΣΑ και ενημέρωσε με 
ανακοίνωσή της τις συναδέλφισσες 
και τους συνάδελφους για τις πε-
ραιτέρω ενέργειές της. Το λόγο έχει 
πλέον η Δικαιοσύνη.

Όπως καταγγέλλει το σωματείο, 
ενώ καθημερινά χιλιάδες αστυνομι-
κοί με τις οικογένειες τους προσπα-
θούν να ανταπεξέλθουν στις δύσκο-
λες μέρες που βιώνουν όπως και 
κάθε ελληνική οικογένεια, την ίδια 
ώρα «μέσα σ’ αυτό το ζοφερό περι-
βάλλον, περισσότεροι από 1.000 
πρώην «Αξιωματικοί» της ΕΛ.ΑΣ., 
έχουν ήδη ή αναμένουν να ει-
σπράξουν διπλά και τριπλά εφά-
παξ χωρίς να έχουν πραγματική 
υπηρεσία και χωρίς να έχουν κα-
ταβάλει εισφορές». Με τις προ-
σφυγές τους στα υπηρεσιακά συμ-
βούλια, στα οποία προσέφευγαν 
προκειμένου να «δικαιωθούν» «οι 
αδικημένοι Αξιωματικοί» της ΕΛ.
ΑΣ., πετύχαιναν όλοι τους να «προά-
γονται» σε Υποστρατήγους – Αντι-
στράτηγους και Στρατηγούς... Μόνο 
αρχάγγελους δεν τους έκαναν, ση-

μειώνει το σωματείο και συνεχίζει: 
«Υπηρεσιακά συμβούλια; Με άλλα 
λόγια Γιάννης κερνάει Γιάννης πίνει, 
εις υγεία των κορόιδων. Η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Αττικής 
θέτει τα παρακάτω ερωτήματα:

 Είναι αλήθεια ότι εκτός των εφά-
παξ τούς κατέβαλαν και πενθήμερα 
και νυχτερινά και αναδρομικά μι-
σθούς χωρίς να έχουν εργασθεί ού-
τε ένα λεπτό; 

Είναι αλήθεια ότι μεταξύ των δι-
εκδικητών είναι και στενός συγγε-
νής πρώην υπουργού; 

Είναι αλήθεια ότι από 20-2-2012 
με τον Νόμο 4052/2012 έπαψαν να 
χορηγούν διπλά εφάπαξ;

Είναι αλήθεια ότι στις 4-4-2012 το 
Δ.Σ. του ΤΕΑΠΑΣΑ ομόφωνα απο-
φάσισε την έκδοση απορριπτικών 
αποφάσεων για τους «δικαιούχους» 
διπλών και τριπλών εφάπαξ;

Είναι επίσης αλήθεια ότι στις 19-
9-2012 το Δ.Σ του ΤΕΑΠΑΣΑ υπέβα-
λε ερώτημα σχετικά για το θέμα στο 
υπουργείο; Ποιος ο λόγος αφού ο 
Νόμος είναι σαφής; Τι και ποιους 
εξυπηρετεί το ερώτημα; 

Αναμένουμε την απάντηση από 
το Δ.Σ του ταμείου;

Είναι γεγονός ότι πολλά έχουν 
συμβεί στο ΤΕΑΠΑΣΑ!!! Η Ένωσή 
μας ζητά από τον υπουργό Εργασίας 
κ. Βρούτση να εφαρμοστεί ο Νό-
μος, έτσι ώστε κάθε «δικαιωμένος 
Αξιωματικός» να μπει στη θέση του.

Συναδέλφισσες, Συνάδελφοι,
Όσο και αν πιστεύουν ορισμένοι 

ότι μπορούν να συνεχίζουν να κά-
νουν πάρτι με τις εισφορές των χα-
μηλόβαθμων Αστυνομικών, τους 
πληροφορούμε ότι έφτασε το τέλος. 
ΤΟ ΛΟΓΟ ΕΧΕΙ Η ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ. ΤΑ 
ΨΕΜΑΤΑ ΤΕΛΕΙΩΣΑΝ!!!»

ΠοαΣυ: 
Προέχει  
η βιωσιμότητα 
του ταμείου
Άμεση συνάντηση με τον 
υπουργό εργασίας, κοινωνικής 
ασφάλισης και Πρόνοιας κ. 
ιωάννη Βρούτση ζητά η Ποασύ 
με αντικείμενο τη διαδικασία 
χορήγησης του εφάπαξ.
στην επιστολή που του 
απέστειλε, σημειώνει  ότι το 
τελευταίο διάστημα στο Ταμείο 
Πρόνοιας των αστυνομικών και 
μετά το «κούρεμα» των 
αποθεματικών του εξαιτίας του 
PSI, έχουν δημιουργηθεί 
αρνητικές προϋποθέσεις που 
σε συνδυασμό με την 
επικείμενη αλλαγή του τρόπου 
υπολογισμού της χορήγησης 
του εφάπαξ από το 2014, 
μπορούν να αποτελέσουν 
αφορμή μαζικών αποχωρήσεων 
όσων έχουν κατοχυρώσει 
συνταξιοδοτικό δικαίωμα, 
θέτοντας σε κίνδυνο τη 
βιωσιμότητά του.
Παράλληλα, ανησυχία 
προκαλεί το γεγονός ότι 
παλαιοί συνταξιούχοι 
συνάδελφοί μας (ανώτατοι 
αξιωματικοί) όπως 
πληροφορούμαστε, διεκδικούν 
τη χορήγηση συμπληρωματικού 
εφάπαξ, βασιζόμενοι σε 
προϋπάρχουσες καταστατικές 
διατάξεις του Ταμείου, που στο 
μεταξύ έχουν καταργηθεί.
δεν είναι δυνατό μέσα σ’ αυτό 
το ζοφερό καθεστώς που 
βιώνουμε όλοι μας, που το 
μέλλον είναι αβέβαιο και 
τίθεται σε αμφισβήτηση και το 
ύψος της χορήγησης του 
εφάπαξ, αυτοί που ήδη πήραν 
τα χρήματα που τους 
αναλογούσαν στις «καλές 
εποχές» να έρχονται τώρα 
γράφοντας «στα παλιά τους τα 
παπούτσια» την τώρα 
κατάσταση που βιώνουν οι εν 
ενεργεία συνάδελφοι και να 
διεκδικούν εις βάρος τους αυτά 
που δεν τους αναλογούν και 
δεν επιτρέπεται να τους 
χορηγηθούν γιατί αυτό 
επιτάσσει το δίκαιο και η 
λογική. ας αφήσουν τα νομικά 
τερτίπια κατά μέρος!  κύριε 
υπουργέ, επειδή η αγωνία 
όλων μας είναι να μην κλονιστεί 
περαιτέρω η υγιής πορεία του 
Ταμείου, παρακαλούμε όπως 
εντός των προσεχών ημερών, 
έχουμε μια συνάντηση μαζί σας 
προκειμένου να συζητήσουμε 
για τα ανωτέρω θέματα και να 
έχουμε εκ μέρους σας την 
υπεύθυνη θέση του 
υπουργείου, προκειμένου να 
καθορίσουμε την περαιτέρω 
στάση μας».

Το αδιαχώρητο που επικρατεί 
στα κρατητήρια των Αστυνο-
μικών Υπηρεσιών, καθώς και 

τις πρωτόγονες συνθήκες κράτη-
σης, κατήγγειλε η Ένωση Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Αττικής, κατά 
τη διάρκεια συνέντευξης τύπου, 
παρουσία εκπροσώπου της ηγεσίας 
της ΕΛ.ΑΣ., την Παρασκευή 30 Νο-
εμβρίου 2012, στην Αθήνα.

Ο πρόεδρος του σωματείου κ. 
Γρηγόρης Γερακαράκος είπε με-
ταξύ άλλων ότι οι αστυνομικοί παί-
ζουν καθημερινά ρώσικη ρουλέτα. 
Από τη μια οι μεταδοτικές ασθένει-
ες κι από την άλλη οι διαθεσιμότη-
τες εξαιτίας των αποδράσεων αν-
θρώπων που τίθενται σε καθεστώς 
μακράς κράτησης σε χώρους και 
συνθήκες που δεν περιγράφονται.

Ο νομικός εκπρόσωπος της Ένω-
σης κ. Βάιος Σκαμπαρδώνης, ανέ-
φερε ενδεικτικά ότι από το 1999 
πάνω από 1.000 αστυνομικοί έχουν 
μπει σε διαθεσιμότητα εξαιτίας των 
αποδράσεων, ενώ φέτος, εξαιτίας 

αυτού του φαινομένου περισσότε-
ροι από 120 αστυνομικοί εξακολου-
θούν να παραμένουν εκτός υπηρε-
σίας με ό,τι αυτό συνεπάγεται σε 
επίπεδο μισθολογικών απωλειών.

Το Αρχηγείο της ΕΛ.ΑΣ., εκπροσω-

πήθηκε από τον ταξίαρχο κ. Αντώνη 
Δουκιατζάκη, ο οποίος παραδέχτη-
κε το μέγεθος του προβλήματος (κα-
τά πληροφορίες της εφημερίδας 
κρατούνται συνολικά σε όλη τη χώ-
ρα περίπου 8.000 άτομα μαζί με τους 
παράνομους αλλοδαπούς) και απέ-
δωσε το πρόβλημα στον κορεσμό 
των ελληνικών φυλακών, με αποτέ-
λεσμα να συνωστίζονται στα αστυ-
νομικά κρατητήρια και ποινικοί.

Εκ μέρους του ΔΣΑ, ο δικηγόρος 
κ. Ηλίας Νικολακάκος, αναφέρ-
θηκε στα δικαιώματα των κρατου-
μένων και στις καταδίκες που έχει 
υποστεί η χώρα μας στο παρελθόν, 
αλλά και για τη γραφειοκρατική 
επιβάρυνση της αστυνομίας εξαι-
τίας αυτής της ανώμαλης κατάστα-
σης.

«Έκρηξη» διαθεσιμοτήτων
Ο υπερκορεσμός των κρατητηρίων, πλήγμα και για εκατοντάδες συναδέλφους

Διπλά και τριπλά εφάπαξ τέλος 
για στρατηγούς του «σωλήνα»
Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Αττικής ανέδειξε μια νοσηρή, χρόνια διαδικασία είσπραξης 
επιπλέον εφάπαξ ποσών

Στοιχεία σοκ στη συνέντευξη
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Ζητούν 
αναστολή της 
απαγόρευσης 
Σαράντα πέντε βουλευτές 
της Νέας Δημοκρατίας με 
επικεφαλής τον βουλευτή 
Δράμας κ. Δημήτρη Κυρια-
ζίδη απευθύνονται στους 
αρμόδιους υπουργούς, κα-
λώντας τους να επανεξετά-
σουν την απαγορευτική από-
φαση για προσλήψεις αστυ-
νομικών μέσω του θεσμού 
των πανελληνίων εξετάσεων. 

Οι βουλευτές επικαλού-
νται την αναστάτωση που 
προκαλεί στους υποψηφίους 
η αιφνιδιαστική αυτή από-
φαση και ζητούν την ανάλη-
ψη σχετικής πρωτοβουλίας 
για μεταφορά της ισχύος της 
απόφασης που εκδόθηκε 
από τα αρμόδια υπουργεία 
για τις επόμενες εκπαιδευτι-
κές περιόδους, ήτοι για τα 
έτη 2014-2015 και 2015-2016.

Ανοιχτή επιστολή προς τους 
βουλευτές του Ελληνικού Κοι-
νοβουλίου απέστειλε η Συνδι-

καλιστική Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Αλεξανδρούπολης, την 
οποία παραθέτουμε αυτολεξεί: 

Μετά το μνημόνιο 1, 2, 3, … και 
όλους αυτούς τους νόμους που θα 
μας έσωζαν από την χρεοκοπία, δυ-
στυχώς κύριοι … επτωχεύσαμεν! Για-
τί, πώς αλλιώς μπορεί να ερμηνεύσει 
κάποιος το τελευταίο – αιφνιδιαστικό 
κούρεμα του μισθού μας που μόλις 
σήμερα το πρωί είδαμε στα τερματικά 
των υπηρεσιών μας;

Μας είχατε υποσχεθεί ότι θα μας 
πληρώνατε αυτό το μήνα το ένα πεν-
θήμερο από τα τέσσερα που δουλέ-
ψαμε τον περασμένο Οκτώβριο  και 
το 59%  (59% εδώ γελάμε ούτε 58% 
ούτε 60%) των ωρών από τη νυχτερι-
νή μας εργασία (που επίσης δουλέψα-
με) για τον ίδιο μήνα. Και όμως Κύρι-
οι, για μια ακόμη φορά μας είπατε 
ψέματα, μας κοροϊδέψατε, μας κάνα-
τε να αισθανθούμε τόσο μικροί και 
ανήμποροι που ο θυμός μας  πλέον 
άρχισε να ξεχειλίζει, να γίνεται οργή, 
μίσος και να μην θέλουμε πλέον όχι 
απλά να ξαναμιλήσουμε μαζί σας, 
έστω και από τη θεσμική μας θέση, 
αλλά και να σας ξανασυναντήσουμε 
ακόμη και στο δρόμο.

Αυτό το ποσό από το μισθό μας που 
εσείς με τόση ευκολία μεταθέτετε την 
πληρωμή του σε κάποιους από τους 
επόμενους μήνες, για μας είναι πλέον 

τρομερά μεγάλο και άκρως απαραί-
τητο για την επιβίωσή μας και για την 
εκπλήρωση των υποχρεώσεών μας. 
Όλα αυτά τα χρόνια Κύριοι, δεν είχα-
με μάθει να ζούμε σαν βασιλιάδες, 
πατούσαμε στη γη, αλλά προχωρού-
σαμε με ψηλά το κεφάλι, ήμασταν 
υπερήφανοι για το λειτούργημα που 
κάναμε, για τους εαυτούς μας και για 
τις οικογένειές μας. 

Τώρα πλέον αδυνατούμε να αντα-
πεξέλθουμε στις βασικές μας υποχρε-
ώσεις, στα δάνειά μας, στα φροντι-
στήρια των παιδιών μας, στο να μπο-
ρούμε να παρέχουμε στην οικογένειά 
μας τα προς το ζην.

 Όπως αντιλαμβάνεσθε, όλα τα πα-
ραπάνω που αναφέραμε, δεν έχουν 
ίχνος πολυτέλειας, αλλά μιλάμε μόνο 
για τα αναγκαία. Δεν γνωρίζουμε αν 
μπορείτε να αντιληφθείτε, τι εννοού-
με, όταν μιλάμε για τα απολύτως ανα-
γκαία, δηλαδή αυτά που άπτονται των 
καθημερινών μας υποχρεώσεων, κα-
θόσον με την πολιτική που έχετε 

εσείς ψηφίσει, οι πολίτες χωρίστηκαν 
σε «πρόβατα και ερίφια», δηλαδή σ’ 
αυτούς που ζουν πολυτελώς και σ’ 
αυτούς που παλεύουν, όπως εμείς, 
για τα απολύτως αναγκαία. 

Εσείς σπουδάζετε τα παιδιά σας σε 
πανεπιστήμια του εξωτερικού, ενώ 
εμείς αδυνατούμε ακόμη και σε αυτά 
τα φτωχοποιημένα δημόσια εκπαι-
δευτικά ιδρύματα της χώρας μας… 
Με ποια διάθεση να εργασθούμε, 
όταν χρειάζεται να διεκδικούμε τα 
δεδουλευμένα μας;

Η παραίτηση
Με ποια διάθεση να εκπληρώνουμε 
τα καθήκοντά μας, όταν έχουμε κατα-
ντήσει να ντρεπόμαστε να περπατή-
σουμε στους δρόμους, να μιλήσουμε 
σε φίλους, να έρθουμε σε οποιαδήπο-
τε επαφή με κόσμο; Ποια αξιοπρέ-
πεια μας έχει απομείνει, όταν μας 
καταντήσατε ζητιάνους;

Ο έλληνας αστυνομικός ήταν πά-
ντα περήφανος και φιλότιμος. Με τα 

χαρακτηριστικά αυτά μπορούσε να 
κάνει το καθήκον του και να απαιτή-
σει τα αντίστοιχα και από τον πολίτη.

Δεν γνωρίζουμε αν μπορείτε πλέον 
να αντιληφθείτε, ως πολιτικοί τι ση-
μαίνουν αυτά τα δύο. Σας έχουμε 
απευθύνει άπειρες εκκλήσεις, τις 
οποίες κυριολεκτικά «πετάξατε στα 
σκουπίδια». Επειδή δεν έχουμε πια 
κανένα άλλο μέσο αντίδρασης, κα-
λούμε τους συναδέλφους που υπηρε-
τούν  στην προσωπική ασφάλεια των 
βουλευτών ως ένδειξη διαμαρτυρίας 
να αποχωρίσουν και να επιστρέψουν 
στις υπηρεσίες τους.

Κύριοι βουλευτές, οι θέσεις σας 
και η ισχύς σας πρέπει να πηγάζει 
από την λαϊκή βούληση όσων σας 
εξέλεξαν και σας ψήφισαν για να 
τους εκπροσωπήστε στην Ελληνι-
κή Βουλή και όχι από κομματική 
πειθαρχία. Με τις πράξεις σας φα-
νήκατε αναξιόπιστοι, μεροληπτι-
κοί και ιδιοτελείς.

Κύριοι βουλευτές, ο καθένας ανα-
λαμβάνει τις ευθύνες των πράξεών 
του,  είναι καιρός να αναλάβετε  και 
εσείς τις δικές σας, άλλωστε  εσείς 
αποφασίσατε να ακολουθήσετε αυτό 
το δρόμο «για να μας σώσετε», δεν σας 
το ζητήσαμε εμείς. Κύριοι βουλευτές, 
για όσο καιρό εσείς θα ψηφίζετε μνη-
μόνια για εμάς θα είστε ανεπιθύμητοι.  
Σε όποιους από εσάς έχει παραμείνει 
έστω και λίγο φιλότιμο και θέλει να 
διαχωρίσει τη θέση του, υπάρχει και ο 
άλλος δρόμος, αυτός της παραίτησης.

Το θέμα του εφάπαξ ήταν το 
αντικείμενο της συζήτησης 
που έγινε στη Βουλή με πρω-

τοβουλία βουλευτών του ΚΚΕ.
Ειδικότερα, ο βουλευτής Β’ Αθή-

νας κ. Χρήστος Κατσώτης κατήγ-
γειλε τις κυβερνήσεις ότι επέτρε-
ψαν τα αποθεματικά των ταμείων 
να έχουν τζογαριστεί στο Χρημα-
τιστήριο και στη συνέχεια να 
«κουρευτούν», με αποτέλεσμα να 
υπάρχει αδυναμία χορήγησης των 
εφάπαξ στους δημοσίους υπαλλή-
λους και τους ένστολους. Επίσης 
αναφέρθηκε στις περικοπές που 
έχουν γίνει και κατήγγειλε ότι το 
Ταμείο Πρόνοιας χορηγεί με βάση 
την απόφαση συνταξιοδότησης, 
κάτι που δεν διασφαλίζει την κα-
νονική σειρά. 

Ο υφυπουργός Εργασίας κ. Ν. 
Παναγιωτόπουλος απάντησε από 
την πλευρά του ότι πρόκειται για 

ζητήματα που αφορούν πολιτικές 
και αποφάσεις που λήφθηκαν σε 
ανώτατο κυβερνητικό επίπεδο στο 
πλαίσιο των δανειακών συμβάσε-
ων που έχει υπογράψει η χώρα με 
τους εταίρους της και ως εκ τούτου 
δεν μπορεί οποιαδήποτε απάντηση 
να ξεφύγει από αυτό το πλαίσιο... 
Σημείωσε ωστόσο ότι το Ταμείο 
Πρόνοιας Δημοσίων Υπαλλήλων 
προβλέπεται να επιχορηγηθεί από 
τον κρατικό Προϋπολογισμό με 1,2 
δισεκατομμύρια ευρώ, προκειμέ-
νου να καταβάλει το σύνολο των 
εφάπαξ που οφείλει στους συντα-
ξιούχους του δημοσίου μέχρι 31 
Δεκεμβρίου του 2011. 

Τέλος, πρόσθεσε ότι η θέση του 
υπουργείου Εργασίας είναι ότι η 
σειρά προτεραιότητας θα πρέπει 
να τηρείται για την καταβολή του 
εφάπαξ βοηθήματος και ότι ναι 
μεν δεν αναγράφεται ρητά στις 

συναφείς διατάξεις του σχετικού 
νόμου, δηλαδή του ν.2084/1992, 
αλλά προκύπτει άμεσα από αυ-
τές, εφ’ όσον προϋπόθεση για τη 
χορήγηση του εφάπαξ βοηθήμα-
τος είναι η έκδοση οριστικής 
απόφασης συνταξιοδότησης του 
κυρίου φορέα. Επομένως, η σειρά 
προτεραιότητας προκύπτει με 
βάση την ημερομηνία έκδοσης 
της συνταξιοδοτικής απόφασης 
του κυρίου φορέα και του πρωτο-
κόλλου που λαμβάνει αυτή η 
απόφαση στο Γενικό Λογιστήριο 
του Κράτους.

Πρόσθεσε δε σε ό,τι αφορά τις 
μειώσεις, ότι πρόκειται για εξορ-
θολογισμό των εφάπαξ που κατέ-
ληξε σε μειώσεις, στη βάση ανα-
λογιστικών μελετών όπου συ-
γκρίνονται διαχρονικά οι εισφο-
ρές σε σχέση με το τελικό ποσό 
του εφάπαξ. 

ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥΠΟΛΗΣ 

Δυστυχώς επτωχεύσαμεν
Δραματική επιστολή προς τους βουλευτές του Ελληνικού Κοινοβουλίου: Μας καταντήσατε ζητιάνους!

Υψηλή πολιτική  
οι μειώσεις του εφάπαξ...
Προκλητική απάντηση του υφυπουργού Εργασίας σε ερώτηση του ΚΚΕ

 οι βουλευτές της δΗμΑρ μα-
γνησίας κ. Π. μουτσινάς και Αθή-
νας κ. ι. Πανούσης,  καλούν τον 
υπουργό δημόσιας Τάξης να λά-
βει μέτρα για τους κρατούμε-
νους που στοιβάζονται σε απάν-
θρωπες συνθήκες στα 
κρατητήρια της Αστυνομικής δι-
εύθυνσης μαγνησίας. επίσης, να 
ενισχυθεί η Α.δ. ροδόπης.

 Να στελεχωθούν τα αστυνομι-
κά τμήματα του νομού Πέλλας 
ζητάει ο βουλευτής Πέλλας κ. 
Ιορδάνης Τζαμτζής με ερώτησή 
του προς τον υπουργό Δημόσιας 
Τάξης κ. Δένδια Νικόλαο.

 Αναφορά προς τον υπουργό  
δημόσιας Τάξης κατέθεσε ο 
αναπληρωτής κοινοβουλευτι-
κός εκπρόσωπος των «Ανεξάρ-
τητων ελλήνων» και βουλευτής 
Ηρακλείου κ. Νότης μα-
ριάς, σχετικά με τα λειτουργικά 
προβλήματα της Αστυνομικής 
διεύθυνσης Ηρακλείου. 

 Ερώτηση προς τον υπουργό 
Δημόσιας Τάξης κατέθεσε η 
βουλευτής Β΄ Θεσσαλονίκης 
των Ανεξάρτητων Ελλήνων κ. 
Σταυρούλα Ξουλίδου για τις 
περικοπές στην αποζημίωση 
των πενθημέρων και των νυ-
χτερινών και την μετακίνηση 
διμοιριών από τη Δ/νση Αστυ-
νομικών Επιχειρήσεων Θεσ/νί-
κης σε άλλους νομούς της Βό-
ρειας Ελλάδας.

 ερώτηση προς τον υπουργό 
δημόσιας Τάξης κατέθεσαν οι 
βουλευτές του σΥριΖΑ-εκμ κ.κ. 
καραγιαννίδης Χρήστος και 
Τσουκαλάς δημήτριος, σχετικά 
με καταγγελία  του σωματείου 
Αστυνομικών δράμας για σοβα-
ρές ελλείψεις υλικοτεχνικού 
εξοπλισμού (περιπολικά, μοτο-
σικλέτες, κράνη, αλεξίσφαιρα, 
γραφική ύλη κ.λ.π.), καθώς και 
τις απαράδεκτες συνθήκες υγι-
εινής στους χώρους εργασίας 
των αστυνομικών.

 Η βουλευτής Β’ Θεσσαλονί-
κης των Ανεξάρτητων Ελλήνων 
κ. Σταυρούλα Ξουλίδου θέτει 
στον κ. Νίκο Δένδια τις περικο-
πές της μισθοδοσίας και τα προ-
βλήματα των μετακινήσεων, 
ενώ ο κοινοβουλευτικός εκπρό-
σωπος κ. Τέρενς Κουίκ, θέτει το 
ερώτημα αν απασχολεί το γεγο-
νός ότι ο πρώτος τόσο σοβαρός 
ξεσηκωμός μουσουλμάνων με-
ταναστών έγινε σε κέντρο φιλο-
ξενίας της Ροδόπης;

 εφτά βουλευτές του κκε ζη-
τούν από τον υπουργό εργασίας 
να λάβει μέτρα ώστε να αποκα-
τασταθεί το «κούρεμα» των 
αποθεματικών των ταμείων και 
να δοθούν στους δικαιούχους 
τα αντίστοιχα εφάπαξ.

Ερωτήσεις  
ερωτήσεις  
ερωτήσεις
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Ε
ίναι γνωστό πλέον ότι οι ένστολοι πολίτες της χώρας έχουν περι-
έλθει σε δεινή οικονομική κατάσταση εξαιτίας των άδικων – άνι-
σων μέτρων που ψηφίστηκαν το τελευταίο χρονικό διάστημα. Οι 
οριζόντιες περικοπές στα μισθολόγια, μας έχουν φέρει στο χεί-
λος του γκρεμού. Είναι βέβαιο ότι η συντριπτική πλειοψηφία 

των αστυνομικών με βάση τον ετήσιό τους προγραμματισμό είχαν μπει σε 
μια διαδικασία υποχρεώσεων (δάνεια κλπ)  που λόγω των οικονομικών μέ-
τρων είναι δύσκολο έως αδιανόητο να ανταπεξέλθουν οικονομικά. Εμείς 
δεν ζητάμε να έχουμε ειδική μεταχείριση σε σχέση με τους άλλους υπαλλή-
λους του κράτους, ούτε ανεχόμαστε το ψευδές επιχείρημα που προσπάθη-
σε να περάσει η κυβέρνηση προς τον ελληνικό λαό μέσα από τα Μ.Μ.Ε., ότι 
ο Έλληνας αστυνομικός υπάγεται στα ειδικά μισθολόγια, δημιουργώντας 
έτσι την ψευδαίσθηση στον κόσμο ότι αυτός έχει ειδική μεταχείριση. ΜΕΓΑ-
ΛΟ ΨΕΜΑ.  Τα μισθολόγιά μας πρέπει να μετονομαστούν σε ΕΙΔΙΚΑ ΜΙΣ-
ΘΟΛΟΓΙΑ ΦΤΩΧΕΙΑΣ. Αν θεωρούν οι κυβερνώντες ότι στα θέματα ασφά-
λειας μπορούν να υπάρχουν εκπτώσεις, είναι γελασμένοι. Η κοινωνία για 
πρώτη φορά θέλει τόσο κοντά της τον αστυνομικό και το γεγονός αυτό θα 
μεγεθύνεται λόγω των οικονομικών και κοινωνικών συνθηκών που επι-
κρατούν. Επιβάλλεται λοιπόν η κυβέρνηση να δει με ιδιαίτερο ενδιαφέρον 
τα οικονομικά των ενστόλων και σε όλες τους τις εκφάνσεις, συμπεριλαμ-
βανομένων και των ασφαλιστικών μας Ταμείων. Αυτό που έγινε με τα απο-
θεματικά των Ταμείων μας είναι ανήκουστο. Οι κόποι μιας ζωής όλων των 
αστυνομικών που πήγαν; Δεν αρκεί που με διάφορες μελέτες μείωσαν για 
μια ακόμη φορά το ΕΦΑΠΑΞ, έρχονται ξανά και με τη μείωση των Βασικών 
Μισθών να καταληστεύσουν ό,τι απέμεινε από τους κόπους μιας ζωής. Διό-
τι αυτό γίνεται με τη ρύθμιση που εντάσσουν στο νέο φορολογικό μισθολό-
γιο για τη φορολόγηση του ΕΦΑΠΑΞ κλιμακωτά από 10 % έως 40 %, ανάλο-
γα με το ύψος του. Αυτό πρακτικά σημαίνει ότι ένας συνάδελφος με πλήρη 
συντάξιμα χρόνια θα χάσει μεσοσταθμικά περίπου 30 % του ποσού που 
υπολόγιζε να πάρει με την έξοδό του από το Σώμα. Πρέπει να καταλάβουν 
οι κυβερνώντες ότι τα θέματα που απασχολούν τον αστυνομικό δεν περιο-
ρίζονται μόνο σ’ αυτόν, αλλά αφορούν όλη την ελληνική κοινωνία γιατί ο 
κυρίαρχος συνδετικός κρίκος ανάμεσα στον πολίτη και το κράτος, είναι ο 
αστυνομικός. Έχουμε πλήρη συναίσθηση του καθήκοντος και του ρόλου 
που έχουμε αναλάβει και δεν θα συνδέσουμε ποτέ την εκπλήρωσή του με 
τις ισοπεδωμένες αποδοχές μας.  Όλα τα ανωτέρω, όμως, μας δείχνουν ότι 
το συνδικαλιστικό μας κίνημα πρέπει να συνεχίσει με κλιμάκωση του αγώ-
να, με συμπόρευση και  ενότητα. 

Κλιμάκωση του αγώνα,  
με συμπόρευση και  ενότητα

Το σύνδρομο ΤΑΑΧ-ΤΑΟΧ  
μας καταδιώκει ακόμα 

 ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΙΚΑ  ΑΣφΑΛΙΣΤΙΚΑ

Του Νίκου 
Καραδήμα  
ΑΝΑΠλΗρωΤΗσ 
γρΑμμΑΤεΑσ 
ΠοΑσΥ

Σ
ε απόγνωση βρίσκονται σήμερα 7.000  
συνάδελφοι  που έχουν ήδη κατοχυ-
ρώσει συνταξιοδοτικό δικαίωμα ή θα 
κατοχυρώσουν αυτό έως την 
31.12.2014. Πίστεψαν στις παραινέσεις 

της πολιτείας να μείνουν στο Σώμα, καθώς θα 
«άνοιγε» η ψαλίδα στις αποδοχές μεταξύ συντα-
ξιούχου και σε ενέργεια. Εξαπατήθηκαν καθώς 
σήμερα «τιμωρούνται» με επιπλέον περικοπές 
στις «υψηλές» τους συντάξεις,  αλλά και με την 
μείωση του προσδοκώμενου ύψους του εφά-
παξ, κατά 46% για τους ασφαλισμένους της 
πρώην Α.Π. και κατά 1,94% για τους ασφαλισμέ-
νους της πρώην Ε.Χ. σε όσους δεν έχει εκδοθεί η 
απόφαση για την χορήγηση από την αρμόδια 
διεύθυνση του ΤΕΑΠΑΣΑ από την 1.8.2010.

Νέα, όμως, μείωση θα επιφέρει η μείωση των 
βασικών μισθών και κατ΄ επέκταση του χρονοε-
πιδόματος που συνδυαστικά με την ποσοστιαία 
μείωση θα επιφέρει σημαντικές μειώσεις στο 
προσδοκώμενο ύψος του χρηματικού ποσού. 
Κερδισμένοι τελικά φαίνεται ότι είναι όσοι έφυ-
γαν έως το 2010. Χαμένοι όσοι δεν έφυγαν είτε 
γιατί πίστεψαν είτε γιατί δεν είχαν συμπληρώ-
σει τα 31 έτη υπηρεσίας προκειμένου να τους 
χορηγηθεί το εφάπαξ. Τι μας επιφυλάσσει το 

μέλλον; Μάλλον ένα νέο κύμα φυγής, όπως το 
2010, προκειμένου να προλάβουν να λάβουν το 
εφάπαξ μετά και την φημολογία φορολόγησής 
του. Ένα κύμα φυγής που θα οδηγήσει τα Τα-
μεία μας σε αδιέξοδο καθώς δεν θα μπορούν να 
εκπληρώσουν τις υποχρεώσεις τους και θα δη-
μιουργήσει μια ανάλογη κατάσταση όπως στο 
Ταμείο των Δ.Υ. που ασφαλώς θα εκμεταλλευ-
τεί η «νέα τεχνική βάση» που θα γίνει και θα 
οδηγήσει σε νέες περικοπές, όπως π.χ. η καθιέ-
ρωση του υπολογισμού του μ.ο. 5ετίας χωρίς 
προαπαιτούμενα και που θα επιφέρει κάθε επό-
μενο έτος εξόδου νέες επιπρόσθετες μειώσεις, 
προκειμένου να έχει βιωσιμότητα το Ταμείο.   
Είναι όμως δίκαιη η μείωση που επέβαλε ο νό-
μος; Υπάρχει πραγματική αναντιστοιχία παρο-
χών εισφορών, όπως μας λέει το υπουργείο Ερ-
γασίας; Τι χρειάζεται σήμερα το συνδικάτο; 
Προτάσεις στο πόδι για να ικανοποιήσουμε τα 
αυτιά των δοκιμαζόμενων συναδέλφων μας; 
Όχι βέβαια. Χρειαζόμαστε μια ρεαλιστική πρό-
ταση βασισμένη στα πραγματικά δεδομένα του 
Ταμείου που θα διασφαλίζει πρώτιστα την βιω-
σιμότητα του Ταμείου, αλλά και παράλληλα θα 
καθιστά δίκαιη στη συνείδηση των συναδέλ-
φων μας την όποια περικοπή προκύψει. 

Ε
ίμαι αυτός που στα 18 μου με πανελ-
λήνιες εξετάσεις επέλεξα και μπήκα 
σε μία Σχολή ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ!Είμαι 
αυτός που τελείωσα στο προβλεπό-
μενο χρονικό διάστημα! Είμαι αυτός 

που βγαίνοντας από την σχολή πήρα πρώτο μι-
σθό 800€ μικτά! Είμαι αυτός που ανέλαβα να 
προσέχω συναδέλφους, παιδιά στην ίδια ηλι-
κία με μένα ή και μεγαλύτερους και όπως μου 
τους χρέωσαν έτσι τους παρέδωσα, χωρίς να 
ανοίξει ρουθούνι! Είμαι αυτός που στα 22 μου 
έριχνα με πιστόλι. πυροβόλο, οδηγούσα τζιπ, 
μηχανές περιπολικά. πυροσβεστικά οχήματα, 
ειδικά οχήματα και ήμουν υπεύθυνος όχι μόνο 
για εμένα. αλλά και για τους άλλους!

Είμαι αυτός που ποτέ δεν σταμάτησε να δου-
λεύει! Είμαι αυτός που ΠΟΤΕ δεν ζήτησε αύξη-
ση! Είμαι αυτός που όταν βγει σε πρόωρη σύ-
νταξη –μπας και προλάβω να ζήσω μερικά φυ-
σιολογικά χρόνια πριν πεθάνω από καρδιά ή 
καρκίνο και ό,τι έχει δημιουργηθεί μετά από 
χρόνια επαφής με τοξικά υλικά χημικά – με 
βρίζεις! Είμαι αυτός που ήμουν μόνος μου σε 
μια μηχανή με μόνη ασπίδα την πατρίδα που 
εσύ ποτέ δεν σκέφτηκες και πάλι με έβριζες!

Είμαι αυτός που όταν έκανες πίσω, γιατί δεν 

είχες το θάρρος, πάλι εμένα έβριζες και πάλι σε 
μένα έριξες το φταίξιμο, γιατί εγώ δεν μπορού-
σα να μιλήσω αφού δεν ήμουν βλέπεις πολιτι-
κός! Είμαι αυτός που «τραβάει» την αγωνία 
όταν δεχθώ κλήση για την προστασία του πολί-
τη πως θα μεταβώ σύντομα σε ένα συμβάν να 
σώσω τον συνάνθρωπό μου τον άγνωστο που 
περιμένει την δική μου βοήθεια.

 ΕΙΜΑΙ ΑΥΤΟΣ που τα χέρια του έχουν καεί 
από χημικά γιατί ΕΣΥ δεν προέβλεψες για την 
ασφάλειά του!

Είμαι αυτός που δεν παίρνει υπερωρίες! 
Είμαι αυτός που δεν πληρώνεται τις 4-5-6-7 και 
τώρα τελευταία 8-9 ΚΑΙ 19 ΩΡΕΣ δουλειά πα-
ραπάνω το μήνα! Είμαι αυτός που δεν πληρώ-
νεται τις υπηρεσίες του Πάσχα, Χριστουγέν-
νων, Πρωτοχρονιάς, Καθαρής Δευτέρας! Είμαι 
αυτός που κατηγορείς για «μισθοφόρο» επειδή 
ζητάω να ΜΗΝ μου κόψουν το μισθό και 
αφού… με κοροϊδεύεις ότι κάνω λειτούργημα, 
με αντιμετωπίζεις σαν δημόσιο υπάλληλο, όταν 
πρόκειται για την ασφάλισή μου! Είμαι αυτός 
που αφού πλήρωνε τόσα χρόνια εισφορές, τώ-
ρα του λένε πως το Ταμείο του δεν έχει λεφτά!

Αυτός είμαι, είτε το θέλεις είτε όχι. Αλλά ΣΥ-
ΝΕΧΙΖΩ ΝΑ ΑΓΩΝΙΖΟΜΑΙ...

Προτάσεις στο πόδι; Αυτός είμαι!
Του Κώστα ΜΑΛΛΙΚΟΠΟΥΛΟΥ 
Προεδροσ ΤΗσ σΥΝδικΑλισΤικΗσ κιΝΗσΗσ ΑσΤΥΝομικωΝ ΞΑΝθΗσ

Του Ανώνυμου Ένστολου

Σ
την πλέον κακόφημη γειτονιά του κέντρου της πόλεως των Αθηνών 
αποτιμώνται εδώ και αρκετά χρόνια τα συν και τα πλην του Tαμείου 
μας. 

Στο τετράγωνο που περικλείεται μεταξύ των οδών Σωκράτους, 
Χαλκοκονδύλη, Πλατεία Βάθη και Βερανζέρου συναντάς καθημερι-

νά τους πιο  δυστυχισμένους ανθρώπους της Αττικής γης. Περιθωριοποιημέ-
νοι, που μοιράζονται την ίδια σύριγγα για τη δόση τους, «απολαμβάνουν» τον 
αγοραίο έρωτα χωρίς προφυλάξεις,  κλείνουν την μέρα τους σπάζοντας ένα 
δόντι από το κτενάκι τους. Μετράνε τα ρημάδια της ζωής τους, μ’ αυτόν τον 
ιδιότυπο τρόπο. Όσο και αν φαίνονται περίεργοι οι συνειρμοί αυτοί, μας αγγί-
ζουν  και μάλιστα εμπεριέχουν αρκετή δόση αληθείας, ως προς την διαγε-
γραμμένη πλέον πορεία μας, αν δεν αλλάξουμε την ρώτα της.

Το Φεβρουάριο του 2012 η πολιτεία που διείδε, έστω και καθυστερημένα, 
την επιπλέον παροχή στο εφάπαξ και τα μερίσματα των ανώτατων αξιωματι-
κών, νομοθέτησε. Έκανε δηλαδή το αυτονόητο, όταν ο κόμπος έφτασε στο 
χτένι. Προσπάθησε, δηλαδή, την περαιτέρω αφαίμαξη του Ταμείου όλων των 
αστυνομικών και όχι μόνο των αξιωματικών. 

Δεν ξεχνάει κανείς τι έγινε στο παρελθόν με παραπλήσιες συμπεριφορές 
(Τ.Α.Α.Χ..-Τ.Α.Ο.Χ.). Σχεδόν όλοι κατά τα λεγόμενα του νέου προέδρου του δ.σ 
του ΤΕΑΠΑΣΑ ταξ/χου κ. Χριστολουκά Νίκου, προσέφευγαν στο Υπηρεσια-
κό Συμβούλιο και τους δικαίωνε. 

Δηλαδή αναγνώριζε apri ori  ως τελευταίο αποστρατευτικό βαθμό τον 
επόμενο, του μεθεπόμενου κατά την αποστρατεία τους και μάλιστα χωρίς 
να καταβάλουν τις ανάλογες εισφορές. Στα όχι και τόσο ευκαταφρόνητα 
ποσά με τα οποία αμείβονταν μέχρι την δικαίωσή τους, ήταν σαν να μην 
αποχώρησαν ποτέ. 

Στο υποτυπώδες αυτό νομικό πλαίσιο που περιφρουρούσε δήθεν τα δικαι-
ώματά μας, ο νέος ταξίαρχος επιχειρεί να βάλει φραγμό. Παρά δε την νομοθε-
τική ρύθμιση, οι τελευταίοι κατ’ ευφημισμόν «δικαιούχοι»  μεταχειρίζονται 
ακόμα και σήμερα, κάθε μέσο και κάθε τρόπο ώστε να δικαιωθούν κατά το 
δοκούν. Ακόμα και το προηγούμενο δ.σ. του ΤΕΑΠΑΣΑ κάτω από απειλές 
προκάλεσε ακόμα και ερώτημα στον υπουργό Εργασίας και προσφυγή στον 
Συνήγορο του Πολίτη! Δυστυχώς αυτά τα υπέρογκα ποσά που δαπανήθηκαν 
από το Ταμείο,  έφεραν αυτό στην σημερινή του δυσμένεια με όλες τις προε-
κτάσεις σε βάρος του Δημοσίου γενικότερα. 

Εμείς είμαστε πλέον αποφασισμένοι να δώσουμε ένα τέλος σ’ αυτήν την 
τελματώδη κατάσταση, χρησιμοποιώντας και ένδικα μέσα αν χρειαστεί. 

Του  Γιώργου 
φεστερίδη 
ΑΝΤιΠροεδροσ 
ΠοΑσΥ
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 Χιόνια στο καμπαναριό 
που Χριστούγεννα σημαίνει 

Χιόνια στο καμπαναριό 
ξύπνησε όλο το χωριό...

Τι θα γίνει με τα δάνεια, ουδείς 
γνωρίζει. Η κυβέρνηση ακόμα 

το σκέφτεται και οι δόσεις τρέχουν. 
Στο δε Αρχηγείο, αγρόν ηγόρασαν. 
Ή μάλλον δεν χάνουν την ευκαιρία 
να πάει χαμένη. Έτσι και πληροφο-
ρηθούν ότι κάποιος συνάδελφος 
έχει καταγγελθεί από ιδιώτες για 
χρέη, βγάζουν προφανώς τα απω-
θημένα τους. Δεν εξηγούνται αλ-
λιώς τα πρόστιμα που επιβλήθηκαν 
από κάποια πειθαρχικά συμβούλια.

 Και μιας και μιλάμε για πει-
θαρχικά συμβούλια. 400 ευ-

ρώ πρόστιμο, για την κλοπή 
όπλου από αγνώστους, δυο μή-
νες αργίας με απόλυση για άλλη 
περίπτωση. Και αυτά, όταν η 
Υπηρεσία δεν έχει μεριμνήσει 
για την ασφαλή φύλαξη των 
όπλων στα αστυνομικά οικήμα-
τα. Πρέπει να μην τα αποχωρίζε-
σαι ποτέ, ενώ αν συμβεί το ανα-
πόφευκτο, δεν δικαιούσαι κανέ-
να ελαφρυντικό. Μάλλον έχουν 
χάσει την αίσθηση της μνημονι-
ακής πραγματικότητας.

Μορφή χιονοστιβάδας παίρ-
νουν οι καταγγελίες των Ενώ-

σεων για τον υπερκορεσμό των κρα-
τητηρίων και τον κίνδυνο  μολυσμα-
τικών νόσων. Μάλιστα η Ένωση 
Αστυνομικών Άρτας ενημέρωσε εγ-
γράφως τη Διεύθυνση Υγιεινής ότι 
εντοπίστηκαν κρούσματα ψώρας. Οι 
Ενώσεις Αττικής, Φλώρινας, Ξάνθης, 
Χαλκιδικής, Λάρισας, Ιωαννίνων, 
Μαγνησίας, Λακωνίας, Γρεβενών, 
Δωδεκανήσου και άλλες, χτυπούν 
επίσης «καμπανάκι».   Έλεος πια, όχι 
άλλους κρατούμενους! «Ρεζερβέ», 
«κλείσαμε», πώς το λένε...

 Οι αναδρομικές κρατήσεις 
γίνονται πάντοτε με ταχύτη-

τα φωτός. Θα διαβάσετε και σε 
άλλες σελίδες γι’ αυτές. Δεν συμ-

βαίνει όμως το ίδιο και για τη σει-
ρά του 95 που λόγω του σεισμού 
στα Γρεβενά, έχασε για λίγες μέ-
ρες τη μισθολογική προαγωγή 
και οι αρμόδιοι παραπέμπουν 
την εφαρμογή του νόμου από τον 
Άννα στον Καϊάφα. Για γρηγορεί-
τε ολίγον κύριοι του ΓΛΚ και της 
Διαχείρισης Χρηματικού και δώ-
στε λύση στο πρόβλημα των συ-
ναδέλφων…

Πληροφορούμαι ότι η Αστυνο-
μική Διεύθυνση Πρέβεζας ευ-

χαριστεί θερμά εταιρία εμπορίας 
αυτοκινήτων η οποία προσέφερε 
δωρεάν ένα αυτοκίνητο 2000cc 

προς κάλυψη των αυξημένων υπη-
ρεσιακών αναγκών της. Να γελάς ή 
να κλαις; Να διαμαρτυρηθείς πά-
ντως, ούτε συζήτηση. Θα είσαι εκτός 
θέματος...

 Σύμβαση μίσθωσης έργου 
υπέγραψε ο Γραμματέας 

Δημόσιας Τάξης κ. Ανδρεουλά-
κος Αθανάσιος με την κα 
ΑΜΠΟΥ ΧΑΣΣΑΝ Νάνσυ-Μαίρη, 
διερμηνέα κλπ. Κάλιο αργά πα-
ρά ποτέ κύριε Γενικέ, αλλά για 
την ιστορία οφείλω να υπενθυ-
μίσω ότι όταν είχαμε προτείνει 
να προσλαμβάνονται στην 
ΕΛ.ΑΣ. και αλλοδαποί ή έστω 

Έλληνες πολίτες που έχουν στε-
νούς δεσμούς με πληθυσμούς 
που απασχολούν την αστυνομι-
κή καθημερινότητα και όχι μό-
νον, κάποιοι άσπονδοι φίλοι 
μας είχαν πέσει απάνω μας να 
μας κατασπαράξουν.

Πάνω από 6.000 συνάδελφοι 
και συναδέλφισσες παρακο-

λουθούν μέσω facebook σε συγκε-
κριμένο -τρόπος του λέγειν- 
«γκρουπάκι», τα συνδικαλιστικά 
μας δρώμενα. Η πρωτοβουλία ανή-
κει σε καλούς φίλους, υποθέτω και 
της στήλης.  Συγχαρητήρια, να τα 
δεκαπλασιάσετε.

Δεν έχουμε 
αντιμετωπίσει θέμα 
απεργίας αστυνομικών. 
Η απεργία αστυνομικών 
στο δικό μας νομικό 
πλαίσιο δεν είναι κάτι 
ιδιαίτερα επιτρεπτό. 
Όσον αφορά τις 
διαδηλώσεις, οι πολίτες 
έχουν κάθε δικαίωμα να 
διαμαρτύρονται και να 
διαδηλώνουν.

Δεν υπάρχουν 
ποιοτικά κριτήρια 
αποτελεσματικότητας 
στην Αστυνομία. Δεν 
γίνονται προληπτικά 
ψυχολογικά τεστ, 
παρά μόνο αφού 
παρουσιαστεί κάποιο 
περιστατικό, δεν 
υπάρχει μόνιμος 
μηχανισμός 
υποστήριξης.

&Είπαν 
Εγραψαν

Νίκος Δένδιας 
ΥποΥργοσ 
δημοσιασ Ταξησ

Κατερίνα 
Μάρκου
βοΥλεΥΤησ 
Θεσσαλονικησ 
Τησ δημαρ

εκΚΕΝΤΡΙκόs

ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΕΣ ΚΑΙ ΣΤΗΝ ΚΥΠΡΟ Εκδηλώσεις διαμαρτυρίας κατά των μέτρων της Τρόικας 
πραγματοποίησε ο Σύνδεσμος Αστυνομίας Κύπρου.  Ο Σύνδεσμος επέδωσε ψήφισμα στον Πρόεδρο της 
Βουλής κ. Γιαννάκη Ομήρου ο οποίος αν και αρχικά απέρριψε αίτημα της ηγεσίας του Συνδέσμου να με-
ταβεί στην είσοδο της Βουλής και να απευθυνθεί στους διαδηλωτές, εντούτοις στη συνέχεια υποχώρη-
σε και μίλησε στους συγκεντρωθέντες. «Οι προστάτες των δικαιωμάτων  δεν έχουν δικαιώματα», «Τα 
παιδιά των αστυνομικών έχουν και αυτά δικαιώματα», «Οι αστυνομικοί, είναι εργαζόμενοι, μην τους 
αδικείτε», «Ζητούμε τα δεδουλευμένα», «Κάτω τα χέρια από την ασφάλεια του πολίτη», «Ζητούμε τη 
στήριξη του Αρχηγού μας» ήταν μερικά από τα συνθήματα που ακούστηκαν.

Ποιος το περίμενε το 2012 με 
2013 να ξεμείνουμε από ...πε-
τρέλαιο! Δημόσιος και ιδιωτι-

κός τομέας, σου λέει. Τρομάρα τους. 
Τέτοια ιδιωτική πρωτοβουλία, να μας 
λείπει. Αλλά, αρκετά με τα αστεία. 

Η φωτογραφία που δημοσιεύσα-
με στο προηγούμενο τεύχος της 
ΝΕΑΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ με τους συνα-
δέλφους να κόβουν ξύλα για να ζε-
σταθούν στη Δράμα, ήταν μόνο η 
αρχή. Και στα νότια της χώρας η 
κατάσταση δεν είναι καλύτερη. Με 
τις σόμπες και τα αερόθερμα 
«αγκαλιά» βρίσκεται το αστυνομικό 
και πολιτικό προσωπικό στην έδρα 
της Αστυνομικής Διεύθυνσης Ηλεί-
ας τις πρώτες ημέρες του φετινού 
«σκληρού» χειμώνα, που έχει ήδη 

δείξει τα «δόντια του», διαβάζουμε 
στον περιοδικό τύπο, που φιλοξενεί 
τις δηλώσεις του προέδρου της 
Ένωσης Αστυνομικών Ηλείας, Ηλία 
Παναγούλη.

Στην Ηλεία, αλλά και σε πολλές 
άλλες περιοχές της χώρας, τα συ-
μπτώματα «κρυολογήματος» των 
συστημάτων κεντρικής θέρμανσης 
είχαν φανεί από πέρυσι. Ελάχιστες 
οι δαπάνες, με αποτέλεσμα τα κα-

λοριφέρ να λειτουργούν κυρίως το 
πρωί, όταν υπάρχει πολύ περισσό-
τερος κόσμος στα κτίρια. Κι αν αυτά 
συμβαίνουν στα γραφεία, τι να πού-
με για τους κρατούμενους στα κρα-
τητήρια που δεν έχουν πού την κε-
φαλήν κλίναι.

Αλλά και στα νοικοκυριά μας η 
κατάσταση δεν πάει πίσω. Άσε που 
έχει γίνει ανέκδοτο στις μεγάλες 
υπηρεσίες το «πού πας, εδώ τουλά-

χιστον κάπως ζεσταινόμαστε. Στο 
σπίτι θα σου κοστίσει ο κούκος αη-
δόνι». Ή το άλλο, με την ...ουροδόχο 
κύστη, που όσο συγκρατείς, λέει, 
μέσα σου τα υγρά, κρυώνεις περισ-
σότερο!

Αυτή είναι προφανώς η λάιτ 
πλευρά της οικονομικής κρίσης με 
όσους είχαν συνηθίσει στην πολυ-
τέλεια του ...πετρελαίου και των 
κλιματιστικών και το σημειώνουμε 

διότι υπάρχουν και χειρότερα. Πολύ 
χειρότερα.

Τα βλέπουμε γύρω μας ή τα φα-
νταζόμαστε όταν συνειδητοποι-
ούμε σε τι συνθήκες διαβιούν 

τα εκατομμύρια των συμπολιτών μας 
που ζουν κάτω από τα όρια της φτώ-
χειας, οι εκατοντάδες χιλιάδες των 
ανέργων και των αλλοδαπών, παρά-
νομων και μη, που ζουν στο περιθώ-
ριο των πόλεων και στα χαμόσπιτα 
της επαρχίας. Είναι σκληρή, πολλή 
σκληρή η πραγματικότητα με τη «βα-
ρυχειμωνιά» που ενέσκηψε στον τό-
πο μας και που απειλεί να παγώσει 
ακόμα και τις καρδιές μας, λησμονώ-
ντας ότι είμαστε και πρέπει να παρα-
μείνουμε πάνω από όλα Άνθρωποι.

Περί πετρελαίου...
 ΑΤ-ΑξΙΕΣ

( (- Φτώχεια!  - πού την είδατε;
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